
İstanbul Emmniyet Müdür-
lüğü ekipleri, Beylikdüzü'nde

bir binanın ortak alanı olarak kullanı-
lan deposundan hırsızlık yapan 
şüpheliyi yakaladı. Güvenlik kame-
rası kayıtlarını inceleyen polis 
ekipleri, kimliği tespit edilen şüpheli
M.S.'yi gözaltına aldı. Sabah 09.30
sıralarında binanın otoparkına giren
iki şüphelinin, akşam saat 21.00 
sıralarında binayı terk ettiği görüldü.
Depodan kurutma makinesi, bisiklet,
perde ve ses sistemi hoparlörü çaldığı
öğrenildi. I SAYFA 3
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12 saat boyunca 
hırsızlık yaptı!

Dünya Bankası Türkiye 
Ülke Direktörü Humberto

Lopez, “Türkiye'de devam eden
programımıza ek olarak, Yönetim
Kurulu'na 18 milyar dolarlık yeni
operasyonlar hazırlamayı ve 
sunmayı öngörüyoruz” dedi.
Lopez, “TCMB’nin uyguladığı
para politikasının sıkılaştırılması,
Hazine ve Maliye Bakanlığının mali
açığı azaltma tedbirlerinin doğru
yönde atılan adımlar olduğuna 
inanıyoruz” diye konuştu. I SAYFA 6
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Yeni operasyon
hazırlayacağız!

Marmara Denizi’nin akciğeri
niteliğindeki son deniz çayır-

ları alanlarının haritalandırılarak 
temizlenmesi ve korunması hede-
fiyle ‘Denizlerin Geleceği: Deniz
Çayırları’ projesi hayata geçirildi.
TÜDAV Başkanı Prof. Dr. Bayram
Öztürk, proje ile Paşalimanı
Adası’nda deniz çayırlarının bulun-
duğu alanın sınırlarının belirlenece-
ğini ve haritalanacağını aktardı.
Öztürk, “Denizlerimizde oksijen
miktarının azalmaması gerekiyor”
ifadelerini kullandı. I SAYFA 10
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Marmara Denizi
koruma altında

ELDEN MEDET UMULMAZ

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Biz artık ulufe 
beklemeyeceğiz

TBMM Başkanı Numan Kur-
tulmuş, “Bu bölgede artık hiçbir

ülkenin soloyla bir yere gitmesi müm-
kün değil, ne yapacaksak koro halinde
yapacağız. Elden medet umarak, elin
ortaya çıkardığı şartlardan istifade et-
meye çalışarak 21'nci yüzyılda ilerle-

mek mümkün
değildir. Başka-
sından medet
umacak, ulufe
bekleyecek du-
rumda değiliz.
Gücümüzü ciddi
bir şekilde kullan-
manın vakti önü-
müze gelmiştir”
dedi. I SAYFA 7
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Cumhurbaşkanlığı seçim-
lerinin kaybedilmesinin 

ardından, değişim tartışmalarının
alevlendiği CHP'de, ilçe 
kongrelerinin çoğu tamamlandı. 
İl kongrelerinin eylül ayı ortasında
başlayacağı belirtilirken, gözler 
196 kurultay delegesi olan İstan-
bul'a çevrildi. İstanbul İl Başkanlı-
ğı'na aday olması muhtemel çok

sayıda kişinin ismi öne çıktı. Özgür
Çelik, Selçuk Sarıyar, Ali Şeker,
Cemal Canpolat, Necdet Saraç,
Gürsel Tekin, Mehmet Ali Yüksel
ve Onursal Adıgüzel'in muhtemel
adaylar olduğu öğrenildi. İstanbul
İl Başkanlığı için adı geçen Selçuk
Sarıyar ve Dr. Ali Şeker, Damga'ya
yaptığı açıklamada kongreye ilişkin
yorumda bulundu. 

BÜTÜN GÖZLER iSTANBUL 
iL KONGRESiNE ÇEVRiLDi

ç Mehmet Mert'e konuşan
Selçuk Sarıyar, 20 yıldır ken-

disini CHP’ye vakfettiğini belirterek, 
“Bu parti ne Kılıçdaroğlu’nun, ne de
İmamoğlu’nun partisidir. Ben ne
o'cuyum ne bu'cuyum, CHP’nin ne-
feriyim. Değişim ve yenilenme ancak
biz gençler ile vücut bulacaktır” açık-
lamasını yaptı. Parti büyüklerine ses-
lenen Sarıyar, “Artık onlara teşekkür

etme zamanı geldi” dedi. İl Başkanlığı
için ismi önerilen CHP eski Milletve-
kili Ali Şeker ise “CHP’nin her kade-
mesinde görev almaktan ne kaçar ne
de imtina ederim. Olur da böyle bir
ihtimal doğarsa benim için
bir onurdur. Cumhuriyet
Halk Partisi fabrika ayarla-
rına dönmeli” diye konuştu. 

DEĞiŞiM VE YENiLENME 
GENÇLERLE OLACAKTIR

ç

www.gazetedamga.com.tr

Cumhuriyet
Halk Partisi Genel

Başkanı Kemal Kılıçda-
roğlu'nun kurmaylarına
'İstanbul' ile ilgili talimat
verdiği iddia edildi. 
Gazeteci İsmail Küçük-
kaya Kılıçdaroğlu'nun,

“İstanbul'da kavga 
dövüş olmadan şu 
kurultayı yapın. Müm-
künse uzlaşarak bir il
başkanı seçin, tek adayla
gidilebilirse çok iyi olur.
Bu konuda çalışın” 
dediğini savundu. 
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Vatandaşlar yüksek enflas-
yon, dolardaki kur artışı

yüzünden zor günler geçirirken
belediyeler lüks harcamalardan
ödün vermiyor. Fatih Belediyesi
milyonlar harcayarak duyuru 
yapacak. Belediye, 10 Ekim 
2023 tarihinde yapacağı ihale ile
100 bin adet “Fatih’e Yeni Bir

Hayat Geldi” broşürü, 150 
bin adet kitapçık, 200 bin adet
sticker, 50 bin adet üflemeli ba-
loncuk, 60 bin adet karton çanta
alacak. Fatih Belediye Başkanı
Mehmet Ergün Turan'ın, Bakan
Mehmet Şimşek'ten gelen 
tasarruf genelgesini dikkate
almadığı görüldü. I SAYFA 4
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Kongre sürecini değişim 
tartışmalarının gölgesinde 

yürüten CHP'de, 196 kurultay 
delegesi bulunan İstanbul'un, il

başkanlığı seçimine kısa bir
süre kaldı. İl Başkanlığı için adı
geçen Selçuk Sarıyar Damga'ya

yaptığı açıklamada, “CHP ne
Kılıçdaroğlu’nun, ne de

İmamoğlu’nun partisidir. Ben ne
o'cuyum ne bu'cuyum CHP’nin 
neferiyim” dedi. İl Başkanlığı 

için tavsiye edilen bir diğer isim 
Ali Şeker ise “CHP’nin her

kademesinde görev almaktan 
ne kaçar ne de imtina ederim”

yorumunu yaptı

Numan Kurtulmuş

YÜZDE 48 BAŞARI DEĞİL

Kazanamıyorsan
kaybetmişsindir!

İYİ Parti'li Müsavat Dervişoğlu,
TBMM'de düzenlediği basın

toplantısında, 2023 seçimlerinde 
alınan yüzde 48 oy oranının bir 
başarı değil, başarısızlık olduğunu
söyledi. CHP'nin  yüzde 48'i, başarı
olarak tanımlamaya gayret sarf etti-
ğini ifade eden Dervişoğlu, “Kazanıl-
mayan seçim, kaybedilen seçimdir”

dedi. 2018’de 
değişen hükümet
sisteminin 
ittifakları 
zorunlu hale 
getirdiğini belir-
ten Dervişoğlu, 
“Bu durum, parti
kimliklerini zaafa
uğrattı” açıkla-
masını yaptı. 

ç

Müsavat Dervişoğlu

HEM DAVET HEM ELEŞTİRİ

Defaatle uyardık
kulak kapattılar!

BBP Genel Başkanı Destici,
“Bir kere daha genel seçimlerde

yaptığımız çağrıyı yapıyoruz. Biz el-
bette ki İYİ Parti'nin Cumhur İttifakı
içerisinde yer almasını arzu ederiz”
açıklamasını yaptı. “Biz kendilerini
defaten uyardık” diyen Destici, “Yani
o ittifakta PKK olduğunu, PKK'nın
uzantıları HDP'nin, Yeşil Sol'un,

DHKPC'nin
uzantıları oldu-
ğunu, TİP'in,
TİKKO'nun
uzantıları oldu-
ğunu ifade etmiş-
tik, söylemiştik.
Ama o zaman
kulaklarını kapat-
tılar” ifadelerini
kullandı. 
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Mustafa Destici

iL BASKANI 
KiM OLACAK?

UFLEMELi
BALONCUK 
ALACAK!
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İSTANBUL İÇİN TALİMAT VERDİ

İstanbul'da dere yataklarına kadar
her yeri betonla dolduran zihniyet

her yağmurda yeni bir facianın yaşanma-
sına neden olan asli fail olarak önü-

müzde duruyor. Gözü doymaz rant
zihniyetinin sonucu olarak yıllar önce 

yaşanan Ayamama Deresi faciası ardın-
dan yine yeni bir facia ile yüzyüze kaldık.

İstanbul Planlama Ajansı, uzun yıllardır
dere yataklarına yakın ve taşkın riskinin
yüksek olduğu yerlerde yapılaşmaya
gidilmesinin kentte taşkınların ana 
sebebi olduğunu vurguladı. 

KADER DEĞiL CiNAYET!
ç

Oktay Apaydın köşe yazısı sayfa 8'de

Sosyal medya hesabı üzerinden
milli voleybolcu Hande Baladın'a

“Spor kulübüne giderken arabanı tararım,
yüzüne asit atacağım” şeklinde tehdit
mesajları gönderdiği iddiasıyla 8 yıl 
9 aya kadar hapsi istenen Mustafa 
Neşeli'nin ilk duruşmada tahliyesine
karar verildi. Mahkeme, sanığı akıl
hastanesine gönderdi. I SAYFA 3
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İSPATLAMAYAN
İFTİRACIDIR!

Silivri Belediye Meclisi
eylül ayı toplantısında

CHP Grup Başkanvekili Melih
Yıldız, belediye çalışanlarının iş
bırakma eylemiyle ilgili, “Bele-
diye Başkanı birilerine kepçe ile
verirken işçisine kaşıkla veriyor”
açıklamasını yaptı. Yıldız'a tepki
gösteren Volkan Yılmaz, “Bunu
ispatlamayan siyasi müfteridir,
iftiracıdır. Bu siyasi ahlaksızlık-
tır. Bu sizin siyasi yalanınız, 
siyasi algınızdır” tepkisini 
gösterdi. I SAYFA 5
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İl Başkanlığı’na aday olarak ismi geçenlerin kimler tarafından desteklendiği de merak konusu
oldu. Eski İl Başkanı Cemal Canpolat'ın tek aday olması halinde yarışa katılacağı belirtilirken,
mevcut İl Başkanı Canan Kaftancıoğlu'nun gönlünün, Mehmet Ali Yüksel'den yana olduğu ileri
sürüldü. Selçuk Sarıyar'ı ise Oğuz Kaan Salıcı, Erdoğan Toprak ve ekibinin desteklediği 
belirtildi. Partinin sol kanadının da İl Başkanı olarak Ali Şeker'i görmek istediği ifade edildi. 

KiM KiMi DESTEKLiYOR?

Mehmet Mert’in köşe yazısı sayfa 9’da 

Beslenme ve Diyet Uzmanı
Tuba Sungur, çocukla-

rın beslenme alış-
kanlıklarının önce

aile çevresinde ge-
liştiğini, ardından
okul döneminde

arkadaşları, öğret-
menleri ve çevresel
faktörlerin etkisiyle 

belirginleştiğini belirterek,
“Bu nedenle özellikle

aileler çocuklarına
sağlıklı

beslenme
alışkanlığı
kazandır-

malı ve bu ko-
nuda rol model

olmalılar”
dedi.I SAYFA 2

ANNE VE BABA

ÖRNEK 
OLMALI

ç İstanbul’da Başakşehir, 
Arnavutköy ve Küçükçekme-

ce'de etkili olan, can ve mal kaybına
yol açan aşırı yağışlar barajlardaki 
doluluk oranını olumlu yönde 
etkiledi. Aylardır azalmaya devam
eden İstanbul'a su sağlayan 
barajlardaki doluluk oranı yüzde
28.03 olarak ölçüldü. Yağışlardan
önce doluluk oranı 27.88 olarak 
ölçülmüştü. I SAYFA 16
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DOLULUK 
ORANI AZ DA
OLSA ARTTI

HOCAMA ÇOK GÜVENDiM!
HABERİN 
DEVAMI 

SAYFA 15’TE

Mehmet 
Ergün 
Turan

KIRAN 
KIRANA

BiR YARIŞ 
OLACAK

Kemal
Kılıçdaroğlu

Selçuk 
Sarıyar Ali 

Şeker



O kul çağı çocuklarında öğrenme ve kav-
rama işlevleri önem kazandığı için sağ-
lıklı beslenme alışkanlığı büyük bir

öneme sahip. Zira, sağlıksız beslenme enerji ve
besin öğelerinin yetersiz alımına neden olabiliyor,
bunun sonucunda çocuğun büyüme ve gelişmesi-
nin yanı sıra okul başarısını da olumsuz yönde etki-
leyebiliyor. Çocuklarda şişmanlık, zayıflık, anemi,
çeşitli vitamin eksiklikleri ve diş çürükleri gibi sıkın-
tılar okul döneminde sağlıklı beslenmeyen çocuk-
larda sık görülen sorunları oluşturuyor. ayrıca
yetersiz ve dengesiz beslenme yetişkinlik döne-
minde ortaya çıkan obezite, kalp damar hastalık-
ları, kanser, diyabet ile sindirim sistemi hastalıkları
gibi birçok hastalığa ve alerjik reaksiyonlara da
zemin hazırlıyor. 

5 ALtIN kurAL 

beslenme ve Diyet Uzmanı Tuba
Sungur, ebeveynlere önemli

tavsiyelerde bulunarak, “Tüm
aile bireylerinin yemekte bir
araya gelmeleri, pişmiş
sağlıklı yemekler tüketme-
leri, dışardan hazır gıda si-
pariş etmemeleri, paketli
ürün, abur cubur, gazlı içe-
cek, çikolata ve şeker içe-

ren ürünlerden kaçınmaları, çocukların doğru bes-
lenme alışkanlığı kazanmalarına yardımcı olacak-
tır” dedi.  Sungur, okul çağındaki çocukların
beslenmelerinde ebeveynlerin dikkat etmeleri gere-
ken 5 kuralı anlattı; önemli öneriler ve uyarılarda
bulundu. 

kAHvALtIYI AtLAMAYIN! 

Okul çağındaki çocukların 3 ana 2-3 ara öğünle
beslenmeleri büyük öneme sahip. ancak bu dö-
nemde ‘öğün atlamak’ gibi önemli bir sorun yaşa-
nabiliyor. Özellikle sabah erken uyanıldığı için
iştahsız olmak veya okula yetişme telaşı gibi ne-
denlerden dolayı çocuklarda kahvaltı öğünü atlana-
biliyor. Oysa günün en önemli öğününün kahvaltı
olduğu bilinen bir gerçek. Yapılan birçok çalışma,
düzenli ve dengeli bir kahvaltının okul başarısını
olumlu yönde etkilediğini; uzun süren gece açlığın-
dan sonra kahvaltı yapmayan çocuklarda ise hal-
sizlik, baş dönmesi, baş ağrısı, yetersiz enerji
alımına bağlı düşük konsantrasyon, zihinsel faali-
yetlerde azalma ve dikkat eksikliği gibi sorunlar ge-
liştiğini gösteriyor. bu nedenle çocuklarda kahvaltı
öğününün asla atlanmaması gerekiyor. 

ArA öğüNLEr HAzIrLAYIN

Çocuklarda iştah kontrolünün sağlanması için ara
öğün alışkanlığının kazandırılması gerekiyor. bes-

lenme ve Diyet Uzmanı Tuba
Sungur, “burada önemli olan, ara
öğünde tüketilen besinin türüdür.
Okulların kantinlerinde satılan abur cu-
burdan ziyade, evde hazırlanan sağlıklı ara
öğünler tercih edilmelidir” uyarısında buluna-
rak, sözlerine şöyle devam ediyor: “Okul çağı ço-
cuklarına beslenme çantası alışkanlığı kazandırmak
aileye düşen en büyük görevdir. ara öğünde fındık
ve ceviz gibi kuruyemişler, kuru meyve-taze meyve,
ev yapımı peynirli küçük sandviçler, ayran-yoğurt
veya süt ile taze sıkılmış meyve suları sağlıklı alter-
natiflerdir.” 

kiLo ALABiLir

Poğaça, açma, simit ve börek gibi yağ oranı yüksek
hamur işleri yiyeceklerden uzak durmak gerekiyor.
Zira, besin değerleri olmadığı gibi bu besinler içer-
dikleri yüksek kalori nedeniyle çocuğun kilo alma-
sına yol açıyorlar. bunun yanı sıra yağlı ve basit
karbonhidrat grubunda oldukları için kan şekerinin
hızla yükselmesi ve sonrasında hızla düşmesi so-
nucu çocukta derste uyuklamaya ve dikkat dağınık-
lığına sebep olabiliyorlar. ayrıca tüketildikten
sonraki öğünde çocuğun daha hızlı acıkmasına yol
açabiliyorlar. Sütün, yumurtanın ve peynirin olduğu
proteinden zengin bir kahvaltı çok daha sağlıklı bir
seçenek olacaktır. habER MERKEZİ 
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Beslenme ve Diyet Uzmanı Tuba Sungur, çocukların beslenme
alışkanlıklarının önce aile çevresinde geliştiğini, ardından okul döneminde
arkadaşları, öğretmenleri ve çevresel faktörlerin etkisiyle belirginleştiğini 
belirterek, “Bu nedenle özellikle aileler çocuklarına sağlıklı beslenme 
alışkanlığı kazandırmalı ve bu konuda rol model olmalılar” dedi. 

Fast food gıdaların fazla oranda trans ve
doymuş yağ içermesi beyin hücrelerinde

olumsuz etki oluşturarak öğrenmeyi ve hafı-
zayı kötü yönde etkiliyor. Bu olumsuz etkileri

nedeniyle çocukların fast food tarzı yiyecek-
lerle tanışmamış olmaları en güzeli. Ancak evde

böyle bir alışkanlık kazanmasalar bile çocuklar ar-
kadaşlarından etkilenerek bu besinlere alışabiliyorlar.

Beslenme ve Diyet Uzmanı Tuba Sungur, fast food tarzı
besinleri sınırlandırmanız gerektiğine işaret ederek,

“Mesela çocuğunuz çok sık tüketiyorsa, 15
günde bir veya ayda bir şeklinde sınırlama

getirebilirsiniz. Evde düzenli yemek sofrası
hazırlanması, ailenin tüm bireylerinin

sofranın başında bir araya gelmeleri
ve hazır gıdalar yerine evde ha-

zırlanan yiyeceklerin tüketil-
mesi, çocuklarda sağlıklı

beslenme alışkanlıkla-
rının oluşmasında

çok önemli rol
oynuyor”

diyor.  

ANNE VE BABA
ÖRNEK OLMALI

FAST FOOD TARZI
BESiNLERi
SINIRLANDIRIN

AMELiYATA 
GÖRE 
BASiT!

AMELiYATA 
GÖRE 
BASiT!

AMELiYATA 
GÖRE 
BASiT!

AMELiYATA 
GÖRE 
BASiT!

AMELiYATA 
GÖRE 
BASiT!

AMELiYATA 
GÖRE 
BASiT!

AMELiYATA 
GÖRE 
BASiT!

AMELiYATA 
GÖRE 
BASiT!

AMELiYATA
GÖRE 
BASiT!

TÜP mide ameliyatı ve mide balon uy-
gulamalarından aynı etkiyi beklemenin
doğru olmayacağını ifade eden Genel

Cerrahi Uzmanı Op. Dr. Mehtap Ertürk, “Obe-

zite ve fazla kilo, kontrol altına alınmadığında di-
yabet, kalp rahatsızlıkları, bazı kanser türleri gibi
daha pek çok ciddi hastalığa sebep olabiliyor.
Sağlık sektöründeki teknolojik gelişmelerle zayıf-
lamak, günümüzde daha kolay hale geliyor.
Ancak hastaların da tercih edecekleri tedaviler
hakkında bilgi edinmesi kritik bir önem taşıyor”
diye konuştu. 

Farkı bilmiyorlar

Ameliyat sonrası hastaların 3-4 gün içinde rutin
yaşamlarına dönebileceğini söyleyen Op. Dr. Er-
türk, “Fazla kiloya karşı en fazla kullanılan tedavi-
lerden tüp mide ameliyatı ve mide balonu
arasındaki farkı birçok kişi bilmiyor. Tüp mide
ameliyatını, midenin yemek borusu ve on iki par-

mak bağırsağının birleştiği noktadan kesilerek mi-
denin yaklaşık yüzde 80’inin çıkartılması ve tüp
haline getirilmesi olarak özetleyebiliriz. Kapalı
olarak yapılan ameliyattan sonra hastalar, fazla
ağrı hissetmediği için 3 ila 4 gün içinde rutin ya-
şamlarına dönebiliyor. Hemen başlayan kilo
verme süreci, ilk ayda çok hızlı başlarken sonra-
sında yavaşlayarak bir yıl içinde tamamlanıyor.
Bu tedaviler, vücut kitle endeksi 30 ve üzeri olan
18-60 yaş arasındaki ameliyat engeli olmayan ki-
şilere uygulanabiliyor” ifadelerini kullandı.

Balon sönüyor

Mide balonu uygulamasının tüp mide ameliya-
tına göre daha basit bir işlem olduğunu belirten
Op. Dr. Ertürk, “Özellikle anestezi alması sakın-
calı olan ya da cerrahi işlem istemeyen hastalara
ameliyatsız şekilde uygulanan mide balonu, en-
doskopiyle mideye yerleştirildikten sonra şişirili-
yor. Hatta artık endoskopiye gerek kalmadan
kapsül olarak suyla yutulan mide balonu da yapı-
labiliyor. Midede yer kaplayarak tokluk hissi veren
mide balonu sayesinde daha az yiyecek tüketen
hastanın kilo verme süreci başlıyor. Mide balonu,
çeşitlerine göre vücutta 4 ila 12 ay arasında kala-
biliyor. Balon çeşidine göre, belirli süre sonunda
balon sönüyor ve bağırsaklar yoluyla vücuttan
atılıyor. Bu tedavinin mide ameliyatından en
önemli farkı tekrar uygulanabilir olması. Ayrıca
hasta istediği zaman mide balonu çıkarılabiliyor.
Bu yöntem için vücut kitle endeksinin ise 27 ve
üzeri olması yeterli” dedi.

Sadece başlangıç

“Mide balonu yöntemi, mide ameliyatının aksine
hastaneye yatış gerektirmiyor” diyen Ertürk,
“Kısa ve ağrısız bir işlem olduğu için hasta işlem
sonrası istediği zaman çıkış yapabilir. Elbette
şunu unutmamak gerekir, tüm bu zayıflama teda-
vileri kilo vermek ve obeziteden kurtulmak için
yalnızca bir başlangıçtır. Tedavinin başarılı olması
için hastanın yaşam tarzını değiştirilmesi, düzenli
ve sağlıklı beslenmesi gerekir. Obezite ve fazla kilo
tedavilerinin uzman hekimler tarafından yapıl-
ması ise şarttır” ifadelerini kullandı.  DHA

Genel Cerrahi Uzmanı Op. Dr. 
Mehtap Ertürk, “Tüp mide ameliyatını, 
midenin yemek borusu ve on iki 
parmak bağırsağının birleştiği 
noktadan kesilerek midenin yaklaşık
yüzde 80’inin çıkartılması ve tüp 
haline getirilmesi olarak 
özetleyebiliriz. Mide balonu
uygulaması ise tüp mide ameliyatına
göre daha basit bir işlem” dedi
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Safra kanalı kanseri olarak da bilinen
‘kolanjiokarsinom’ her yaşta ortaya
çıkabilse de çoğunlukla 50 yaş üzeri
kadın ve erkeklerde görülüyor. Nadir
bir kanser türü olarak bilinen safra
kanalı kanserinde erken tanı ve doğru
tedavi planlaması hayat kurtarıyor.

HASTALARIN, tedavi süreci
başlamadan karaciğer cerrahisi
konusunda tecrübeli olan genel

cerrahi, gastroenteroloji, radyoloji ve on-
koloji hekimlerinin yer aldığı, multidispli-
ner yaklaşımla hareket eden bir konsey
tarafından değerlendirilmesi tedavi başa-
rısını artırıyor. Doç. Dr. Türkmen Baha-
dır Arıkan, safra kanalı kanseri ve tedavisi
hakkında bilgi verdi. Arıkan, “Safra ka-
nalı, karaciğer tarafından üretilen safrayı
onikiparmak bağırsağına taşıyan kanal-
lardır. Safra, yiyeceklerdeki yağları meka-
nik olarak parçalayarak sindirmemize
yardımcı olur. Safra yolu kanseri ise kan-
serin safra kanallarının hangi bölümünde
ortaya çıktığına göre farklı türlere ayrıl-
maktadır. Tedavisi ise türüne göre değiş-
mektedir” dedi. 

7 faktöre dikkat!

Safra kesesi kanseri riskini artırabilecek
faktörleri sıralayan Arıkan, “Primer skle-
rozan kolanjit olarak adlandırılan safra
yolu hastalığına dikkat edilmelidir. Kro-
nik karaciğer hastalığı riski artırmaktadır.
Genişlemiş ve düzensiz safra kanallarına
neden olan koledok kisti ile doğan kişi-
lerde kolanjiokarsinom riski yüksektir.
Güneydoğu Asya’da kolanjiokarsinom,
çiğ veya az pişmiş balık yemekten kay-
naklanabilen karaciğer paraziti enfeksi-
yonu ile ilişkili olabilmektedir.
Kolanjiokarsinom, en sık 50 yaşın üze-
rindeki yetişkinlerde görülmektedir. Si-

gara içmek, artan kolanjiokarsinom riski
ile ilişkilidir. Tip 1 veya 2 diyabetli kişi-
lerde kolanjiokarsinom riskinde artış ola-
bilir.  Safra yolu kanseri riskinizi
azaltmak için sigara bırakılmalıdır. Si-
gara içmek, artan kolanjiokarsinom riski
ile bağlantılıdır. Karaciğer yetmezliği
(siroz) riskinizi azaltmak için, alkol bıra-
kılmalı, kilo kontrolü sağlanarak karaci-
ğer yağlanmasından korunulmalıdır”
uyarısını yaptı. 

Formüle edilmeli

Safra kanseri şüphesi olan hastaların bir
karaciğer cerrahına başvurması gerekti-
ğini belirten Arıkan, “Erken tanı ve te-
davi, biliyer kanserde iyileştirmenin
anahtarıdır. Safra yolu kanseri tedavisi
genellikle karaciğerin tümörlü kısmın çı-
kartılmasını içerdiğinden, safra yolu kan-
seri tedavisi karaciğer cerrahının
uzmanlık alanına girmektedir. Safra ka-
nalı kanseri; kan çalışması, görüntüleme
ve bazen karaciğer biyopsisi kombinas-
yonu kullanılarak teşhis edilmeli, tedavi
planı formüle edilmelidir. Tümör boyutu,
yeri, ana damar yapılarına yakınlığı, safra
kanalının tıkanması, karaciğer fonksi-
yonu ve diğer organlara yayılımın varlığı
eylemin seyrini belirler. Safra yolu kanse-
rinde altın standart tedavi mümkünse
cerrahi rezeksiyondur. Karaciğer/safra
kanalı rezeksiyonu safra yolu kanserinde
kür sağlamanın tek umududur” ifadele-
rini kullandı.  AYŞE ANLI

Kahvaltı çok önemli
Sabah kahvaltısının çocukların gelişi-
minde önemli rolü olduğuna işaret
eden Uzm. Diyetisyen Sedef aksu,

“Çocuklar bütün gece süren açlık döneminden
sonra vücudun ihtiyacı olan enerjiyi sağlamak
için mutlaka güne kahvaltı ile başlamalı. Kahv-
altı yapılmadığı takdirde dikkat dağınıklığı, yor-
gunluk, baş ağrısı ve zihinsel performansta
azalma olmaktadır” dedi. aksu, “Okul çağında
verilecek doğru beslenme eğitimi; büyüme
ve gelişmenin çok hızlı olduğu bir dönem
olması sebebiyle, çocuklarda yaşam
boyu sürebilecek beslenme alışkanlığı-
nın kazandırılmasına fayda sağlar.
Okula başlayan çocukların öğünlerinde
sağlıklı yemekler yemeleri, gelişimleri
açısından oldukça önem taşır” açıkla-
masında bulundu.

Yanlış besin seçmeyin
Çocuğun düzensiz besin alı-
mının, yanlış besin seçimi-
nin, besinlerin sağlıksız

hazırlanmasının, pişirilmesi ve saklanmasındaki
hatalı uygulamaların, okullarda yenilen abur cu-
burların beslenme sorunlarına neden olabildi-
ğini belirten Uzm. Dyt. aksu, şunları söyledi:
“Okul çağı çocuklarının beslenme ihtiyaçları,
büyüme ve gelişmeleri için gereken besin öğe-
lerinin yanı sıra günlük aktivitelerine ve spor
yapma düzeylerine de bağlıdır. Yeterli ve dengeli

bir beslenmeyi çocuğun cinsiyet, yaş,
boy ve kilo gibi fiziksel özellikleri-

nin dışında, fiziksel aktivite dü-
zeyleri ve bazı hastalıklarının
olup olmaması gibi unsurlar
da etkileyebilir. bu yüzden
çocuğunuzun beslenme ihti-
yaçlarını belirlemek için bir
diyetisyenden destek alabi-
lirsiniz. Çocukların bes-
lenme şekli hem

büyümelerini hem de
okul başarılarını
doğrudan etkiler.”
Dha



M ustafa Neşeli, milli voleybolcu
Hande Baladın'a, oynadığı ta-
kıma ve sponsor firmaya yöne-

lik sosyal medya üzerinden tehdit mesajı
içeren paylaşımlar yapmıştı. Hande Bala-
dın'a yönelik "Kızım dedim, orman yo-
luna yatarım, spor kulübüne giderken
arabanı tararım dedim. Benden şikayetçi
olmadı. Benden korkmadı. Ben bunu ale-
nen devamlı tehdit, taciz aklınıza gelebi-
lecek ne varsa uyguladım. Fakat saf aşık
gibi göründüm kendisine. Sanki bana her
şeyi yaptırabilecek bir insanmış gibi. Bu
da bundan nemalandı.", "Ben bu kıza di-
yorum ki senin yüzüne asit atacağım
bundan dahi korkmuyor. Bu kızdan inti-
kam almadan bana ölüm yok" şeklinde
ifadeler kullanmıştı.

Kadına karşı şiddet

Bu paylaşımlar üzerine can güvenliğin-
den endişe duyan Hande Baladın, İstan-
bul Cumhuriyet Başsavcılığı'na suç
duyurusunda bulunmuştu. Bunun üze-
rine savcılık, Mustafa Neşeli'nin "Zincir-
leme şekilde kadına karşı silahla tehdit"
suçundan 2 yıl 6 aydan 8 yıl 9 aya kadar
hapisle cezalandırılmasını talep etti. İs-
tanbul 46. Asliye Ceza Mahkemesindeki
ilk duruşmaya, tutuklu sanık Mustafa

Neşeli Ses ve Görüntülü Bilişim Sistemi
(SEGBİS) ile katıldı. Duruşmaya katıl-
mayan  Hande Baladın'ı avukatı Dilara
Sasa temsil etti. Avukat Sasa, müvekkili
Baladın'ın yoğun maç programı nede-
niyle duruşmaya katılmadığını belirtti.
Duruşmada taraf avukatları ile Aile Sos-
yal ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı avukatı
da hazır bulundu. Hakim, sanık hak-
kında cezaevindeyken gözlem altına alın-
ması için Bakırköy Ruh ve Sinir
Hastalıkları Hastanesine yazı yazıldığını,
hastanenin 11 Eylül 2023 tarihine ran-
devu verdiğini tutanağa geçirdi.

Bipolar hastasıyım!

Kimlik sorgusunda kamu personeli oldu-
ğunu ve 30 bin lira maaş aldığını belirten
sanık Mustafa Neşeli, "Sosyal medyadan
ekranıma düşen reklamlardan rahatsız
olmam sebebiyle ilgili firmaya ulaşmaya
çalıştım. Firmanın reklam yüzü olan
Hande Baladın’ı gördüm. Yine bu rek-
lamları engellemek adına kendisine ulaş-
maya çalıştım. Bu süreçte yakınlık
hissetmeye başladım. Mesajları ben yol-
ladım" dedi. Sanık Neşeli, Hande Bala-
dın ile tanışıklığı ve yüz yüze teması
olmadığını, sosyal medyadan yazışmala-
rının olmadığını ancak kendisine özel

olarak durum attığını da iddia etti. Ne-
şeli, rahatsız olduğu reklamlar nedeniyle
bilgilerinin çalınacağından endişe duydu-
ğunu ve bu sebeple firmanın binasına git-
tiğini söyledi. Firma yetkilileri tarafından
reddedildiğini söyleyen Neşeli, mahke-
mede "Bipolar hastasıyım yazdıklarım-
dan dolayı pişmanım müştekiden özür
diyorum" diyerek tahliyesini talep etti.

Rapor istiyoruz

Avukat Adnan Mercan, sözkonusu eyle-
min silahlı olmadığını belirterek sanığın
tahliyesini istedi. Şikayetçi Hande Bala-
dın’ın avukatı Dilara Sasa ise "Dava ko-
nusu mesaj içerikler incelendiğinde
iddianamede yapılan değerlendirmenin
isabetli olduğu kanaatindeyiz. Özellikle
sanığın Sağlık Bakanlığında çalışıyor ol-
ması mevcut sağlık durumunun tespiti
açısından önem arz etmektedir. Bu se-
beple ruh sağlığı ile ilgili rapor alınmasını
istiyoruz. Tehdit içeren ses kayıtları mev-
cuttur dosyaya sunacağız. Tutukluluk ha-
linin devamına karar verilmesini talep
ediyoruz" dedi. Aile Bakanlığı avukatı da
katılma talebinde bulunarak sanığın ce-
zalandırılmasını istedi. Duruşma savcısı,
sanığın tutukluluk halinin devamını talep
etti. DHA
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İSTanbul Emniyet Müdürlüğü
Kaçakçılık Suçlarıyla Mücadele
Şube Müdürlüğü ekipleri, sahte

içki kaçakçılığının önlenmesine yönelik kent
genelinde çalışma yaptı. Şüphelilerin, sahte
içki doldurdukları şişelere bandrol ve etiket
yapıştırdıklarını belirleyen ekipler, orijinal
içki şişeleriyle birebir uyum sağlayan ürün-
lerin nakliye araçlarıyla piyasaya sürüldü-
ğünü tespit etti.

Serbest kaldılar

Ekipler, yaptıkları çalışmaların ardından 8
Haziran-31 Ağustos 2023 tarihleri ara-
sında belirledikleri adreslere 16 ayrı operas-
yon düzenledi. Operasyonlarda 34 şüpheli
yakalanırken adreslerde yapılan arama-
larda 8 bin 502 dolu içki şişesi, 3 bin 850
boş içki şişesi, 18 ton 930 litre alkollü sıvı,
12 bin 702 içki şişesi kapağı, 5 bin 982 eti-
ket, 10 bin 558 içki şişesi kapüşonu, 483
bandrol, 2 bin 900 alkol araması kiti, 3 dal-
gıç pompa, 1 kapaklama makinesi ile alkol-
metre ele geçirildi. Emniyetteki işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edilen şüpheliler
hakkında kaçakçılık suçuyla ilgili işlem ya-
pıldı.Şüpheliler adli kontrol hükümleri uy-
gulanarak serbest bırakıldı.  DHA

34 şüpheli 
yakalandı
İstanbul’da sahte içki üretimi ve
ticareti yapanlara yönelik son 3
ayda düzenlenen operasyonlarda
34 şüpheli yakalandı

Sosyal medya hesabı üzerinden milli
voleybolcu Hande Baladın'a "Spor
kulübüne giderken arabanı tararım,
yüzüne asit atacağım" şeklinde tehdit
mesajları gönderdiği iddiasıyla 8 yıl 9
aya kadar hapsi istenen Mustafa
Neşeli'nin ilk duruşmada tahliyesine
karar verildi. Mahkeme, sanığı akıl
hastanesine gönderdi

TahTakale Mahallesi’ndeki bir
fırına gelen kadın ekmek ve çeşitli
ürünlerden aldı. Yanında Türk Li-

rası olmadığını belirten kadın, 100 dolar ile
ödeme yapmak istediğini söyledi. Fırın çalı-
şanları ise, 100 doları alarak alışverişin tuta-
rını hesaplayarak, günlük kurdan paranın
üstünü kadına verdi. Kucağında bebeğiyle fı-
tına gelen kadın, yaklaşık 7 dakika içeride
kaldı; ardından da elindeki alışveriş poşetle-
riyle fırından çıkıp kayıplara karıştı. Çalışan-
lar kadının fırından çıkmasının ardından,
aldıkları 100 doların sahte olduğunu fark etti.
İşyerindeki güvenlik kamera görüntüleriyle
polise başvuran fırın çalışanları şüpheliden
şikayetçi oldu. Polis, olayla ilgili inceleme
başlattı. DHA

Kalpazan
kamerada
Avcılar’da kucağında bebekle
fırına gelen kadın, sahte 100
dolarla alışveriş yaptı. Alışveriş
sırasında İngilizce konuştuğu 
iddia edilen kadın, paranın üstünü
de alıp kayıplara karıştı
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Aile Bakanlığının katılma talebini kabul eden mah-
keme, sanık Mustafa Neşeli'nin savunmasının alın-
mış olması, tutukluluktan beklenen gayenin
gerçekleşmiş olması nedeniyle tahliyesine karar
verdi. Mahkeme, sanığın akıl sağlığının tespiti ama-
cıyla, Bakırköy Ruh ve Sinir Hastalıkları Hastane-
sinde gözlem altına alınması için yeniden yazı
yazılmasına da hükmetti. Mahkeme, suç vasfının 'Ka-
dına karşı tehdit' kapsamında kalması ihtimali nede-
niyle dosyanın Uzlaştırma Bürosu'na gönderilmesine
de karar verdi. Duruşma ertelendi. 

HASTANEYE
SEVK EDiLDi

Zeytin ağaçlarına 
şafak operasyonu

Sarıyer'de Evin Eren'in işlettiği ka-
fenin önündeki iki zeytin ağacının kal-
dırımı kapattığı iddiasıyla yapılan

şikayetin ardından tartışmalar yaşanmıştı.
Eren'in iddiasına göre, şikayette bulunan kişi bir
çalışanı da darbettti. Geçtiğimiz hafta zabıta
ekipleri kafe önündeki zeytin ağaçlarını kaldır-
mak için geldiğinde, kafe sahibi kadın kendini
zeytin ağacına zincirleyerek eylem yaptı. Bele-
diye ekipleri de ağaçları almadan ayrıldı. Ancak
belediye ekibi bu kez önceki gün sabah saatle-
rinde dükkan önüne geldi. Saat 06.30 sıralarında
gelen zabıta ekipleri zeytin ağaçlarının bağlı ol-
duğu zincirleri keserek ağaçları iş makinesiyle
götürdü.

Zincirleri kesti

Güvenlik kamerasına yansıyan görüntülerde,
Sarıyer Belediyesi zabıta ekiplerinin Emirgan
Mektebi Sokak'ta bulunan kafenin önüne geldiği
görülüyor. Bu sırada bir kepçenin de kafenin
önüne yanaştığı görülüyor. Zeytin ağaçlarının
bağlı olduğu zincirleri kesmek için getirilen metal
kesme makasını eline alan görevlinin, elindeki
makası güvenlik kamerasına göstererek kesme
işareti yaptıktan sonra zincirleri kestiği görülü-
yor. Daha sonra zincirleri kesilen zeytin ağaçları-
nın kepçeye konularak götürüldüğü görülüyor.

Çok üzgünüm

Kafe sahibi Evin Eren, "Çok fazla üzgünüm şu
an, sabah saat 09.00'da kapının önüne geldiğim
zaman maalesef bizim burada ruhumuz olan iki
tane zeytin ağacımızın artık olmadığını gördüm.
Anlam veremediğim bir şeyler oluyor, bizi aşan
bir şeyler oluyor. Sabah geldiğimizde, zeytin
ağaçlarını görmediğimde inanın gece hırsız gel-
miş sandım ve hemen polisi aramak istedim.
Çünkü bunlar çok eski, çok kıymetli ağaçlar. Bir
hırsız gelip almış sandık, polisi arayacaktım
hemen kamera görüntülerine baktım. Maalesef
saat 06.30'da belediyemizin zabıta ekipleri, kep-
çesiyle, ellerinde zincirleri kesecek büyük aletleri
ile gelip acımasızca almışlar zeytin ağaçlarımızı,
üzgünüm. Kafamız çok karışık, çünkü aynı so-
kakta az ileride bu vatandaşın her gün yürüdüğü
yolun üzerinde, bakın engelli yolu var burada,
belediyenin logoları olan saksılar engelli yolunun
üzerinde duruyor" şeklinde konuştu. DHA

Sarıyer'de tartışmaya neden olan zeytin ağaçları belediye
ekiplerince saat 06.30'da iş makineleriyle alınarak götürüldü

12 saat boyunca 
hırsızlık yaptı!
İstanbul Emmniyet Müdürlüğü ekipleri, 
Beylikdüzü'nde bir binanın ortak alanı olarak
kullanılan deposundan hırsızlık yapan
şüpheliyi yakaladı. Güvenlik kamerası
kayıtlarını inceleyen polis ekipleri, kimliği
tespit edilen şüpheli M.S.'yi gözaltına aldı

Olay, 31 Ağustos Perşembe günü Beylik-
düzü Gürpınar mahallesi Durusu cadde-
sindeki bir binada yaşandı.Sabah 09.30

sıralarında binanın otoparkına giren iki şüpheli,
depo olarak kullanılan ortak alandaki eşyaları çal-
maya başladı. Yabancı uyruklu bir aileye ait olduğu
öğrenilen eşyaları çalan hırsızlar, akşam saat 21.00
sıralarında binayı terk etti. Rahat tavırlarıyla dikkat
çeken hırsızların her hareketi binanın güvenlik kame-
rası tarafından saniye saniye kaydedildi. İki şüpheli-
nin depodan kurutma makinesi, bisiklet, perde ve
ses sistemi hoparlörü çaldığı öğrenildi.

Eşyalar teslim edildi

Polis ekipleri çevredeki güvenlik kameralarını incele-
yerek hırsızlığı gerçekleştirenin M.S. olduğunu tespit
etti. M.S. Adnan Kahveci mahallesindeki evinde ya-
kalanarak gözaltına alındı. Evde yapılan aramada
çalınan kurutma makinesi ile bisiklet de ele geçirildi.
17 bin lira değerindeki kurutma makinesi ile bisiklet,
sahibine teslim edildi. M.S.'nin sorgusunda hırsızlık
suçunu işlediği sırada yanında bulunan kişinin
olayla ilgisi olmadığını belirttiği öğrenildi. Polis ekip-
leri, M.S.'ye yardım eden şüphelinin benzer suçlar-
dan çok sayıda kaydı olduğunu da tespit etti. 'Evden
hırsızlık' suçundan hakkında adli işlem başlatılan
M.S. tutuklanarak cezaevine gönderildi.  DHA Silahlı çatışma

Beylikdüzü'nde
alkollü oldukları

gerekçesiyle 
eğlence 

mekânına
alınmayan 

2 müşteri ile 
korumalar 

arasında çatışma
çıktı. Mekanın

otoparkında çıkan
çatışmada,

müşterilerden 
biri ile koruma

görevlisi yaralandı

Olay, gece 03.30 sıralarında Beylik-
düzü'nde bir eğlence mekanının oto-
parkında meydana geldi. İddiaya

göre; alkollü oldukları gerekçesiyle eğlence me-
kanına alınmayan 2 müşteri
ile mekanın güvenlik görev-
lisi arasında tartışma çıktı.
Tartışmanın kavgaya dönüş-
mesiyle müşterilerden biri
silahıyla korumaya ateş
ederek otomobile binip kaç-
maya çalıştı. Hafif şekilde
yaralanan koruma ise oto-
mobile ateş etti. Otomobil-
deki müşterilerden biri
yaralandı. İhbar üzerine
olay yerine gelen polis ekip-
leri silahlı koruma ile saldır-
gan gözaltına aldı. Silahlı

müşterinin ifadesi alınmasının ardından serbest
kaldığı öğrenilirken koruma ise adliyeye sevk
edildi. Çatışma anları, güvenlik kamerasına
yansıdı.  DHA
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G abon'daki darbenin, Nijer darbesi ile,
daha doğrusu Batı Afrika'da art arda
izlediğimiz darbeler ile bir alakası

bulunmadığını baştan söyleyeyim. Gabon
terör tehdidi altında bir ülke değil. Temmuz
ayında Nijer'de darbe olunca şaşırdığımı iti-
raf edeyim. Batı'nın askeri, siyasi ve ekono-
mik açıdan desteklediği, uluslararası
kuruluşların yardım için sıraya girdiği Ni-
jer'de, darbe için gerekli nesnel koşullar apa-
çık mevcut değil idi. Bölgenin temel sorunu
cihatçı terör ile mücadelede komşulara
oranla daha iyi durumdaydı.

* * * *
Şunu söyleyebilirim: Komşu Mali ve Bur-

kina Faso'da darbeler yaşanmamış olsa idi,
Nijer'de pek muhtemelen darbe meydana
gelmezdi. Ağustos ayında, emekli meslektaş-
larım darbe sırası kimde, diye sormaya baş-

ladılar. Akıllarından geçen gerçekleşti. Bu
defa herhangi bir terör tehditi altında bulun-
mayan, 2,5 milyon nüfuslu, petrol ve orman
zengini Gabon'da darbe oldu. Afrika kıta-
sında askerlerin iktidar merakları salgın
hastalık halini aldı, der isek abartmış 
olmayız.

* * * *
Beklenmeyen darbenin iktidardaki Bongo

ailesinin son 50 yıl boyunca ülkeyi sömüre-
rek ceplerini dolduruşunun sonucu olduğu
hususunda hiç kuşku yok. Gabon'daki köklü
sömürü düzeninin, Ali Bongo'nun babası
Omar Bongo döneminde (1967-2009),
Fransa'nın önderliğinde geliştirildiği herkesin
malumu. Sistem çok basit: Gabon'un yeraltı
ve yer üstü zenginlikleri Fransız şirketlerine
emanet edilmiş, petrolünü Fransız enerji devi
Total çıkarıyor, işliyor ve satıyor.

* * * *
Bongo ailesi mensupları, petrol arama

imtiyazının sahibi Total'in ödediği rüşvet pa-
rayla Fransa'dan lüks gayrimenkul satın alı-
yorlar. Yolsuzlukla mücadele eden hükümet
dışı kuruluşların gayretleriyle (Panama pa-
pers gibi) bu yasadışı zenginleşme ortaya çı-
karılıyor. Fransız savcılar konuyu yargıya
taşıyorlar. Lüks araç ve mülklerin halktan
çalınan parayla satın alındığı mahkeme ka-
rarlarıyla tespit ediliyor.

Sadece Gabon mu? Ekvator Ginesi, Ka-
merun, Kongo (Brazavil), Angola liderlerinin
aileleri de yolsuzluklara dahil. İktidardaki
ailelerin, devlet kurumları üzerindeki hü-

kümranlıkları sayesinde, lüks araç, koleksi-
yon parçaları, kıymetli gayrimenkul vs. edin-
meleri sadece Gabon'a mahsus bir yolsuzluk
değil. Avrupa ve ABD'nde bazı mahkemeler,
Angola, Kamerun, Ekvator Ginesi ve Braz-
zavil Kongo'nun koltuklarına yapışmış lider-
lerinin aile yakınlarına ait, hortumlanmış
paralarla satın alınmış menkul ve gayrimen-
kul değerleri ortaya çıkardılar.

* * * *
Gabon'daki darbeden en fazla memnuni-

yet duyan kişinin, ilk günlerde, muhalefetin
ortak adayı Albert Ondo Ossa olduğu şüphe-
siz. Şaibeli seçimler nedeniyle iktidara el
koyan askerlerin oyları tekrar saydırarak
kendisini seçimin galibi ilan edeceklerini
zanneden muhalif liderin, 3-4 gün sonra acı
gerçeği kavraması mümkün oldu. Askerle-
rin, şaibeli seçimleri demokrasi ve adalet
dürtüsüyle iptal etmedikleri, sadece darbe
için gerekçe olarak kullandıkları ortaya
çıktı. Geçiş döneminin cumhurbaşkanı sıfa-

tıyla, 4 Eylül günü, yemin ederek ülkenin dü-
menini teslim alan general Brice Oligui
Nguema'nın amacının, iktidarı seçimlerin
galibine teslim etmek gibi ulvi bir hedefi ol-
madığını böylece hep birlikte kavramış
olduk.

* * * *
Muhalif lider artık darbenin "saray içi"

darbe olduğunu, Ali Bongo'nun akrabası
olan General Nguema'nın, Gabon'un sorunla-
rını çözmeye değil, talana devam etmeye gel-
diğini iddia etmeye başladı. Askeri liderin
geçmişinde bu iddiaları doğrular nitelikte
unsurlar mevcut. General, geçiş döneminin
süresini açıklamadı, seçim sonuçlarını rafa
kaldırdı, yeni anayasa, yeni seçim kanunu
hazırlanması gibi taahhütlerde bulundu. Bu
temel yasaların halk oyuyla kabulü ve ardın-
dan generalin aday olacağı yeni seçimler va-
sıtasıyla, Gabon'un geleceğinin asker kökenli
yeni ailenin tekeline devredilmesine hep bir-
likte tanık olacağımız kolaylıkla anlaşılıyor.

Sadece Gabon mu ?

B elediyeler, Hazine ve Maliye 
Bakanlığı’nın “Tasarruf yapın”
genelgesini umursamıyor. 

Genelgede deprem ve acil ihtiyaçlar 
gibi harcamalar dışında tasarrufa gidil-
mesine yönelik uyarılara rağmen itibar-
dan ödün vermeyen belediyeler,
milyonları duyuru ve tanıtıma harcıyorlar.
AK Partili Fatih Belediyesi’nin “Duyuru
Tanıtım Materyalleri Basımı” ihalesi du-
yurusu yaptı. İhale kapsamında satın alı-

nacak hizmetler dudak uçuklattı. İhale
dökümünde kalem kalem açıklanan mal-
zemeler “Bu kadarına da pes” dedirtti.

5 bin adet cepli dosya

Ergün Turan yönetimindeki Fatih
Belediyesi, 10 Ekim 2023 tarihinde
yapacağı ihale sonrası yerel seçimlere
güçlü girebilmek için 5 bin metrekarelik
bina giydirmesi yapacak. 10 bin adet
Vinil Billbord, 10 bin metrekare çıtalı vinil

uygulama, 6 bin adet raket vinil, 10 bin
adet billbord vinil, 6 bin metrekare mech
afişler, 25 bin adet bloknot, 10 bin adet
kayıt formu, 2 bin adet yaka kartı, 7 bin
500 sertifika, 5 bin adet cepli dosya 
alınacak

Listede yok yok

Fatih Belediyesi’nin tanıtım harcamaları
listesi devamında 160 bin adet birim ki-
tapçıkları, 100 bn adet “Fatih’e yeni bir

hayat geldi” kitapçığı, 80 bin adet kültür
sanat kitapçığı, 100 bin adet iki kapaklı
broşür, 50 bin adet tek taraflı, 50 bin adet
çift taraflı broşür, 60 bin adet karton
çanta, 20 bin adet bilet, 3 bin metrekare
forex, 50 bin adet porselen kupa, 5 bin
adet Türk bayrağı, 12 bin 500 adet sopalı
Türk bayrağı, 30 bin adet boyama kitabı,
30 bin adet boyama kalemi, 10 bin adet
metal kalem, 15 bin logolu kalem, 300
kilo naylon poşet temin edilecek. 

Maltepe Belediyesi Cumhuriyet 
Eğitim Merkezi’nde 2023-2024 eği-
tim-öğretim yılında eğitim alacak ve

Yükseköğretim Kurumları Sınavı’na (YKS) ha-
zırlanacak öğrencilerle bir araya gelindi. Tanıtım
ve bilgilendirme toplantısı Yaşar Kemal Kültür
Merkezi’ndeki Gençlik Merkezi’nde düzenlendi.
Maltepe Belediyesi Kütüphane Müdürü Vedat
Çiğdem, öğrencilere başarılı bir dönem diledi.
Çiğdem, Cumhuriyet Eğitim Merkezi olarak
yeni eğitim-öğretim dönemine hazır olduklarını
belirterek öğrencilere YKS sınav sürecine yöne-
lik bilgilendirme yaptı. Toplantıda öğrencilere
öğretmenleri, ders işleyiş şekli ve sınıf düzeni,
eğitim- öğretim akışı ve kurum kuralları tanıtıldı.
Toplantı, öğrencilerin sorularının yanıtlanması-
nın ardından sona erdi.

Vatandaşlar yüksek enflasyon, dolardaki kur artışı yüzünden zor günler geçirirken
belediyeler lüks harcamalardan ödün vermiyor. Fatih Belediyesi milyonlar harcayarak
duyuru yapacak. Belediye, 10 Ekim 2023 tarihinde yapacağı ihale ile 100 bin adet 
“Fatih’e Yeni Bir Hayat Geldi” broşürü, 150 bin adet kitapçık, 200 bin adet sticker, 
50 bin adet üflemeli baloncuk, 60 bin adet karton çanta alacak

UFLEMELI
BALONCUK 
ALACAK!

KONUK YAZAR

hasan Servet öktem
EmEkli BüyükElçi

Fatih Belediye Başkanı Mehmet
Ergün Turan, yerel seçim 

hazırlıklarına başladı. Duyuru ve
tanıtım için ihaleye çıkacak olan

Turan'ın, Bakan Mehmet 
Şimşek'ten gelen tasarruf genel-
gesini dikkate almadığı görüldü. 

24 saat temizlik
MevsİMsel değişimden kaynak-
lanan olumsuzlukların gideril-
mesi ve daha temiz bir çevre için

çalışmalarını yürüten ekipler, Kartal’ın tüm
cadde ve sokaklarında temizlik mesaisine
yoğun bir şekilde devam ediyor. Her gün
belirlenen temizlik programı kapsamında,
büyük bir özveriyle tüm noktalarda; ot
biçme, yol yıkama, mekanik ve elle süpürme
ile dezenfekte çalışmalarını sürdürüyor.
Geçtiğimiz günlerde Kartal E-5 üstündeki
mahallelerde temizlik çalışmalarına başla-
yan ekipler, sonrasında Kordonboyu ve Or-
hantepe Mahallelerinde temizlik
çalışmalarını yürüttü. Kampyolu, Kumlar,
Barbaros, Yalıboyu, Akdeniz ve Marmara
Caddesi’nde yapılan çalışmalarda ot biçme,
yol yıkama, mekanik ve elle süpürme, sac
konteyner yıkama çalışmaları yapıldı.

Yoğun bir mesai

Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel,
Kartal’da halk sağlığı için temizlik çalışma-
larının yoğunluk kazandığını belirtti. Baş-
kan Gökhan Yüksel, “Yaz mevsimine veda
edip sonbahara merhaba derken mevsimsel
değişimin getirdiği olumsuzluklara karşın
tüm ekiplerimiz ilçe genelinde yoğun bir
mesai harcıyor. Komşularımızın sağlığı ve
hijyeni için ilçe genelinde temizlik çalışma-
larımız belli bir program dahilinde yürütü-
lüyor. Komşu İletişim Merkezi üzerinden
gelen talepleri de dikkate alarak gerekli ça-
lışmaları sürdürüyoruz” ifadesini kullandı.

Erken saatte başlıyor

Kartal’ın tüm cadde ve sokaklarında yapı-
lan temizlik işlemleri için ekipler, sabahın
erken saatlerinden itibaren başlayan çalış-
malarını akşam geç saatlere kadar ilçenin
tüm noktalarında sürdürüyor. Özellikle yo-
ğunluğun fazla olduğu bölgelerde, sabah ve
akşam saatlerinde ayrıca bir temizlik çalış-
ması yapılırken, 444 4 578 no’lu Komşu İle-
tişim Merkezi üzerinden vatandaşların
oluşturduğu taleplere de anında müdahale
ediliyor. Çalışmalarını büyük bir özveriyle
gerçekleştiren Temizlik İşleri Müdürlüğü
ekipleri, ilçenin tüm noktalarında; ot biçme,
yol yıkama, atık toplama ve mekanik sü-
pürme ile dezenfekte çalışmalarını gerçek-
leştiriyor.  HABER MERKEZİ

Kartal 
Belediyesi 

Temizlik İşleri
Müdürlüğü, 
sonbahar 

mevsiminin 
gelmesiyle 
birlikte ilçe
genelinde 
temizlik

çalışmalarına 
hız verdi
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Beylikdüzü Belediyesi, ilçede halk dansları
rüzgârı estirdi. Bulgaristan, Gürcistan ve 

Beylikdüzü Belediyesi Halk Oyunları
Toplulukları’nın sahne aldığı etkinlik,
Samida grubu konseriyle sona erdi

Beylikdüzü Belediyesi, il-
çede halk dansları rüzgârı
estirdi. Cumhuriyet Etkinlik

Alanı’nda Beylikdüzü Belediyesi Ritim
Grubu’nun gösterisiyle başlayan etkin-
likte Bulgaristan, Gürcistan ve Beylik-
düzü Belediyesi Halk Oyunları
Toplulukları sahne aldı. Vatandaşların
büyük beğenisini kazanan gösterilerin
ardından Gürcü dilinde 3 kız kardeş an-
lamına gelen ve Yudum Şahin, Damla

Şahin ve Tamara Şahin kardeşler tara-
fından kurulan Samida grubu dinleyici-
siyle buluştu. Gürcü müziğindeki
polifonik şarkı söyleme üslubunu yaşa-
tan grubun seslendirdiği parçaları va-
tandaşlar dakikalarca ayakta alkışladı.  

Asla vazgeçmeyeceğiz

Konser sonrası yaptığı konuşmada Sa-
mida grubu ve halk oyunları toplulukla-
rına teşekkür ederek çiçek plaket

takdiminde bulunan Beylikdüzü Bele-
diye Başkanı Mehmet Murat Çalık,
“Sizi burada ağırlamaktan dolayı çok
mutlu olduk. Beylikdüzü’nde barışın ve
sevginin tohumlarını ekmeye devam
edeceğiz. Cumhuriyet’in 100. yılına ya-
kışır işler yapacağız ve Cumhuriyet’in
değerlerinden asla vazgeçmeyeceğiz.
Beylikdüzü’nde yaşayan komşularımı-
zın hiç endişesi olmasın” diye konuştu.
HABER MERKEZİ

Yeni döneme

hazırız

Canımızı zor kurtardık!
İstanbul'da etkili olan
kuvvetli sağanak Arnavut-
köy, Başakşehir ve Küçük-

çekmece'de sele neden oldu. Yağış
nedeniyle yollar göle döndü, araçlar
sular altında kaldı. Halkalı Motorlu
Taşıyıcılar Kooperatifi de selden zarar
gördü. Kooperatif çalışanı Çetin
Temiz, yaşananları anlattı. Temiz,
"Birdenbire yağmur çiseledi bir rüzgar
fırtına çıktı; şimşek gök gürültüsü bir-
denbire sel geldi diz boyu. Biz de an-

layamadık. Sel oldu nereden geldi
nasıl geldi biz de bilmiyoruz. 100'e
yakın aracımız içeride çok büyük
zarar gördü. Halkalı Kooperatif ola-
rak çok büyük zarar gördük. Şimdi de
yaraları sarmaya çalışıyoruz. Devleti-
mizden yardım bekliyoruz. İçeride ça-
lışma yapıyorduk. 65- 70 kişi içeride
çalışıyorduk. Yağmur gelince hepimiz
canımızı zor kurtardık; değil arabaları
kurtarmayı canımızı zor kurtardık"
dedi. DHA



meclise taşıyacağımıza söz verdik. Bizim siyasi
çizgimiz emek ve emekçiden yana olmaktır. İn-
sanımızın insanca yaşamasını sağlama, insani
yaşam haklarını oluşturmaktır. Emek ve emek-
çiye destek vermek, hak arayışlarında yanla-
rında durmak siyasi ahlaksızlıksa evet biz bu
siyasi ahlaksızlığı kabul ediyoruz” dedi.

Maaşlar ödenmiyordu

Melih Yıldız’ın açıklamalarına yanıt veren
MHP Grup Başkanvekili Sultan Aşkın, “Biz
her zaman çalışanımızın yanında olduk. Biz
görevi devraldığımızda çalışanların maaşları
ödenmiyordu. O zaman emekçiyi düşündünüz
mü? Bu insanların kiralarını nasıl ödediğini,
doğalgaz, elektrik ve su faturalarını nasıl ödedi-
ğini, çocuklarına nasıl harçlık verdiklerini, evle-
rine nasıl ekmek götürdüklerini düşündünüz
mü? O zaman bunları düşünseydiniz ve tepki
gösterseydiniz şu an bu açıklamalarınızı sa-
mimi bulabilirdik. Önce geçmişteki yönetim
anlayışınızı sorgulamanızı istiyorum. İnsanla-
rın yaptıkları eylemden siyaseten faydalanma
anlayışı doğru bir yaklaşım değildir. İşte bu
şovdur” ifadelerini kullandı.

Çok ağır bir itham

CHP Grup Başkanvekili Yıldız’ın “Emekçilerin
sesine kulaklarınızı tıkıyorsunuz” sözlerini de-
ğerlendiren AK Partili Belediye Meclis Üyesi
Mustafa Çolakoğlu ise “Melih Bey emekçilerin
sesine kulak vermiyorsunuz dedi. Bu bize göre
gerçekten çok ağır bir itham. AK Parti hiçbir
zaman ortada bir mağduriyet varsa sırtını
dönüp gitmez. Melih Bey Silivri Belediyesi işçi-
leriyle görüşmediğimizi söyledi ancak biz hep-
siyle görüşüyoruz. Bütün sıkıntıları biliyoruz ve
bu sıkıntıları Belediye Başkanımıza ve gerekli
makamlara iletiyoruz. Belediye başkanımız da
bunlarla ilgili gereken çalışmaların yapıldığını
ve yapılmaya devam edeceğini ifade ediyor.
Emekçi ve işçilerin hakkından bahsetti Melih
Bey. CHP İBB'de görevi devraldıktan sonra tek
suçu Facebook hesabında Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın resmini paylaşmak olan ya da AK Parti
üyeliği olan ama işini düzgün yapan 25 bin kişi
işten atıldı. Melih Bey 4 yıldır Saraçhane’deki
İBB meclisine gidiyor. Orada bu işten atılan
İBB çalışanları yıllarca eylem yaptılar. Kendisi
belediye meclis salonuna girerken 2 dakika da
olsa bu arkadaşlara sorunlarını sordu mu?”
diye sordu.  

Yeterli demiyoruz

Meclisteki gündem maddelerinin görüşülmesi-
nin ardından Yıldız’ın sözlerini değerlendiren
Silivri Belediye Başkanı Volkan Yılmaz, “2023
yılı Mart ayında daimi işçilerimizle Belediye İş
Sendikası marifetiyle Ezgi üzerinde çalışan işçi
kardeşlerimizle Hizmet İş Sendikası üzerinden
2023 ve 2024 yıllarını kapsayacak şekilde bir
toplu sözleşme, iş sözleşmesi imzaladık. İmza-
lanan bu sözleşmelerle sosyal nitelikli ödeme-
lerde yüzde 100’e varan artışlar yaptık. Yine
çıplak ücretlerde ortalama yüzde 55 zam ko-
nusunda sendikalar uzlaşma sağladı. Söz-
leşme kayıt altına ve imza altına alındı. Yıl
içerisinde yaşanan ekonomik gelişmelerle ön-

görülen tahminin üzerinde gerçekleşen enflas-
yon, ocak ve temmuz dönemi için hepinizin
malumu olduğu üzere yüzde 31’e ulaşmıştır.
Toplu iş sözleşmesinin birinci 6 ayında yapılan
ortalama yüzde 55 oranındaki ücret zammı
gerçekleşen enflasyonun üzerinde olması ve
toplu iş sözleşmesinin ikinci 6 ayı için öngörü-
len ücret zammının 12,77 olarak belirlenmiş
olmasına rağmen, kayıt altına alınan ilave
zamma biz ekonomik hayattaki gelişmeleri göz
ardı etmedik. İşçilerimize 12,77’nin üzerine
yüzde 20 de ilave ederek yüzde 33,2 oranında
zam yaptık. Bugün, çalışanlarımızın aldıkları
ücretin çok olduğunu iddia etmek, yeterli oldu-
ğunu iddia etmek durumunda değiliz. Bunu da
kimse iddia edemez” dedi. 

Belediyemiz de etkilendi

“Bugünkü koşullarda Türkiye’de kim, hangi
ücretli ne ücret alıyorsa bu ücretin ona yettiğini
ifade etmek doğru bir yaklaşım olmaz” didyen
Yılmaz, “Bugüne kadar belediye yönetiminden
kimse çıkıp da yeterli olduğunu iddia etmedi.
Son yıllarda dünyamızda yaşanan gelişmeler
ülkemizi de etkilemiş, ekonomik yapıda çıkan
sorunların sebebi olmuştur. Bu da enflasyonist
bir tabloyu insanımızın ve bizlerin karşısına
koymuştur. Silivri Belediyesi olarak bizler
olumsuz ekonomik gelişmelerden tabii ki etki-
leneceğiz. 2022 yılında 2023 yılı olarak öngörü-
len ekonomik göstergeler esas alınarak
hazırlanan bütçe ile bir taraftan yatırımlarımızı
kısmadan, yatırımlarımıza devam ederken
diğer taraftan da cari giderlerimizi karşılamaya
devam ettik. Giderlerimizde öngörülmeyen ar-
tışların varlığı ve kamu idaresinin bütçelerinde
karşılığı olmayan harcamaları yapamayacağı
için ek bütçenin yapılması ihtiyaç ve zaruret
haline gelmiştir. Bu arada bunu da ifade etme-
miz gerekiyor; bütçemizi kullanırken personel
giderlerinin genel gelire bir oranının olması ge-
rekiyor. Yani siz bugün personel giderlerinde
genel gelirlerinizin yüzde 30’unu aştığınız
zaman Sayıştay ve gerekli kurumlar tarafından
uyarılıyorsunuz. Bir kurumun maaş gideri
genel giderinin yüzde 30’unu aşamaz diye bir
uyarıda bulunuyor. Tabi bizim için bu uyarıyı
dikkate almamak gibi bir konu olamaz” ifade-
lerini kullandı. 

Sizin dediğiniz gibi değil

Çalışanların ücretleri ve diğer sosyal haklarının
gecikmeksizin ödenmesi konusunda hassas
davrandıklarını belirten Yılmaz, “Mevcut yö-
netimimizle maaşlarla birlikte ikramiyeleri de
ödedik. Emekli olan arkadaşlarımızın da
emekli ikramiyelerini tutarı ne olursa olsun tek
seferde hesaplarına yatırdık. Bizim dönemi-
mizde memurlarımızın ve işçilerimizin toplu
sözleşmesiyle belirlenmiş ücretleri eksiksiz ve
gününde ödenmiş ve buna dikkat edilmiştir.
Biz, birilerinin söylediği gibi personel giderle-
rinden tasarruf ederek başka alanlarda harca-
malarda kullanmayı asla ve asla düşünmedik.
Hani diyorlar ya bütçeniz var, bütçenizden bu
maaşları ödeyin. Arkadaşlar sizin anlattığınız,
sizin dediğiniz gibi değil. Silivri Belediyesi asla
personel maaşlarından tasarrufa gidip bütçe-
sinde bir ilave artış sağlamamıştır. Aksine, ge-
çerli olan toplu iş sözleşmesinde ikinci 6 ay
ücret zammı yüzde 12,77 yapılması öngörül-
müşken, bütçe imkânlarımızı zorlayarak yüzde
20 ilave artışı veren de biziz. Burada bir üzün-
tümü de paylaşmadan geçemeyeceğim. Meclis
üyeleri olarak sizler gayet iyi bilirsiniz ki büt-
çede belirtilmemiş, karşılığı gösterilmemiş bir
harcamayı belediye idaresinin yapması müm-
kün değildir. 2022 yılı ekim ayında meclisimi-
zin kabul ettiği 2023 yılı bütçesi hazırlanırken,
2023 bütçesine ait tahmini veriler esas alınmış
ve o çerçevede bütçe 1 milyar 345 milyon TL
olarak kabul edilmiştir. Bu bütçede yer alan
personel giderlerine ait rakamlara göre işçileri-
miz 2023 ve 2024 yılını kapsayan toplu sözleş-
mesi uzlaşma ile imzalanmıştır. Ücretlerinin
yeter ya da yetmezliği tartışmasına girmeksizin,
enflasyon tahminlerinin üzerinde gerçekleşme-
siyle toplu iş sözleşmesinde yer alan zam oran-
larının üzerine çıkan bir Belediye Başkanı nasıl
olur da işçilerin sefalet ücretine mahkûm edil-
mesine neden olan biri olur? Bu eleştirilerinize
katılmam mümkün değildir.” bilgisini verdi. 

Bunun adı grev değildir

İşçilerin haklı taleplerinin başının üstünde yeri

olduğunun altını çizen Volkan Yılmaz, “Biraz
önce Melih Bey belediye işçilerinin grev yaptı-
ğından dem vurdu. Ya bilgisizliği ya cehaleti ya
da siyaseten bu konuyu bir grev gibi algılanma-
sına neden olan bu açıklamasına üzüldüm.
Çünkü toplu iş sözleşmesi devam ederken,
toplu iş sözleşmesi belediye tarafından ihlal
edilmeden işçilerimizin bir grev hakkı yoktur.
Bunun adı grev değildir. Bunun adı hukuksuz
ve usulsüz bir iş bırakma eylemidir. Üzülerek
söylüyorum bunu. Şimdi oradaki insanların
bilgisi, birikimi, donanımı nedir bilemem ama
o insanları yanlış bilgilendirmek, ‘Grevinizi
destekliyoruz, grev hakkınız elinizden alına-
maz’ demek, ‘Bu yönetimin 7 ay süresi kaldı’
diye orada açıklama yapmak etik değil. Hepi-
miz tarafından bilinen işçi kardeşlerimizin sı-
kıntılarını siyasi malzeme yapmak en basit
ifadeyle siyasi ahlaksızlıktır” tepkişsini gösterdi. 

El birliğiyle atlatacağız

“İşçinin yanında olmayı en az biz de sizin
kadar biliyoruz” diyen Yılmaz, “Burada çok
eski işçi kardeşlerimiz var. Sizin zamanınızda
mı işçiye daha fazla değer verildi yoksa benim
dönemimde mi bunu gayet iyi biliyorlar. 11 ay
ödenemeyen denge ve ikramiyeler vardı. 11 ay
adamın ikramiyesini bekleteceksin, emekli ola-
cak ve 2 yılda emekli tazminatını ödeyeceksin,
maaşlarını gününde ödemeyeceksin, belediye-
den alacağı varken işçi kredi kartına faiz öde-
yecek; ondan sonra da günü gününe tıkır tıkır
ödeyen ve elinde olmayan sebeplerle öngörü-
lemeyen artışlar konusunda sıkıntıya giren Si-
livri Belediyesini itham altında bırakacaksın.
Şimdi siz bunun grev olmadığını biliyor mu-
sunuz bilmiyor musunuz ama bu bir grev de-
ğildir. Bu hukuksuz bir iş bırakma eylemidir.
Kaldı ki şehrin sağlığını etkileyecek çöp temiz-
lik hizmetlerinde yapılması da ayrıca üzerinde
tartışılması, konuşulması gereken bir konudur.

İşçilerimizin haklı talepleri her zaman başımı-
zın üstündedir. Ama belediyenin imkânları ve
ülkemizin içinden geçtiği süreç de hepimizin
malumudur. Bu süreci el birliğiyle geçeceğiz”
açıklamasını yaptı. 

Bu sizin siyasi yalanınız

Yıldız’ın “Belediye Başkanı birilerine kepçe ile
verirken işçisine kaşıkla veriyor” ifadelerine de
yanıt veren Volkan Yılmaz, “Melih Bey dedi ki;
Başkan, Belediyenin mali yapısıyla övünüyor
ve belediyenin mali yapısıyla bu işleri çözsün.
Sonra da Belediye Başkanı birilerine kepçeyle
veriyor, işçisine gelince kaşıkla veriyor dedi.
Bunu ispatlamayan siyasi müfteridir arkadaş-
lar. Benim birilerine kepçe ile bir şey verdiğimi,
işçime kaşıkla bir şey verdiğimi ispatlamayan
müfteridir, iftiracıdır. Biz sizin 18 milyon TL’ye
ihale ettiğiniz çöpü kendimiz toplayarak 4 mil-
yon TL’ye mâl ediyoruz. İhalecilere belediye-
nin kaynaklarını peşkeş çekmeyen idarenin
adıdır bizim yönetimimiz. Onun için biz hiç
kimseye kepçeyle vermedik. 1 TL’lik işi 10
TL’ye yaptırmadık. Kendi çöpümüzü kendimiz
toplayarak tüm Türkiye’ye örnek olduk.
Bugün, yanı başımızdaki Büyükçekmece Bele-
diyesi bizi örnek aldı ve kendi çöpünü kendisi
topluyor. Bakın biz bu işlemi yapmasaydık
bugün 150 milyon TL’nin üzerinde çöp top-
lama maliyetimiz olacaktı. Siz burada kartelle-
rin ellerinin pençesi altında belediyeyi esir
etmiştiniz. Belediyeyi borca batık, vergisini
ödeyemeyen hale getirmiştiniz. Ben hiç kim-
seye kepçeyle vermedim. Memur maaşını be-
lirlemek benim yetkim değil. Daimi işçilerin
maaşını belirlemek benim yetkim değil. Ben iş-
çilerimin arasında birilerine kepçeyle bir şey
vermedim, işçime de kaşıkla bir şey dağıtma-
dım. Bu sizin siyasi yalanınız, siyasi algınızdır.
İspatlamayan da siyasi müfteridir” diye 
konuştu.  HABER MERKEZİ
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İSPATLAMAYAN
İFTİRACIDIR!

Silivri Belediye Meclisi eylül ayı toplantısında CHP Grup Başkanvekili
Melih Yıldız, belediye çalışanlarının iş bırakma eylemiyle ilgili, “Belediye

Başkanı birilerine kepçe ile verirken işçisine kaşıkla veriyor”
açıklamasını yaptı. Yıldız'a tepki gösteren Volkan Yılmaz, “Bunu

ispatlamayan siyasi müfteridir, iftiracıdır. Bu siyasi ahlaksızlıktır. Bu
sizin siyasi yalanınız, siyasi algınızdır” tepkisini gösterdi

CHP'li Meclis üyelerinin iş bırakan belediye işçi-
lerini ziyaret etmesine tepki gösteren Volkan Yıl-
maz, “Siz işçimizin yanınızda olacağız diye
işçilerimizi ziyaret ettiniz. Edebilirsiniz. Lakin be-
lediyedeki meclis üyelerimizin dışında bundan
böyle mesai saatleri içerisinde bir siyasi ilçe
başkanı veya bir siyasi parti yöneticisinin bele-
diye iş ve işlemlerinin yapıldığı alanlara girme-
sine müsaade etmem bu böyle bilinsin. Böyle bir
hakkı yok kimsenin. Meclis üyeleri olarak siz
oraya gidebilirsiniz ama siyasilerin şov yeri
değil benim müdürlüklerim. Böyle bir dünya yok!
Böyle bir anlayış da yok orada gidip siyaset yap-
mak da yok. Herkesin sağduyulu olması gereken
konularda böyle benzine ateşle gitmek kimseye
bir fayda sağlamaz. Yahu siz İBB’de 2 seçim
arasında işe alındı diye binlerce insanı kapının
önüne koydunuz. Ben buraya geldiğimde önceki
dönem belediye başkanımız Özcan Işıklar’ın 3
ay önce işe aldığı insanlar vardı. Biri çıksın o in-
sanların listelerini istediğimi söylesin. İBB’deki
bu işten çıkarılan arkadaşlarımız eylem yapıyor
ama onları bir kere ziyaret etmediniz. İSTAÇ ça-
lışanları eylemde. Burada nasıl kameraları aç-
tıysan orada da aç ve de ki ‘Emekleri için biz
CHP Silivri Grubu işçilerin haklı davasında ya-
nındayız.’ Böylece inandırıcılığı olsun yaptığın
işin. Sıkıntılar var, biz sıkıntıları mesai arkadaş-
larımızla aşacağız. Bunu aşmak zorundayız.
Nasıl ki Bakırköy Belediyesi aşmak zorundaysa,
Esenler Belediyesi aşmak zorundaysa Silivri de
aşmak zorundadır” ifadelerini kullandı.

MÜDÜRLÜKLER 

ŞOV YERi
DEĞiLDiR!

S ilivri Belediye Meclisi 2023 yılı eylül ayı toplantı-
sının 1. birleşiminin 1. oturumu gerçekleştirildi.
Toplantının gündeminde iş bırakma eylemi

yapan Silivri Belediyesi personeli vardı. CHP Grup Baş-
kanvekili Melih Yıldız’ın konuyla ilgili aleyhte konuşma-
larına yanıt veren Silivri Belediye Başkanı Volkan
Yılmaz, belediye personellerinin kendisinden önceki 10
yılla ve kendi döneminde yaşadıklarını kıyasladı.
CHP’nin konuyu siyasi malzeme haline getirdiğini ifade
eden Başkan Yılmaz, bu sıkıntılı dönemi mesai arkadaş-
larıyla birlikte el birliğiyle aşacaklarının altını çizdi.

Emekçiden yanayız

CHP Grup Başkanvekili Melih Yıldız gündem öncesi
yaptığı konuşmasının bir bölümünde iş bırakma eylemi
yapan Silivri Belediyesi personeline değinerek, “Biz,
CHP’li meclis üyeleri olarak bir muhalefet partisi so-
rumluluğuyla o arkadaşlarımızı ziyaret ettik ve o arka-
daşlarımızın taleplerini, dertlerini öğrenip bunları da

Silivri Belediyesi personelinin şartlarını
iyileştirmek adına yaptıkları çalışmalarla
ilgili bilgiler veren Başkan Volkan Yılmaz,
“Ben ne padişahım ne de müdürlüklerin
Yeniçeri Ocağına dönmesine izin veririm
arkadaşlar. Öyle bir dünya yok! Tehdit,
şantaj bunlar doğru şeyler değil. Herkes
hakkını, hukukunu, alın terinin karşılığını
alacak, almak da zorunda. Ben de şartları
iyileştirmek durumundayım. Bakın, biz-
den önce görev yaptığınız 10 yıl boyunca
personellerinize 1 tane kamusal hizmet bi-
nası yapmadınız. Personel konteynerlerde,
kulübelerde çalışıyordu. Duş yok, so-
yunma odası yok, yemekhane yoktu Biz
ise 3 ay sonra içerisinde yemekhanesi,
duşu, soyunma odası, arşivi olan ek hiz-
met binamızın açılışını yapacağız. Bana
ne getirisi var diye sorarsanız ben park ya
da stat yapabilirdim, oy toplardım. Ne ya-
pıyorum? Burayı sizin konteynerlere, ku-
lübelere, prefabrik binalara esir
ettiğiniz mesai arkadaşla-
rım için yapıyorum.
Personele 1 metre-
kare kamu hizmet
binası yapma-
yanlar bana bu-
rada akıl
verecekler,
ahkâm kese-
cekler. Biz gö-
reve
geldiğimizde
yemekhane-
lerde çıkan ye-
meği yemenin
imkânı yoktu.
Ucuza yapılan iha-
leler nedeniyle yemek,
affedersiniz ama yemek-

ten başka her şeye benziyordu. Ne yaptık?
Aşçılarımızı belediyeye aldık ve yemekha-
nemizi kurduk. Şimdi bütün bunları
yapan Volkan Yılmaz, işçisini personelini
düşünmüyor, siz işçiyi personeli düşünüp
eylemlerine destek veriyorsunuz öyle mi?
Ben de eylemlerine destek veriyorum.
Şimdi buradan yola çıkarak bir özeleştiri
de yapmamız gerekir. Temizlik Hizmetleri
Müdürlüğümüz, çöp toplama hizmetle-
rine yapılan derme çatma garajda, tuvaleti
duşu olmayan, soyunma odaları olmayan
bir binada hizmet veriyordu. Sabah 4’te
mesaiye başladığında kahvaltı etme im-
kânlarının olmadığından, Gümüşyaka’da,
Çanta’da oturan arkadaşlarımın servis
hizmeti, yol parası alamadığından dolayı
ve bu hizmetleri iyileştiremediğim için bir
özeleştiri yapıyorum. Çok hızlı bir şekilde
aşevimizin taşıdık. Aşevimizi bir sosyal
tesis haline getirdik. Son 1 haftadır Temiz-

lik Hizmetleri Müdürlüğümüz-
den sabah 4’te işbaşı

yapan arkadaşlarımıza
orada, belediyemi-

zin marifetiyle üc-
retsiz bir şekilde
kahvaltılıklarını
veriyoruz.
Mesai arka-
daşlarımız
şunu bilsinler;
onları benden
daha fazla
düşünecek,

daha fazla se-
vecek bir yöne-

tim anlayışı
yoktu. Bundan

sonra da olmayacak”
diye konuştu.

TEHDiT ŞANTAJ
ASLA DOĞRU DEĞiL

Silivri Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz



D ünya Bankası Türkiye Ülke Di-
rektörü Humberto Lopez,
Dünya Bankası’nın Türkiye’ye

yönelik kredi portföyüne 18 milyar dolar
daha ekleyeceğine dair haberleri doğru-
ladı. Lopez, Bankanın Türkiye’nin ekono-
mik politikalarına ilişkin
değerlendirmelerine, Dünya Bankası Gru-
bu’nun Türkiye’deki faaliyetleri ve gelecek
yıllar için planlarına ilişkin soruları yanıt-
ladı. Lopez, “Devam eden 17 milyar do-
larlık programımıza ek olarak, üç yıl
içinde Dünya Bankası Yönetim Kuru-
lu’na 18 milyar dolarlık yeni operasyonlar
hazırlamayı ve sunmayı öngörüyoruz”
dedi. Lopez, “TCMB’nin uyguladığı para
politikasının sıkılaştırılması, Hazine ve
Maliye Bakanlığının mali açığı azaltma
tedbirlerinin doğru yönde atılan adımlar
olduğuna inanıyoruz” ifadelerini kullandı.
Dünya Bankası ile Türkiye arasında ger-
çekleşebilecek anlaşma Erdoğan’ın Kör-
fez ziyaretinden beri en yüksek finansman
kaynağı olabilir.

Performans çok iyidi

Lopez, “Geçtiğimiz haftalarda Cumhur-
başkanı Erdoğan’ın yönetimi mali ve pa-
rasal alanda çeşitli ekonomik tedbirleri
uygulamaya koydu. Dünya Bankası Gru-
bu’nun bu tedbirler hakkındaki görüşü
nedir?” sorusuna, “Dünya Bankası’nın,
yönetimin ekonomiyi istikrara kavuş-
turma ve mevcut makro dengesizlikleri gi-
derme çabalarını memnuniyetle
karşıladığını söylemenin doğru olacağını
düşünüyorum. Geçtiğimiz 20 yıl boyunca
Türkiye’nin ekonomik performansı çok
iyiydi ve bu durum nüfusun yaşam stan-
dardında önemli iyileşmelere yol açtı.
Ancak, yüksek enflasyon oranları, aşırı
değerli döviz kuru ve 6 Şubat depremle-
riyle ilgili harcama ihtiyaçlarından kay-
naklanan mali baskılar bu sicili riske
atmaktadır. Bu bağlamda, Merkez Ban-
kası tarafından uygulanmakta olan para
politikasının sıkılaştırılması, bozucu mali
düzenlemelerin gevşetilmesi, Hazine ve
Maliye Bakanlığı tarafından mali açığı
azaltmaya yönelik mali gelir tedbirlerinin
doğru yönde atılmış adımlar olduğuna
inanıyoruz. Liradaki değer kaybı nede-
niyle kısa vadede enflasyonun arttığını

görmek mümkün olsa da uzun vadede
yüksek büyümenin sağlanması için en-
flasyonun düşürülmesi kilit önem taşı-
maktadır” cevabını verdi. 

Kademeli yaklaşım uygun

“Bazı politika analistleri, yönetimin ve
özellikle de Merkez Bankası’nın daha ka-
rarlı adımlar atması ve enflasyonu düşür-
mek için daha hızlı hareket etmesi
gerektiğini savunuyor. Siz bu konuda ne
düşünüyorsunuz?” sorusu sorulan
Lopez, “Bizim görüşümüze göre, Merkez
Bankası tarafından uygulanmakta olan
kademeli yaklaşım uygundur. İkiz açıklar,
negatif reel faiz oranları ve yüksek enflas-
yon gibi makro dengesizlikler, özellikle
döviz ve finans sektörlerindeki çarpıklıklar
ve enflasyon beklentilerinin kontrol altına
alınmasına karşı aşırı değerli bir para bi-
rimi için döviz kuru dengesinin yeniden
sağlanması gibi çelişkili politika hedefleri-
nin birleşimi göz önüne alındığında, piya-
saların ve daha genel olarak ekonominin

yeni politika önlemlerinin uy-
gulanmasına nasıl tepki verdi-
ğini test etmeye olanak
tanıyacağı için kademeli bir ar-
dışık yaklaşım doğru yaklaşım
olarak görünmektedir. Bu
görüş sadece faiz oranlarındaki
ayarlamalara değil, aynı za-
manda makro istikrarı güçlen-
dirmek ve para politikası
müdahalelerinin etkinliğini artırmak için
kritik öneme sahip olan bozucu makro ih-
tiyati tedbirlerin kaldırılmasına yönelik ça-
balara da atıfta bulunmaktadır”
açıklamasını yaptı. 

Geniş bir yelpazeye sahip

“Gerçekten de Dünya Bankası Gru-
bu’nun Türkiye’de, ülke ile kurumumuz
arasındaki mükemmel ortaklığı yansıtan
büyük bir programı var” diyen Lopez,
“Halihazırda, 17 milyar doların üzerinde
uygulama aşamasında olan operasyonla-
rımız bulunmaktadır. Bunlar, Dünya Ban-

kası’nın hükümet ile çalışan
kısmı olan Uluslararası İmar ve
Kalkınma Bankası’nın (IBRD)
10,9 milyar dolar, özel sektör ile
çalışan Uluslararası Finans Ku-
rumu’nun (IFC) 4,7 milyar dolar,
Dünya Bankası Grubu’nun ga-
rantiler sunan kısmı olan Multi-
lateral Investment Guarantee
Agency (MIGA) ise yaklaşık 2,3

milyar dolar taahhüdü bulunmaktadır.
Programımız hem kamu hem de özel sek-
tör faaliyetlerine ve operasyonlarına
odaklanan oldukça geniş bir yelpazeye
sahip olup, deprem sonrası toparlanma
ve yeniden yapılanma çabalarına destek,
iklim değişikliğinin azaltılması ve adap-
tasyon, sürdürülebilir altyapı, kadınlar,
gençler ve hassas gruplar, ihracat ve istih-
dam yaratma, başta KOBİ’ler ve ihracat
sektörü olmak üzere özel sektör için fi-
nansmana erişim ve özel sermaye mobili-
zasyonu konularını içermektedir”
ifadelerini kullandı. 
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Gong ebebek için çaldı
Anne-bebek ürünleri sektörünün öncü firmalarından ebebek, düzenlenen gong töreniyle Borsa İstanbul’da
işlem görmeye başladı. Borsa İstanbul A.Ş. Genel Müdürü Korkmaz Ergun, “Ebebek, toplam 1,8 milyar TL
halka arz büyüklüğüne ve 3,8 milyon yatırımcıya ulaşan başarılı bir halka arz gerçekleştirmiştir” dedi

türkİye’de 64 ilde 221 ma-
ğazası ve dijital kanallarıyla
hizmet veren ebebek’in gong

töreni Borsa İstanbul A.Ş. Genel Mü-
dürü Korkmaz Ergun, ebebek Grup
Üst Yöneticisi (CEO) Halil Erdoğmuş,
ebebek yöneticileri, Ünlü Menkul De-
ğerler yöneticileri ve çok sayıda davetli-
nin katılımıyla gerçekleştirildi. Törende
konuşan Borsa İstanbul A.Ş. Genel
Müdürü Korkmaz Ergun, kurulduğu
günden bu yana bebeklerin ve annelerin
ihtiyaçlarını karşılayan ebebek'in yaygın
mağaza ağı ve online satış kanalıyla
geniş bir kitleye ulaşma başarısı göster-
diğini söyledi. ebebek'in mağazalaşma,
online kanal ve diğer yatırımları için fi-
nansmanı sermaye piyasalarından sağ-
lamayı tercih ettiğinin altını çizen
Ergun, "Geleceğimiz olan çocuklarımız
için, ebebek her daim ailelerin yanında
yer almıştır. Çocuklarının gelecekleri
için Borsa İstanbul’a yatırım yapan ai-
lelere tavsiyemiz, finansal okuryazarlık-
larınızı arttırın, lütfen sosyal medyaya
itibar etmeyin, lütfen aracı kurumlarını-
zın yatırım danışmanlarının tavsiyele-
rini dinleyin, aracı kurumlarınızın
uzmanlarının araştırma raporlarını
okuyun. Ebebek, toplam 1,8 milyar TL
halka arz büyüklüğüne ve 3,8 milyon
yatırımcıya ulaşan başarılı bir halka arz
gerçekleştirmiştir. Şirketimizi çok hayırlı
bir yola çıktıkları için bir kez daha tebrik
ediyorum. Halka arzın başarıyla sonuç-
lanması için emek harcayan herkese,

tüm şirket çalışanlarına, aracı kuruma
teşekkür ediyorum. ebebek’e borsamız
ailesine hoş geldiniz diyor, sermaye pi-
yasalarımıza hayırlı olmasını diliyorum"
ifadelerini kullandı.

Rekorlara imza attık

Ebebek Grup CEO’su Halil Erdoğ-
muş, gong töreninde yaptığı konuş-
masında halka arzdan sağladıkları
finansmanla sürdürülebilir bir bü-
yüme hedeflediklerini paylaştı. 23 yıl-
dır devam eden başarılı büyüme,
sektör deneyimi, güçlü marka değeri
ve özenli müşteri hizmetleri ile sektör-
deki öncü konumlarını kanıtladıklarını
ifade eden Erdoğmuş, "ebebek olarak
halka açılmayla bu güçlü temeli daha
da genişletmeyi, yeni pazarlara girişi
hızlandırmayı ve yatırımcılarımıza
uzun vadede ciddi bir değer katma po-
tansiyelini hedeflemiştik. Yatırımcıları-
mızın bize gösterdiği ilgi ile bu hedefe

bir adım daha yaklaşmış olmaktan
çok mutluyuz. Ünlü Menkul konsorsi-
yum liderliğinde gerçekleşen halka ar-
zımıza toplam tahsisat tutarımızın 7,7
katı talep geldi. Halka arz büyüklüğü-
müz 1.860.000.000 TL oldu" dedi.

Yüzde 25 pay aldı

"Halka arzımıza toplamda 3 milyon
917 bin 194 başvuru yapıldı ve bunla-
rın 3 milyon 804 bin 835’ine dağıtım
gerçekleşti. Yabancı kurumsal yatırım-
cılar da 465 milyon TL’lik satışla halka
arzımızdan yüzde 25 oranında pay
aldı” diyen Erdoğmuş, "Halka arzı-
mızla 23 yıldır bir şekilde hayatlarına
dokunduğumuz, birlikte büyüdüğü-
müz bebeveynlerimizle, ilk alışverişle-
rini yaptıkları andan itibaren
aramızda özel bir güven bağının oluş-
tuğunu söyleyebiliriz. Bu bağın bugün
rekor halka arz katılımıyla yeni bir se-
viyeye ulaşmış olması aramızdaki

duygusal bağın aslında eşsiz bir yansı-
ması. Hep birlikte yazdığımız bu ba-
şarı hikayesi, çok daha fazlasını
müjdeliyor. Artık Türkiye nüfusunun
yüzde 4,52’si bizim ortağımız yani her
20 kişiden biri. Onlardan da aldığımız
güçle çok daha sağlam çok daha hızlı
adımlar atmaya devam edeceğiz" yo-
rumunu yaptı.

Daha fazla duyulacak

Halka arzla birlikte, Türkiye’de yazdık-
ları başarı hikâyesinin küresel arenada
daha fazla duyulmasını sağlamak için
çok daha güçlü adımlar atacaklarının
altını çizen Erdoğmuş, sözlerini şöyle
sürdürdü: "Halka arzdan elde edeceği-
miz fonun yüzde 55’ini yurt içi ve yurt
dışı mağazalaşma ve online kanal yatı-
rımlarına ayıracağız. İngiltere'de online
satış operasyonlarımıza zaten başla-
mış durumdayız ve önümüzdeki dö-
nemde hem kıta Avrupası'nda hem de
Ortadoğu'da yeni pazarlara giriş yap-
mayı hedefliyoruz. Bu sayede ebe-
bek'in daha geniş kitlelere ulaşmasını
ve markamızın global ölçekte bilinirli-
ğinin artmasını sağlayacağız ve yatı-
rımcılarımıza uzun vadede ciddi bir
değer katma potansiyeli sunacağız.
Sürdürülebilirliğe verdiğimiz önemin
bir göstergesi olarak halka arzdan elde
edilecek fonun yaklaşık yüzde 10'unu
yenilenebilir enerji yatırımlarına, 
özellikle güneş enerjisi projelerine 
ayıracağız." AA

Önümüzdeki 
18 ay kritik!

İşletmelerİn
en önemli
sorununun

minimum 18 ay içinde
finansman ve nakit akışı
olacağını ifade eden
Vural Çavuşoğlu, “Tür-
kiye’de işletmelerimizin
genelde özkaynakla değil
dış kaynakla finanse edi-
len şirketler olduğunu
gayet iyi biliyoruz. Bu dış
kaynakların en yaygın
olanı piyasa kredisi dedi-
ğimiz satıcılar hesapla-
rında oluşan borçlardan
oluşmaktadır. Yeni eko-
nomi yönetimiyle birlikte
sıkılaştırılmış para politi-
kası ve daralan likidite
döneminde, önümüzdeki
ilk 18 aylık dilimde şir-
ketlerimiz bu daralmayı
iyiden iyiye hissetmeye
başlayacak. Enflasyonla
mücadele edilen yüksek
faizli bir ekonomik dö-
neme giriyoruz” diye 
konuştu. 

Yüksek faiz 
büyük sorun

Bu dönemin temel bazı
etkilerini işletmelerin
nasıl etkileyeceğine de
değinen Çavuşoğlu,
“Azalan sipariş adetleri,
azalan ortalama sepet
tutarları, şimdi al sonra
öde gibi vadeye yayılan
fintek odaklı sipariş,
sepet arttırma çabaları-
nın getireceği ek marj yü-
kümlülükleri, tedarik
zincirinde vade kısıtla-
maları, yüksek ücretlerin
getirdiği sabit gider faz-
lalıklarından olabildi-
ğince arınma optimize
etme, dijital pazarlama
bütçelerinde kısıntılar ve
kredi bulma zorlukları
bulunsa da yüksek faiz
sorunu olacaktır. Bu
maddeleri daha çok uza-
tabiliriz. Burada temel
olan döviz geliri olma-
yan işletmelerin kredi eri-
şim sorunu
yaşayacaklarını, banka-
ların bu yılın son çeyre-
ğinden itibaren kredi
verme iştahlarının, döviz
bazlı geliri olan şirketlere
dönük olarak rekabetçi
oranlarla gerçekleşebile-
ceğini öngörüyorum”

ifadelerini kullandı.

Kredi vermede
isteksiz

E-ticaret işletmelerinin
yüzünü tamamen döviz
bazlı getirilere dönerek e-
ihracata odaklı yürütme-
leri ve faaliyet
stratejilerinin en başına
bunu koymaları gerekti-
ğini söyleyen Çavuşoğlu,
şunları söyledi: “Bu
durum e-ticaret işletme-
lerimizin gelecek 18-24
aylık dönemde, sıkı liki-
dite ortamını nispeten
çok daha rahat geçirme-
lerini sağlayacak ve nakit
akış sorunu yaşamalarını
engelleyecektir. Unutma-
yalım bankaların kredi
verme konusunda aldık-
ları risk iştahı aksiyonları
bir süre sonra reel eko-
nomi piyasalarına da
benzer şekilde yansır.
Yani bankalar döviz bazlı
geliri olmayan işletme-
lere kredi vermede istek-
siz oldukları ve yüksek
faizle fiyatladıkları
zaman emin olalım ki bir
süre sonra tedarikçilerde
aynı refleksi gösterecek-
lerdir. Hammaddesini,
ürünlerini döviz geliri
olan nispeten ‘sağlam’
diye nitelendirdikleri şir-
ketlere daha hızlı, kolay
ve daha uzun vadeli fi-
nansman olanaklarıyla
vermeye gönüllü olacak-
tır. İşletmeler tahsilat ris-
kini bu yolla en aza
indirgemek isteyecekler-
dir. Tüm bu sebeplerle
önümüzdeki 18 ay as-
lında gelir-gider dengele-
rinden bağımsız en çok
nakit akışı tablolarının
önem kazanacağı bir
dönem olacaktır.” DHA

YENI OPERASYON
HAZIRLAYACAGIZ!
Dünya Bankası Türkiye Ülke Direktörü Humberto Lopez, "Türkiye'de devam eden programımıza ek
olarak, Yönetim Kurulu'na 18 milyar dolarlık yeni operasyonlar hazırlamayı ve sunmayı öngörüyoruz"
dedi. Lopez, “TCMB’nin uyguladığı para politikasının sıkılaştırılması, Hazine ve Maliye Bakanlığının
mali açığı azaltma tedbirlerinin doğru yönde atılan adımlar olduğuna inanıyoruz” diye konuştu

Uluslararası E-İhracat ve E-Ticaret 
Platformu WORLDEF iştiraklerinden
RollRockers’in CEO’su Vural Çavuşoğlu,
e-ticaret şirketleri için önümüzdeki 18
ayın kritik olduğunu belirterek “Yeni
ekonomi yönetimiyle birlikte sıkılaştırıl-
mış para politikası ve daralan likidite
döneminde, önümüzdeki ilk 18 aylık
dilimde şirketlerimiz bu daralmayı iyi-
den iyiye hissetmeye başlayacak” dedi
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TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, "Bu bölgede artık hiçbir ülkenin soloyla bir yere gitmesi mümkün değil, ne
yapacaksak koro halinde yapacağız. Başkasından medet umacak, ulufe bekleyecek durumda değiliz. Gücümüzü
ciddi bir şekilde kullanmanın vakti, sırası ve imkanları önümüze gelmiştir" açıklamasında bulundu

T BMM Başkanı Numan Kurtulmuş,
Türkiye'deki Azerbaycanlı İş İnsan-
ları Birliği (TAİB) ve Türk Aksakal-

lılar Birliği tarafından Ankara'daki bir otelde
düzenlenen 'Türk Dünyası Yüzyılı: Siyasi,
Ekonomik İlişkilerde Yeni Rol Modeli' ko-
nulu konferansa katıldı. Burada konuşan
Kurtulmuş, Türkiye ve Azerbaycan'ın ülkeler
arası ilişkileri güçlendirmek için eş zamanlı
olarak ortak bir irade ortaya koyduğunu be-
lirterek, "Bunun fevkalade önemli, fevkalade
değerli olduğunun altını çizmek isterim.
Hem Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Er-
doğan'ın hem de Azerbaycan'ın Cumhur-
başkanı İlham Aliyev Beyefendinin ferasetli
liderlikleri sayesinde Türkiye ve Azerbaycan
ortak iş birliğini; tek millet, iki devlet anlayışı
çerçevesinde gerçekleştirdik. Çok şey anlat-
maya gerek yok. Sadece Karabağ'ın nasıl iş-
galden kurtulduğunu bu salonda bulunan
herkes gayet iyi biliyor. Dünyanın egemenle-
rinin kendi siyasi çıkarları için göz ardı edil-
mesi gereken bir mesele olarak gördükleri 30
yıllık Ermeni işgalini ve Ermeni zulmünü,
kimsenin kılı kıpırdamazken Azerbaycan,
İlham Aliyev'in liderliğinde, Sayın Cumhur-
başkanımızın ve devletimizin her alanda so-
nuna kadar desteğiyle birlikte sona erdirdi.
Azerbaycan kendi göbeğini kendisi kesti ve
Allah'a çok şükür bugün Karabağ azat oldu.
İnşallah önümüzdeki süreçte de Karabağ
abat olacak" diye konuştu.

Koro halinde yapacağız

İki ülkenin bulunduğu bölgede bir denge ve
istikrar çıkararak dünya barışına ciddi kat-
kıda bulunacağını söyleyen Kurtulmuş,
"Çok büyük fırsatların, çok büyük tehditlerin
olduğu bir süreçteyiz. Bu bölgede artık hiç-
bir ülkenin soloyla bir yere gitmesi mümkün
değil, ne yapacaksak koro halinde yapaca-
ğız. Özellikle Türk Devletler Birliği şeklinde
bir araya gelen Türk Cumhuriyetleri, bugün
belli bir güç ortaya koyma imkanına sahip-
tir. Tek tek her bir ülkenin kendi başına hare-

ket etmesi yerine, ülkelerimizin birlikte, müş-
tereken ortak hedefler istikametinde yürüye-
bilmesi için de ciddi bir iradenin var
olduğunu görüyoruz. Orta Asya'nın içlerin-
den Avrupa'ya kadar uzanan bu koridorda;
söz, etki ve karar sahibi olabilecek bir nok-
taya gelmiş bulunuyoruz. Türkiye'nin bir
tane ekseni var, o da kendi milli eksenidir.
Türk devletleri kendi eksenini kurduğu tak-
dirde; dünyada söz, güç ve karar sahibi ola-
caktır. Bir siyasi fikir, ekonomik güç merkezi
ortaya çıkacaktır. Bu merkezin ortaya çık-
ması ve giderek güçlenmesi inanın ki her ta-
rafı bir çatışma bölgesi haline gelmiş bu

dünyanın selameti bakımından
gereklidir" diye konuştu..

Elden medet umulmaz

Türkiye'nin çok önemli bir jeostratejik im-
kana sahip olduğunu belirten Kurtulmuş,
"Bunun tek yolu iki ayağımızın da sağlam
bir şekilde yere basmasından geçiyor. Elden
medet umarak, elin ortaya çıkardığı şartlar-
dan istifade etmeye çalışarak 21'nci yüzyılda
ilerlemek mümkün değildir. Kendi gücü-
müze güvenerek ama dünya milletleri ile de
barış ve esenlik ortamını oluşturarak, ütopik
olmayan rasyonel hedefleri önümüze koya-

rak yolumuza devam edeceğiz. Başka yolu-
muz, seçeneğimiz yoktur. Başkasından
medet umacak, ulufe bekleyecek durumda
değiliz. Gücümüzü ciddi bir şekilde kullan-
manın vakti, sırası ve imkanları önümüze
gelmiştir. Bunun için Türkiye'de fevkalade
önemli bir vizyon olarak ortaya konulan
Türkiye Yüzyılı, sadece siyasi bir retorik
değil, sadece bir partinin ya da sadece bazı
partilerin ortak görüşü değil, milletimizin
ortak hedeflerinden birisi olmak zorundadır.
Türkiye Yüzyılı sözü güçlü, güçlü tesirli 
bir Türkiye'nin yüzyılı demektir" ifadelerini
kullandı. DHA

MSB Basın ve
Halkla İlişkiler Mü-
şaviri Tuğamiral

Zeki Aktürk, son 1 haftada
yapılan faaliyetlere ilişkin, ba-
kanlıkta bilgilendirme toplan-
tısı düzenledi. Aktürk, terör
örgütlerine karşı kesintisiz ve
kararlı mücadelenin devam
ettiğini belirterek, 24 Temmuz
2015'ten bugüne kadar 38 bin
528 teröristin etkisiz hale geti-
rildiğini söyledi. Türk Silahlı
Kuvvetleri'nin haftalık faali-
yetlerine değinen Aktürk, "Irak
ve Suriye'nin kuzeyi dahil son
1 haftada 39 terörist etkisiz
hale getirilmiş, 1 Ocak'tan iti-
baren etkisiz hale getirilen te-
rörist sayısı 1185'e ulaşmıştır.
Mücadelemiz, tek bir terörist
kalmayıncaya kadar aynı azim
ve kararlılıkla devam edecek-
tir. Diğer yandan bakanlığı-
mız, FETÖ ile mücadelesini
de yeni bilgi, belge ve veriler
ışığında bünyesinde FETÖ ile
iltisaklı tek bir personel kal-
mayıncaya dek kararlılıkla
sürdürmektedir, sürdürecek-
tir" diye konuştu.

4 bin 887 kişi engellendi

Sınırların, yasa dışı geçişlere
karşı Cumhuriyet tarihinin en
yoğun tedbirleri ile korundu-
ğunu belirten Aktürk, "Son 1
haftada yasa dışı yollarla geç-
meye çalışan 667 şahıs yaka-
lanmıştır. Bu şahıslardan 31'i
FETÖ mensubu olmak üzere
34'ü terör örgütü üyesidir. 4 bin
887 şahıs ise hududu geçeme-
den engellenmiştir. Böylece yıl

içerisinde hudutlarımızdan
yasa dışı yollarla geçmeye çalı-
şırken yakalananların sayısı 6
bin 423'e yükselmiş, yakalanan
şahıslardan 316'sı FETÖ men-
subu olmak üzere toplam 451
terör örgütü mensubu kolluk
kuvvetlerine teslim edilmiştir.
Hududu geçemeden engelle-
nen kişi sayısı da 150 bin 584
olmuştur" dedi. Aktürk, Suri-
yeli sığınmacıların emniyetli
şekilde yurtlarına geri dönüş-
leri ve normalleşmenin sağlan-
masına yönelik çalışmaların
sürdüğünü, öte yandan terö-
ristlerce gerçekleştirilen saldırı-
lara da misliyle karşılık
verildiğini söyledi. Aktürk, "Bu
yılın başından itibaren harekat
bölgelerimize terör örgütü ta-
rafından 69'u son 1 haftada
olmak üzere 165 taciz ve sal-
dırı gerçekleştirilmiş, Mehmet-
çik tarafından 24'ü son 1
haftada olmak üzere 864 terö-
rist etkisiz hale getirilmiştir"

dedi. Karadeniz Tahıl Girişi-
mi'nin devamı için Birleşmiş
Milletler, Rusya Federasyonu
ve Ukrayna yetkilileri ile te-
masların sürdürüldüğünü ha-
tırlatan Aktürk, "Bu
doğrultuda 4 Eylül 2023 tari-
hinde Sayın Bakanımızın da
yer aldığı bir heyet ile Soçi'ye
giden Sayın Cumhurbaşkanı-
mız ve Sayın Putin arasında
olumlu havada geçen bir gö-
rüşme gerçekleşmiştir. Temen-
nimiz, bu görüşmenin
ardından, küresel gıda fiyatla-
rının istikrara kavuşmasına
büyük katkı sağlamakla birlikte
tüm krizlerin iyi niyet ve diya-
logla çözülebileceğini kanıtla-
yan bu girişimin devam etmesi
yönünde olumlu adımlar atıl-
masıdır. Diğer yandan Kara-
deniz'de mevcut hassas
güvenlik dengesinin bölgesel
sahiplik ve Montrö ilkeleri çer-
çevesinde sürdürülmesi gerek-
tiğine inanıyoruz" dedi. DHA

1 haftada 69 saldırı

BIZ ARTIK ULUFE 
BEKLEMEYECEGIZ

BİZ BUNA MECBURUZ
AK Parti Genel Başkan Vekili Efkan Ala ise Azerbaycan ve

Türkiye arasındaki diplomatik, siyasi ve toplumsal ilişkilerin
başka ülkelere ve milletlere örnek olacak seviyede olduğunu
belirterek, "İki ülke arasındaki diplomatik ilişkilerin hangi se-

viyede olduğunu göstermek için bir tek kelime yeter; Karabağ.
Başka bir şey demeye lüzum yok. 30 yıldır işgal altındaki
topraklar iki devlet arasındaki saygın bir iş birliğiyle azat

olmuştur. Neden çok saygındır? Çünkü işgal edilmiş topraklar
kurtarılmış ve başkasının topraklarına bir adım atılmamıştır. Bu
erdemli bir dış politikadır. Buna sadece bölgemizin değil başka

ülkelerin de ihtiyacı var. Onun için Azerbaycan-Türkiye iş
birliğinin geliştirilmesi bizim için bir seçenek değildir,

mecburiyettir. Biz buna mecburuz" dedi.

Milli Savuma Bakanlığı (MSB) Basın ve Halkla İlişkiler Müşaviri 
Tuğamiral Zeki Aktürk, “Bu yılın başından itibaren harekat bölgeleri-
mize terör örgütü tarafından 69'u son 1 haftada olmak üzere 165
taciz ve saldırı gerçekleştirilmiş, Mehmetçik tarafından 24'ü son 1
haftada olmak üzere 864 terörist etkisiz hale getirilmiştir" dedi

Açlık sınırının 
üzerine taşıyın!
TÜİK ağustos ayına ilişkin enflasyon
verilerini açıkladı. Verileri değerlendiren
CHP İstanbul Milletvekili Özgür Kara-
bat, “TÜİK normale dönme işaretleri
veriyor, o halde çalışanların ve emekli-
lerin geçmişe dönük haklarını da verin.
Asgari ücret ve emekli maaşlarını der-
hal açlık sınırının üzerine taşıyın” dedi

CHP İstanbul Milltevekili
Özgür Karabat, TÜİK ve
ENAG tarafından açıklanan

ağustos ayı enflasyon verilerini değerlen-
dirdi. “Enflasyon verileri en başından beri
doğru açıklansaydı, asgari ücret 18 bin
TL, memur maaşları da 35 bin TL olabi-
lirdi” diyen Karabat, enflasyon verilerinin
saptırılmasının gelir dağılımının daha
fazla bozulmasına yol açtığını ifade etti.
Sosyal medya hesabından açıklama
yapan CHP’li Karabat, “Milli gelirin ya-
rısı, en üst gelir grubundaki yüzde 20’ye
gitmektedir. Orta sınıf bitirildi. Nüfusun
büyük kısmı düşük gelire mahkum edildi.
Enflasyon ile kaynak transferinin daha
net göstergesi olamazdı” dedi.

Mücadele edilmiyor

İktidarın enflasyonla mücadele etmedi-
ğini savunan Karabat, “AKP’nin aslında
enflasyonla mücadele arzusu da yoktur.
Çünkü enflasyon adı konulmamış vergi-
dir. Çalışanlar ve emekliler, varını yo-
ğunu gıdaya, enerjiye, ulaştırmaya ve
barınmaya harcıyor. AKP hükümeti de
buradan yüksek vergiler toplayarak büt-
çeyi büyütüyor. Enflasyon AKP’nin poli-
tikası haline getirilmiştir. Sermaye
transferi enflasyon ile sağlanmaktadır.
Çalışanlar gözden çıkarılmış, 6 ayda bir
gelecek zamma mahkum edilmiştir” ifa-
delerini kullandı. Ekonomik krizin özel-
likle kamu ve özel sektördeki 30
milyondan fazla çalışanı vurduğunu be-
lirten Karabat; devletin önce bu insan-
lardan özür dilemesi gerektiğini
belirterek; geçmiş enflasyon verilerinin
revize edilerek, farkın çalışanlara öde-
mesi gerektiğini söyledi. Karabat;
“Madem ki rasyonel politikalar diyorsu-
nuz, TÜİK normale
dönme işaretleri veri-
yor, o halde çalışanların
ve emeklilerin geçmişe
dönük haklarını da
verin. Asgari ücret ve
emekli maaşlarını der-
hal açlık sınırının üze-
rine taşıyın” dedi.
MÜGE CESUR
ÖZMEN



8 EYLÜL 2023 CUMA www.gazetedamga.com.tr   KÖşE YAZISI8

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1887583)

LABORATUVARI MALZEMESİ SATIN ALINACAKTIR
İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ İSTANBUL TIP FAKÜLTESİ DEKANLIĞI

36 KALEM TÜP BEBEK LABORATUVARI MALZEME ALIMI mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun
19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP
üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2023/884059
1-İdarenin
a) Adı :İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ İSTANBUL TIP FAKÜLTESİ DEKANLIĞI
b) Adresi :İstanbul Tıp Fakültesi Dekanlığı Satınalma Müdürlüğü 34094 - 

FATİH / İSTANBUL FATİH/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası :2124142000-2124142138 - 2126351193-2124142025
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :36 KALEM TÜP BEBEK LABORATUVARI MALZEME ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı :36 KALEMAyrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 

içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :İ.Ü. İstanbul Tıp Fakültesi Dekanlığı Kit-Kimyasal Ambarı Deposu
ç) Süresi/teslim tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 31.12.2024 tarihine 

kadar ilgili birimin isteği doğrultusunda belirli aralıklarla , birimin 
siparişinden sonra en geç 20 (yirmi) takvim günü içerisinde
sözleşmeye ve teknik şartnameye uygun olarak İ.Ü. İstanbul Tıp 
Fakültesi Kit Kimyasal Ambarı Deposuna teslim edilecektir. 
Ayrıca yüklenici son teslim günü kalan malların tamamı hastanenin 
yazılı talebini beklemeksizin teslim etmek zorundadır.

d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren işe başlanır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati :02.10.2023 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) :İstanbul Üniversitesi İstanbul Tıp Fakültesi Fizik Tedavisi Binası 

1. Kat İhale Salonu Çapa - Fatih / İSTANBUL
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak
kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara
ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mevzuat gereğince alınması zo-
runlu izin, ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine ilişkin bilgiler:
Yerli malı teklif edecek istekliler; üreticinin kayıtlı olduğu TOBB veya TESK'e bağlı oda\borsa tarafın-
dan düzenlenlenen Yerli Malı Belgesini ihale dosyasında sunmalıdır.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına
(halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. Tedarik edilecek malların numuneleri, katalogları, fotoğraflarına ilişkin bilgiler ile teknik şartna-
meye cevapları ve açıklamaları:
1. Teklif edilen tüm kalemler yardımla üreme amacıyla kullanıma mutlak uygun olmalıdır. Teknik
şartnamede geçen özelliklerin tümü ürün katoloğunda belirtilmeli ve katalog ihale sırasında ihale
komisyonuna sunulmalıdır.
2. İstekliler; İhale komisyonunca değerlendirilmek üzere en az 1 adet numuneyi ihale sonrası 3 (Üç) iş
günü içerisinde teslim tutanağıyla birlikte teslim etmelidirler. Teslim edilen numuneler, üzerinde ihale
ve istekli bilgileri ile ihaledeki kalem sırası ve adı belirtilmek üzere üzerine etiket yapıştırılarak, dizi pu-
sulasına bağlanarak sunulacaktır. Yapılan numune değerlendirmesinde numunenin uygun olup olma-
dığı beliritilerek, kullanım ömrü dikkate alınarak en az bir adet numunenin 13.06.2019 tarihli ve 30800
sayılı Resmi Gazete’de yayınlanan yönetmelik doğrultusunda kurul ya da yargı kararları üzerine 
yeniden değerlendirilmesi açısından muhafaza edilecektir.
4.3.2. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi dışındaki 
maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
Tüm Kısımlar
Belge Adı Açıklama
İdari Şartnamenin 7.5.4. md. 1.bendi T.C. Sağlık Bakanlığı Ulusal Bilgi 

Bankası(TITUBB)'ndan veya Ürün Takip Sistemi (ÜTS)'den 
ürünün kodunu ve Sağlık Bakanlığınca onaylı olduğunu 
gösterir belgeleri

İdari Şartnamenin 7.5.4. md. 2.bendi T.C. Sağlık Bakanlığı Ulusal Bilgi Bankası(TITUBB)'ndan veya 
Ürün Takip Sistemi (ÜTS)'den onaylı FİRMA BAYİ veya ANA 
BAYİ veya TEDARİKÇİ koduna sahip olduğunu gösterir belgeler

İdari Şartnamenin 7.5.4. md. 3.bendi İstekli, teklif edilen ürünler bu kapsamın dışında ise UBB 
kapsam dışı belgesini ihale dosyasında sunmalıdır.

İdari Şartnamenin 7.5.4. md. 4.bendi 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 ve 11 nolu kalemler için mediumu 
kullanılmış olan bilinen YÜT Merkezlerinin ismi yetkili kişinin ismi 
ve irtibat bilgilerini (telefon numarası, adres) içeren bir listeyi 
ihale evraklarıyla birlikte komisyona sunacaktır.

5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin tamamında %
15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, e-imza
kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin 
e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı 
sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale
yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci 
maddesine göre açıklama istenecektir.

apaydinoktay@gmail.com

Oktay
APAYDIN

damgaweb@gmail.com

KADER DEĞİL
CINAYET!

İ stanbul'da dere yataklarına
kadar her yeri betonla doldu-
ran zihniyet her yağmurda

yeni bir facianın yaşanmasına
neden olan asli fail olarak önü-
müzde duruyor. Gözü doymaz rant
zihniyetinin sonucu olarak yıllar
önce yaşanan Ayamama Deresi fa-
ciası ardından yine yeni bir facia
ile yüzyüze kaldık. İstanbul Avrupa
Yakası’nda önceki gün akşam saat-
lerinde etkili olan yağış nedeniyle
birçok ev ve iş yeri sular altında
kaldı, araçlar sürüklendi, derelerin
taşması sonucu apartmanların
özellikle bodrum ve birinci katla-
rını su bastı.İklim krizi yoğun ya-
ğışa neden olurken, çarpık
kentleşme ve altyapı eksikliği fela-
keti büyüttü. Uzmanlar “Yapılaş-
manın ranta dayalı değil, bilimsel
bilginin ışığında yeniden düzenlen-
mesi afetleri engelleyecektir” uya-
rısı yaptı.

Göz göre göre geldi

İstanbul Planlama Ajansı, uzun
yıllardır dere yataklarına yakın ve
taşkın riskinin yüksek olduğu yer-
lerde yapılaşmaya gidilmesinin
kentte dün gece yaşanan taşkınla-
rın ana sebebi olduğunu vurguladı.
Ajans, Başakşehir Millet Kıraatha-
nesi ile Çam ve Sakura Şehir Has-
tanesi’nin dere kenarında ve taşkın
riski olduğunun bilindiğini be-
lirtti.Uzmanlar, iktidarın devam et-
tirdiği "plansız kentleşme" ve ‘çılgın
mega projeler’nedeniyle doğa olay-
larını afete dönüştüğünü -belirterek
"Kamu yararından çok sermaye ve
kendi yandaşlarının çıkarlarını gö-
zeten bu anlayış ortadan kaldırıl-
madığı sürece doğa olayları
İstanbul’un için bir felakete dönüş-
meye devam edecektir" dedi.

Riskli olduğu biliniyordu

İPA, sosyal medya paylaşı-
mında, şu ifadelere yer verildi; 

Kirazlı (Bağcılar)-Kayaşehir
Merkez (M3) metro hattının 2.
etabı olan Onurkent-Kayaşehir
Merkez istasyonları arası 8 Nisan
2023 tarihinde Ulaştırma ve Alt-
yapı Bakanlığı tarafından tamam-
lanarak hizmete açıldı. Hattın
Kayaşehir Merkez istasyonunun
Hasanoğlu Deresi yakınında ve taş-
kın riskli bölgede yer aldığı bilini-
yor. 2019 yılında açılan Başakşehir
Millet Kıraathanesi'de maalesef
Nakkaş Deresinin kolu olan Fener
Dere üzerinde yer alıyor ve haliha-
zırda taşkın riski olduğu biliniyor.
Nakkaş Deresi yakınlarında yer
alan ve taşkın riski bulunan Çam
ve Sakura Şehir Hastanesi ise
2020 yılında açıldı.

Bilim dışı zihniyetin eseri

Megakent İstanbul’da önceki

akşam saatlerinde aniden bastıran
yağışın ardından pek çok noktada
su baskınları yaşandı. Özellikle Ar-
navutköy, Başakşehir, Sarıyer, Kü-
çükçekmece ve Çatalca’da caddeler
göle döndü, metro istasyonlarını,
evleri, hastaneleri su bastı. İstan-
bul’da 57 yaşındaki Yıldız Yurtse-
ven ile 27 yaşındaki Gineli İraman
Kebe yaşamını yitirdi. 12 yurttaş
ise yaralandı. Kırklareli’nde de et-
kili olan yağışlarda 5 yurttaş yaşa-
mını yitirdi.

Metrekareye 125 kilo yağış

Yağışta Başakşehir Millet Kıra-
athanesi içindeki kütüphaneyi de su
bastı, içerideki onlarca kişi belle-
rine kadar su içinde mahsur kaldı.
Panik yaşayan yurttaşlar İSKİ
ekiplerince kurtarıldı. Kayaşehir
Metro’ya inen merdivenler adeta
nehre döndü. Kirazlı-Kayaşehir
metro istasyonu ile İkitelli’de bulu-
nan MASKO Mobilyacılar Sitesi’ni
de su bastı. Kısa sürede oluşan sele
kapılan araçlar mağazalara girer-
ken, mobilyalar tanınmaz hale
geldi. Sitede, şiddetli yağmurla bir-
likte duvar kamyonetin üzerine
çöktü. Küçükçekmece’de Cumhuri-
yet Başsavcılığı’ndan yapılan açık-
lama sel felaketiyle ilgili 3 savcının
görevlendirildiği açıklandı. İstan-
bul Valiliği ise metrekareye 125 ki-
logram yağışın düştüğünü kaydetti.

560 konut sular altında

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, İs-
tanbul’a dair paylaştığı verilerde
Arnavutköy’de 291 konut, Başak-
şehir’de 131 konut ve 650 işyeri,
Küçükçekmece’de 98 konut ve 13
işyeri, Sultangazi‘de 10 konut,
Eyüpsultan‘da 30 konutun selden
etkilendiğini bildirdi. Yerlikaya,
selden etkilenenlere yardım yapıla-
cağını belirterek "İlk etapta sel ve
su baskınlarından etkilenen ailele-
rimize hane başına AFAD’dan
10.000 TL, Aile ve Sosyal Hizmet-
ler Bakanlığından 5.000 TL olmak
üzere toplam 15.000 TL yardım
ödemesi yapılacaktır" dedi. İstan-
bul Valisi Davut Gül de kentte sel
nedeniyle evleri kullanılamayacak
durumda olan veya su basma riski
bulunanların kamu tesislerinde mi-
safir edileceklerini açıkladı.

Ceplerini düşünen zihniyet!

Yaşanan felaket nedeni bilim-
den anlmayan ve kamu yararı gö-
zetmeyen yönetimlerdir. TMMOB
İstanbul İl Koordinasyon Kurulu
Sekreteri Seyfettin Avcı, “İktida-
rın ranta dayalı projeleri yıllardır
İstanbul’u felakete sürüklüyor.
Kamu yararı gözetilerek yapıldığı
söylenen tüm bu projeler bilimsel
ve teknik bilgi yok sayılarak
büyük oranda rant ve yağma üze-

rinden şekillendirildi. TMMOB
özellikle İstanbul Havalimanı ile
ilgili birçok teknik rapor ve açık-
lama yayınladı. İstanbul Havali-
manı proje sahasının, İstanbul’a
kullanım suyunun büyük bir kıs-
mını sağlayan Terkos Barajı’nın
orta ve uzun mesafe koruma
alanları ve su havzaları içinde
kaldığını belirtti. Projenin jeolo-
jik açıdan da teknik kriterlere de
uygun olmadığını söyledi.. AKP
İktidarının artarak devam ettir-
diği plansız kentleşme ve ‘çılgın
mega projeler’, doğa olaylarını
afete dönüştürmeye devam et-
mektedir. Bir doğa olayını afet
haline dönüştürmemek, uzun sü-
reli ve olası en kötü ihtimal göz
önünde bulundurularak alınan
önlemlerle mümkündür. Doğal
yaşam alanları yağışları tolere
edebiliyorken, toprak yapısı, ze-
mini değişmiş, su alanlarının
önüne engeller çekilmiş, betonlaş-
mış ve aşırı yapılaşmış şehirlerde
bu yağışlar büyük sorunlara sebe-
biyet verebilmektedir. Yapılaşma
faaliyetlerinin ranta dayalı değil,
bilimsel bilginin ışığında yeniden
düzenlenmesi ve mevcut yapıların
ise bu gibi olumsuz durumlardan
etkilenmemesini sağlamak için
rehabilite edilmesi önemli ölçüde
afetleri engelleyecektir” diyor. 

Hep aynı terane

TMMOB Çevre Mühendisleri
Odası Başkanı Ahmet Dursun
Kahraman ise “Her selden, her
orman yangınından ve her dep-
remden sonra benzer şeyleri konu-
şuyoruz. Ciddi bir talan ve yağma
ile karşı karşıyayız. Aslında bunla-
rın hepsi doğa olayıdır ama bunlar
nasıl ölümcül oluyor ve neden
böyle oluyor? Yanlış politikalar-
dan dolayı bunlar başımıza geliyor
ifadesi yanlıştır. Ortada yanlış po-
litika yok, neoliberal zihniyetin
politikaları bunlardır. Çarpık ken-
tleşme, betonlaşma, kuraklık de-
nince akla sadece sıcaklık geliyor
ama değildir, kuraklığın ardından
ani yağışlar ölümcül afete döner.
Çünkü buharlaşma ve yağış fak-
törleri altüst olur. Kuraklıktan
sonra toprak yüzeyi sertleşir,
emme özelliğini kaybeder. Böyle
iken bir de bunu asfalt, beton ile
kaplarsak sonuç kaçınılmaz olur.
Dere yatağının dibinde yapılaşma
olursa bu kaçınılmaz olur. Sel as-
lında doğal bir olaydır. Bunu fela-
kete çeviren doğa üzerindeki
tahribatalarıdır. Sıkıntı, doğadan
yana bakmayan politikalardır.
Kentler tekrar dizayn edilmelidir.
Bunu kim ve kime hizmet ederek
yapacaktır bu da önemli. Bunu
yine aynı zihniyet yaparsa nasıl
olacaktır?” diye sordu. 

ÇOK KOLAY BİR İŞ DEĞİL
İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu, İstanbul’un temel
sorunları olduğunu ve
bunlara odaklanılması ge-
rektiğini söyledi. İma-
moğlu "Bu vesileyle tekrar
söyleyeceğim, İstanbul’un
Kanal İstanbul diye bir işi
yok. İstanbul’un bu so-
runları çözmek gibi bir
sorumluluğu var. Çözme-
miz lazım ki İstanbul ya-
şanabilir, hak ettiği
biçimde var olan bir kent
olsun” dedi. Altyapının
İstanbul’un en önemli so-
runlarından biri olduğunu
vurgulayan İmamoğlu
"Kaynarca deresi var. Bu
Kaynarca Deresi aşağı-

daki Ayamama’ya bağla-
nır. Biz ne yaptık? Kay-
narca Deresi’ni yok ettik.
Üstüne binalarla, sanayi
sitesi yaptık. Buna benzer
ne yazık ki birçok merkez
var. Zaten dört yıldır mil-
yarlarca liralık altyapı
projesi yapıyoruz diye an-
latmamızın temel sebebi
de bu. Şimdi bu görün-
meyen sorunları çözmek
ne yazık ki çok kolay bir iş
değil” diye konuştu. İklim
krizi nedeniyle bu tip
yoğun yağışların daha sık
görüleceğine dikkat çeken
İmamoğlu, ülke genelinde
buna yatırım yapılması
gerektiğini söyledi.

Cumhurbaşkanı Tayyip
Erdoğan’ın ‘zafer anıtı’
dediği ve 2018 yılında açı-
lan İstanbul’un 3. havali-
manı girişindeki tüneller
ve VIP giriş bölgesini de
su bastı. Havalimanı uçak
park alanına yıldırım
düştü, yaralanan 2 perso-
nel de hastaneye kaldı-
rıldı. Olumsuz hava
koşulları nedeniyle kısa
bir süre uçuş operasyon-
ları dururken, İstanbul
Havalimanı’na iniş için
alçalan uçaklar havada
tur atmak zorunda kaldı.
İstanbul Havalimanı VIP
girişi ve Olimpiyat Stadı

yolu da sular altında
kaldı.Erdoğan’ın "Muhte-
şem bir eser" diyerek 2020
yılında açtığı Başakşehir
Çam ve Sakura Hastanesi
de sular altında kaldı.
Türk Tabipleri Birliği
(TTB) "Afetlerde en güve-
nilir yerler olması bekle-
nen sağlık kurumlarının
yetersizlikleri ise bu hazır-
lıksızlık halinin açık gös-
tergesidir" diye tepki
gösterdi. Sağlık Bakanı
Fahrettin Koca ise rögar
kapaklarının taşkında geri
tepmesi sonucu olduğunu
ve içeriye bir miktar suyun
girdiğini savundu.

HASTANEYİ DE SU BASTI
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CHP ISTANBUL IL 
BASKANI KIM OLACAK?
C umhuriyet Halk Partisi İstanbul İl

Başkanlığı kongresinin tarihi 
yaklaştı.

CHP İstanbul İl Başkanlığı Genel Mer-
keze gönderdiği kararda; 30 Eylül Cumartesi
2023 veya 1 Ekim Pazar 2023 tarihinde
kongre yapılabilir talebinde bulundu.

CHP Genel Merkezi’nin ya bu tarihlere
karar vermesi veya 15 Ekim 2023 tarihinde
karar kılarak Türkiye genelinde en son İs-
tanbul kongresini yapması bekleniyor.

Haliç Kongre Merkezi, Bostancı Gösteri
Merkezi, Sinan Erdem Spor Salonu, İstan-
bul Kongre Salonu da kongrenin yapılacağı
alternatif salonlar olarak belirlendi.

CHP İstanbul’un toplam 676 delegesi var.
Bu delegeler yeni Cumhuriyet Halk Par-

tisi İstanbul İl Yönetimini ve 196 adet ku-
rultay delegesini seçecek.

Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanı
Kemal Kılıçdaroğlu’nun gözü 81 ilden gele-
cek kurultay delegesi seçimlerinde olacak,
en çok da toplam bin 266 kurultay delegesi-
nin 196’sına sahip olan İstanbul seçimle-
rinde olacak.

Kılıçdaroğlu büyük 
kurultayı yapmaz!

Hemen yazımın burasında tarihe not 
düşmek için belirteyim.

Şayet bin 266 delegenin çoğunluğu deği-
şimden yana olarak çıkarsa Cumhuriyet
Halk Partisi Genel Başkanı Kemal Kılıçda-
roğlu bu kurultayı yerel seçim sonrasına 
erteler.

Olur da rakip kim olursa olsun, seçimi 
Kılıçdaroğlu alsa bile rakibin en az 500-600
oy alması demek delegelerin yarısının genel
başkanın değişmesini istemesi anlamına 
gelecektir.

Bu delegasyonun seçeceği PM ve MYK
ile Kemal Kılıçdaroğlu zaten zorlanarak yö-
nettiği partiyi yönetmekte daha da zorlanır.

Küçük bir ihtimal olur da değişimciler
fazla delege kazanamaz ise bu defa Kılıçda-
roğlu tek aday formülünü gündeme getirir.

Diğer muhtemel aday Özgür Özel ile uzla-
şarak kurultay sürecini tamamlar, Özel’e de
bir sonraki kurultayda destek sözü verir.

Hangi grup kimi destekliyor?

Cumhuriyet Halk Partisi İstanbul’un yeni
il başkanı için şimdiye kadar adı geçen 
isimler şunlar:

Özgür Çelik, Selçuk Sarıyar, Dr. Ali
Şeker, Cemal Canpolat, Necdet Saraç, 
Gürsel Tekin, Mehmet Ali Yüksel, Onursal
Adıgüzel.

En az 60 delegenin imzasıyla adaylığı ke-

sinleşecek il başkan adaylarından hangi
adayı kimler destekliyor? 

Kaftancıoğlu’ndan önceki il başkanı
Cemal Canpolat tek aday olarak gösterilirse
il başkanı olmak istiyor.

Gürsel Tekin daha önce Kılıçdaroğlu ile
görüşerek olur aldı ancak daha sonra bu gö-
rüşme basına sızdırıldığı için Kılıçdaroğlu bu
düşüncesinden vazgeçti.

Onursal Adıgüzel önceleri İBB başkanı
Ekrem İmamoğlu’nun il başkan adayı ola-
rak lanse edildi, daha sonra İmamoğlu ekibi
bu ismin değişim çıkışına pek uymadığı için
çark edildi.

Gazeteci Necdet Saraç ismini Kılıçdaroğ-
lu’na yakın bazı gazeteciler  ve Battal 
İlgezdi destekliyor.

Mehmet Ali Yüksel’i Canan Kaftancıoğlu
destekliyor.

Selçuk Sarıyar’ı Oğuz Kaan Salıcı, 
Erdoğan Toprak ve ekibi destekliyor.

İstanbul milletvekilliği döneminde ülke
genelinde yaptığı başarılı çalışmalar yanı
sıra son seçimlerde Şanlıurfa’da saldırıya

uğrayan Dr. Ali Şeker’i partinin sol kanat
temsilcileri destekliyor.

CHP’de değişim startını veren İBB 
Başkanı Ekrem İmamoğlu ve ekibi ise
Özgür Çelik'i destekliyor.

Şimdi ben buraya şunu şu bunu bu des-
tekliyor yazdım diye sakın şu şunun bu
bunun adamı diye algılanmasın.

Bize ulaşan kulis bilgileri bu yöndedir.
Eminim her aday adayının en büyük isteği

tüm örgüt tarafından desteklenmektedir.
Biz sadece kendi fikrimizi ve izlenimimizi

yazıyoruz.

Delegelerin rengi belli 
ama kararı belli değil

Bazı sosyal medya hesaplarında delegele-
rin bilançosu tutularak bu rakamlar 
verilmekte:

CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğ-
lu’nun devamını destekleyen delegeler: Ata-
şehir 20, Büyükçekmece 11, Eyüpsultan 16,
Ümraniye 23, Maltepe 26, Adalar 5, Bakır-
köy 10, Avcılar 15, Beykoz 9, Güngören 4,

Kağıthane 15, Sultangazi 13, Sultanbeyli 5,
Şişli 14, Çatalca 5.

Ekrem İmamoğlu ve değişimi destekleyen
delegeler: Küçükçekmece 20, Kadıköy 34,
Kartal 22, Sarıyer 17, Üsküdar 17, Esen-
yurt 20, Beylikdüzü 17, Bahçelievler 18,
Bağcılar 15, Arnavutköy 5, Başakşehir 12,
Bayrampaşa 8, Beşiktaş 14, Beyoğlu 6,
Çekmeköy 8, Esenler 8, Fatih 11, Gazios-
manpaşa 14, Güngören 4, Pendik 13, Silivri
8, Tuzla 10, Zeytinburnu 7.

Bu rakamlara 49 il yönetimi, 18 millet-
vekili de eklenecek.

676 delegenin 300 kadarı Kılıçdaroğlu,
376 kadarı İmamoğlu ve değişim yanlısı
yazılıp çiziliyor.

Ben de diyorum ki – Büyükçekmece 
örneğinden biliyorum – delegelerin oylarına
kimse ipotek koymasın, hangi delege kime
oy verecek nerden biliyorsunuz?

Lütfen kimse oturduğu yerden ahkam
kesmesin, Cumhuriyet Halk Partisi delege-
leri diğer partilerin delegelerine benzemez.

Son anda ortaya çıkan il başkan adayı, il

yönetim kadrosu, bir açıklama, bir tavır, 
her şeyi değiştirebilir.

Bu her iki taraf için de geçerli.
Bir bakmışsınız A diyen B demiş, bir 

bakmışsınız C diyen D demiş.

Ön seçim ve 3 dönem 
adaylığı tüzüğe konulur mu?

Kurultayın çok konuşulan konularından
birisi de ön seçim ve üç dönem kuralı. Önse-
çim ve üç dönem kuralının tüzük kurulta-
yında gündeme gelme si çok önemli. 

Zaten yazımızda belirttiğimiz gibi daha
kurultayın olup olmayacağı net değil.

Bu durumda tüzük kurultayı olur mu onu
kestirmek daha da zor.

Tüzük kurultayı olsa bile dönem karar-
ları, ön seçim kararları, disiplin süreçleri.

Sanırım bunların tamamı için bu kadar
radikal kararlar alınacak ortam yok ortada.

Olsa olsa bir dahaki tüzük kurultayına
konu havale edilir ve 2024 yerel seçim 
sonrası gündeme gelir.

O zamana kadar da kim öle kim kala!

Mehmet MERT
@mehmetmerttv MERTÇE

SARIYAR; DEĞİŞİM VEYA YENİLENME 
ANCAK GENÇLERLE VÜCUT BULUR!

Yazımı yazarken adı
geçen bazı il başkan
aday adaylarını
aradım.

Bunlardan eski İBB
Başkanvekili ve şu an
mevcut İBB ve
Beşiktaş Belediye
Meclis Üyesi Selçuk
Sarıyar ile görüştüm.

Sarıyar hem alaylı
hem eğitimli birisi
olarak 20 yıldır adeta
kendisini CHP’ye
vakfettiğini keydetti.

Bu parti ne
Kılıçdaroğlu’nun parti-
sidir, ne de
İmamoğlu’nun parti-
sidir diye konuşan
Sarıyar; “Ben Tuzla ve
CHP İstanbul Gençlik
Kolları Başkanlığından
bu yana 20 yıldır par-
time hizmet etmek-
teyim. Ne ocuyum ne
bucuyum. Ben CH-

P’nin neferiyim.
Değişim, yenilenme ve
ancak biz gençler ile
vücut bulacaktır.

Daha önce par-
timizde uzun yıllar
görev alan tüm büyük-
lerimize saygılarımı
sunuyorum.

Artık onlara
teşekkür etme zamanı
geldi.

Yeniden aynı
görevlere talip
olmasınlar.

Bakın İstanbul'un
39 ilçesinde 17 ilçe
başkanının yaş aralığı
30-40 arasında.

Bu partinin
örgütüne ve seçmenine
güveniyorum.

Nasıl bir kadro bu
partiyi yönetsin istiyor-
larsa yine en doğru
kararı vereceklerdir”
dedi. 

Üç dönem İstanbul
milletvekilliğinin ardından bu
dönem listeye giremeyen Dr. Ali
Şeker ile de kurultay sürecini
konuştuk.

Ali Şeker’e CHP İstanbul İl
Başkan adaylığı için adının
geçtiğini sordum.

Şeker, “Ben Cumhuriyet Halk
Partisi İstanbul İl Genel Meclis
üyeliği yaptım, Büyükçekmece ilçe
başkanlığı yaptım, bu arada ilçe
başkanı seçildiğim yıl da (sanırım
2004) mahalle delegesi
olmamıştım. Bugün de maalesef
bizi mahalle delege listesine
yazmamışlar (gülüyor).

Kamuoyu takdir edecektir, 8 yıl
İstanbul milletvekilliği görevinde
Meclis'te en devamlı vekiller
arasında ilk beşteydim. Ülke gene-
line en çok il ziyaret eden, çalışma
yapan vekiller arasında da ilk
10’daydım” dedi. 

“Şimdi ben de duyuyorum, bazı
arkadaşlar bizi Cumhuriyet Halk
Partisi İstanbul İl Başkanı olarak
öneriyor” diyen Şeker, “CHP’nin
her kademesinde görev almaktan
ne kaçar ne de imtina ederim.

Olur da böyle bir ihtimal
doğarsa benim için bir onurdur.

Cumhuriyet Halk Partisi fab-
rika ayarlarına dönmeli.

Etik değerlerine, laikliğe,
cumhuriyete, insan haklarına,
çevre haklarına sahip çıkan poli-
tikalar üretmeli.

Bilimden yana, doğrudan yana,
dürüstlükten yana tavırlar almalı.

Kendi içindeki kavgayı,
sataşmayı, sürtüşmeyi bir tarafa
bırakarak, haksızlığa, yolsuzluğa,
adaletsizliğe karşı direnmeli.

Bu güzel ülkeyi aydınlık
yarınlara hazırlamalı ve taşımalı.

Bu düşünce ve anlayışla
hayatım pahasına nerede hangi
görev verilirse elimden gelenin en
iyisini yapacağımı biliyorum”
ifadelerini kullandı. 

ALİ ŞEKER;
CHP FABRİKA 
AYARLARINA

DÖNMELİ

Selçuk
Sarıyar

Ali
Şeker

8 kisilik ekip
IS BASINDA

Milli Saraylar Baş-
kanlığı’na bağlı Yıl-
dız Şale Tablo

Restorasyon ve Konservas-
yon Atölyesi’nde Resim Mü-
zesi’ne ait 5 adet 18. yüzyıl
dönemi tablosu, restorasyon
uzmanları tarafından orijina-
line uygun şekilde restore edi-
liyor. Restorasyon çalışmaları
sonrasında eserlerin, Milli
Saraylar Başkanlığı bünye-
sinde farklı noktalarda sergi-
leneceği öğrenildi. Tablo

Restorasyon ve Konservas-
yon Atölyesi Sorumlusu Ha-
tice Biga, "Bulunduğumuz
alan Milli Saraylar Tablo
Restorasyon ve Konservas-
yon Atölyesi. Milli Saraylar
envanterinde bulunan tarihi
tabloların restorasyon işlem-
leri yapılmakta. Bir ekip 
çalışmasıyla bu işleri yürütü-
yoruz. Milli Saraylar envan-
terinde bulunan tarihi
tabloların bozulma süreçle-
rine müdahalelerimiz oluyor.

Hasar görmüş, bozulmuş
tabloların restorasyon işlem-
lerini yapmaktayız. 8 kişilik
bir ekiple çalışmaktayız. Mal-
zeme ve teknik olarak gelen
eserin bozulmasıyla alakalı
bir işlem öncelikle düşünülü-
yor. Her eser için bozulma ne
tür bir bozulma, neler yap-
mak gerekiyor, esere özel bir
çalışma oluyor. Dolayısıyla
her eser üzerindeki bozulma
ve hastalıkla ilgili özel bir ça-
lışma gerektiriyor" dedi. DHA



İ ş Bankası ve Türk Deniz Araştır-
maları Vakfı (TÜDAV) iş birliğiyle
hayata geçen “Denizlerin Geleceği:

Deniz Çayırları” projesiyle Marmara
Denizi’nin sağlığı için kritik öneme
sahip son Posidonia oceanica deniz ça-
yırlarının haritalanması, üzerindeki
atıklardan temizlenmesi ve korunması
amaçlanıyor. ‘Denizlerin Geleceği:
Deniz Çayırları’ projesine ilişkin olarak
İş Bankası Genel Müdür Yardımcısı ve
Sürdürülebilirlik Lideri Gamze Yalçın
ve TÜDAV Başkanı Prof. Dr. Bayram
Öztürk’ün katılımıyla bir basın toplan-
tısı düzenlendi.

Toplumsal bilinç lazım

Deniz çayırlarının yok olmaması için
çaba gösterdiklerini söyleyen TÜDAV
Başkanı Prof. Dr. Bayram Öztürk,
“Denizlerimizde oksijen miktarının
azalmaması gerekiyor, bunun için de
deniz çayırlarını korumamız gerekiyor.
Deniz çayırları günde 16 litre oksijen
üretiyor. Türkiye’de deniz çayırları ko-
ruma altında ancak kirlenmeyi azalt-
mak, balıkçı ağlarını bu alanlara
atmamak gerekiyor. Öte yandan tu-
rizm amacıyla otellerin deniz çayırla-
rını parçalamaması için önlem
alınmalı. Yatlar ve gemiler çipalarını
deniz çayırlarının üstüne atmaması
lazım. Vatandaşların deniz çayırlarının
korunduğunu bilmesi lazım. Deniz
çayırları karbon hapsedebildiği için
iklim değişikliğine karşı bizi koruyan
öncü askerler.  İlgili bakanlıklarla iş
birlikleri yapıyoruz. Deniz çayır mese-
lesinde yol almamız için farkındalığı
artırmamız gerekiyor. Bakanlıkların bu
alanlara polis, jandarma, koruma
botu koyması yeterli olmaz. Vatanda-
şın bunu bilmesi lazım” ifadelerini
kullandı.

Kıyıda banket oluşturur

TÜDAV Başkanı Prof. Dr. Bayram

Öztürk, deniz çayırlarının ekosisteme
sağladığı ekonomik fayda ile ilgili ya-
pılan çalışmalara göre bu türün kat-
kısının tarımsal alanların sağladığı
faydadan daha fazla olduğuna işaret
etti. Prof. Dr. Öztürk, deniz çayırları-
nın ekosistemdeki yerine ilişkin ise,
“Ömrünü tamamlayan Posidonia
yaprakları akıntı ve dalgalarla kıyıda
banketler oluşturur. Bu yapılar kıyı
çizgisini korur, erozyonu önler pek
çok deniz canlısının yaşamını sür-
dürmesini sağlar. Posidonia ocea-
nica ayrıca, deniz zemininde sık

çayırlar oluşturarak birçok canlıyı
üzerinde barındırır ve otla beslenen
canlıların besin kaynağını oluşturur.
Tüm bunlara ek olarak barınma, ko-
runma, yumurtlama ve üreme nokta-
sında da birçok canlıya ev sahipliği
yapar. Karbon tutma özellikleri saye-
sinde ise iklim değişikliği ile müca-
dele eder” diye konuştu.

Eğitim de verilecek

‘Denizlerin Geleceği: Deniz Çayır-
ları’ projesi ile Erdek, Paşalimanı
Adası’nda deniz çayırlarının bulun-

duğu alanın sınırlarının belirlenece-
ğini ve haritalanacağını aktaran Prof.
Dr. Öztürk ayrıca, çayırların olduğu
bölgelerden başta istilacı türlerden
deniz salyangozu (Rapana venosa)
olmak üzere yabancı türlerin yapıla-
cak dalışlarla toplanacağını ve eko-
sistemin yerli sahiplerine
bırakılacağını ifade etti.

Ağlar temizlenecek

Tür çeşitliliğinin ortaya çıkarılaca-
ğını, deniz çayırlarının bulunduğu
alanların tanınması ve fark edilmesi

amacıyla şamandıralama ve mapa
için fizibilite çalışmalarının gerçek-
leştirileceğini anlatan Prof. Dr. Öz-
türk, balıkçıların avlanırken deniz
dibindeki kayalıklara takıldığı için
denize bırakmak zorunda kaldığı
“hayalet ağların” da temizleneceğini
belirtti. Projenin kamuoyunu bilin-
çlendirme hedefi de bulunduğunu
vurgulayan Prof. Dr. Öztürk; “İlk ve
orta öğretim seviyesinde 30 okulda
farkındalık eğitimleri vereceğiz. Mar-
mara’da kalan son deniz çayırlarını
korumak gelecek nesillere karşı bir
sorumluluğumuz ve bunu yapmak
için çaba gösteriyoruz” dedi.

Çok önemli bir yolculuk

Gamze Yalçın, toplantıda yaptığı ko-
nuşmada, TÜDAV’ın 26 yıldır deniz-
lerimizin korunması için bilimsel bir
ağ oluşturarak, ekolojik durumun iz-
lenmesi, sorunların tespiti ve çözüm
önerilerine uzanan pek çok değerli
projeye ve çalışmaya imza attığını
belirterek, “Şimdi biz de denizlerimi-
zin geleceği için deniz çayırlarının
korunması özelinde beraberce çok
önemli bir yolculuğa çıktık. Denizle-
rimizin oksijen deposu olan deniz
çayırları kirlilik ve konuyla ilgili far-
kındalık eksikliği nedeniyle günü-
müzde oldukça azalmış durumda.
Nasıl ki gezegenimizin akciğerleri
olan ormanlarımızı korumak gelecek
nesillere daha iyi bir dünya bırakmak
için önemliyse deniz çayırlarını ya-
şatmak da aynı ölçüde kritik. Deniz
çayırları, oksijen üretim kapasitesine
sahip oldukları için denizlerin akci-
ğerleri konumunda bulunuyor ve de-
nizsel organizmaya yaşam ortamı
sağlıyor. Bu konuda yürütülecek ça-
lışmalarda projenin kendisi kadar
toplumda deniz çayırlarına yönelik
farkındalığın ve bilincin artırılması
da önem taşıyor” dedi. DHA
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Birleşmiş Milletler Sür-
dürülebilir Kalkınma
Amaçları'na katkı sağla-
mak için iş planlarında
sürdürülebilirliği en üst
düzeyde ve stratejik önce-
likler arasında ele aldıkla-
rını belirten Yalçın, 14.
madde olan ‘Sudaki
Yaşam’ başlığı altındaki
hedeflerin, üç tarafı de-
nizlerle çevrili ülkemiz
için önemine dikkat çekti.
Bu amaca yönelik bilim-
sel bilginin artırılmasına
ve araştırma kapasitesi-
nin geliştirilmesine kat-
kıda bulunmayı ana
hedeflerinden biri haline
getirdiklerini söyleyen
Yalçın, sözlerine şöyle
devam etti: “İlk olarak
yine TÜDAV tarafından
3. kez düzenlenen Mar-
mara Denizi 2022 Sem-
pozyumu’na ev sahipliği
yaptık. Savaş Karakaş ya-
pımcılığında önce müsi-
lajın bölgedeki canlı
yaşamına etkilerinin anla-
tıldığı ve çözüm önerileri-
nin sunulduğu “Bir Umut
Marmara” belgeselini, ar-
dından ilk bölümü kısa
süre önce yayımlanan
“Sudaki İzler Masmavi”
belgeselini hayata geçir-
dik. Diğer yandan deniz
kirliliğini azaltacak yatı-
rımlara finansman sağla-
mak üzere “Denizleri
Koruyalım Kredisi”ni ha-
zırlayarak, denizlerimiz
için önemli kirlilik kay-
nağı olan atıkların önlen-
mesine katkıda bulunduk.
Orta Doğu Teknik Üni-
versitesi (ODTÜ) bünye-
sindeki Deniz Bilimleri
Enstitüsü’yle iş birliği ya-
parak Türkiye’de ilk kez
kullanılan insansız su altı
planörü glider cihazı
Deniz Kâşifi’ni kendileri-
nin kullanımlarına sun-
duk. Önümüzdeki
dönemde de denizlerimi-
zin ve biyoçeşitliliğin ko-
runmasıyla ilgili
sorumluluk almaya
devam edeceğiz.”

BİR UMUT
MARMARAMARMARA DENIZI

KORUMA ALTINDA
Marmara Denizi’nin akciğeri niteliğindeki son deniz çayırları alanlarının haritalandırılarak temizlenmesi ve korunması
hedefiyle ‘Denizlerin Geleceği: Deniz Çayırları’ projesi hayata geçirildi. TÜDAV Başkanı Prof. Dr. Bayram Öztürk, proje
ile Paşalimanı Adası’nda deniz çayırlarının bulunduğu alanın sınırlarının belirleneceğini ve haritalanacağını aktardı.

Posidonia oceanica deniz çayırları Akdeniz’de 11 ila 29 derece ara-
sındaki sıcaklıklarda, tuzlu ve temiz sularda 0 ila 45 metre derinlik-
ler arasında dağılım gösteriyor. Fotosentez ile suyun oksijence
zenginleşmesini sağlayan bu çiçekli bitkiler; uzun yaprakları, yatay
uzanan gövde ve kökleriyle sudaki askı yüklerini ve sedimentas-
yonu tutup zemin hareketlerini düzenliyor. 1 metrekare alanı kap-
layan Posidonia oceanica deniz çayırları günde 14 litre oksijen
üretebiliyor; 1 hektarı ise yılda 1024 ton karbon tutabiliyor.

1 METREKARESİ GÜNDE 
14 LİTRE OKSİJEN ÜRETİYOR



B inyamin Netanyahu hükümeti, öne sür-
düğü yargı düzenlemesinin "yasama, yü-
rütme ve yargı yetkilerini dengelemeyi"

amaçladığını söylerken, muhalefet bunun "İsrail'i bir
diktatörlüğe dönüştüreceğini" belirtiyor. Gösteri-
lerde, yasama ve yürütme organlarının kararları
karşısında Yüksek Mahkeme'nin yetkilerinin korun-
masına ilişkin sloganlar yükseliyor. 35 haftadır her
cumartesi günü İsrail'in yaklaşık 150 bölgesinde
gösteriler düzenlenirken İsrail vatandaşı Filistinlile-
rin bulunduğu belde ve kentlerde hareketlilik görül-
müyor. Tarihi Filistin topraklarında 1948'de İsrail
devletinin kurulmasıyla birlikte yaklaşık 1 milyon Fi-
listinli topraklarından sürüldü, bir kısmı da artık İs-
rail sayılan sınırlar "içinde" kaldı. Daha sonra İsrail
vatandaşı olan bu Filistinliler, "48 Arapları" veya
"içerideki Filistinliler" şeklinde anılmaya başlandı.
İsrail vatandaşı Filistinliler, bugün İsrail'deki nüfu-
sun yaklaşık yüzde 21'ini oluşturuyor. İsrail'deki nü-
fusun beşte birini oluşturan İsrail vatandaşı
Filistinliler, devlet kurumları tarafından ayrımcılığa
maruz kaldıklarını ifade ediyor.

Aleyhte oy kullandık

İsrail Meclisindeki Arap Milletvekili Ahmed et-
Tıybi, AA muhabirine yaptığı açıklamada, Yüksek
Mahkeme'nin kararlarının, Yeşil Hattın her iki tara-
fındaki Filistinlilere yardımcı olmadığını belirtti.
Değişim için Arap Listesi lideri Tıybi, "Yüksek
Mahkeme, tehcir, yerleşim birimleri, kontrol nokta-
ları, suikastlar da dahil olmak üzere işgal güçlerinin
zulmünü onayladı. Ayrıca İsrail'i Yahudilerin ulusal
vatanı olarak gören Yahudi ulus devlet yasasını da
onayladı" dedi. Bunlara rağmen yargı sisteminin za-
yıflatılmasına karşı olduklarını belirten Tıybi, bu ne-
denle hükümetin Yüksek Mahkeme'nin yetkilerini
sınırlamak için önerdiği yasalara karşı oy kullandık-
larını aktardı.
Tıybi, Arap toplumunu, yargı sisteminin meselele-
rinden daha çok ilgilendiren konular olduğuna dik-
kati çekti. İsrail resmi kurumlarının Arap
vatandaşlara karşı ayrımcılık uygulamasına ilişkin
şikayetini her zaman Meclis platformundan ifade
eden Tıybi, İsrail'in Doğu Kudüs dahil olmak üzere
işgal altındaki Batı Şeria ve abluka altındaki Gazze
Şeridi'nde uyguladığı politikaya tepki gösterdi.

Siyonist gösteriler

Tıybi, gösterilerin, özellikle Siyonist ve askerî nite-
likte olduğunu, gösterileri düzenleyenlerin "silah ar-
kadaşları" isimli grup olduğuna dikkati çekti.

Gösterilerin çoğunluğunda askerlerin, yedek subay-
ların yanı sıra İsrail bayrağının olduğunu kaydeden
Tıybi, eylemlerde söz alan konuşmacıların eski istih-
barat şefi ya da eski istihbarat görevlisi yahut özel
ordu birliğinde eski subay olduğunun altını çizdi.
Tıybi, bu durumun Arap kitlelerinin hassasiyetlerine
dokunmadığını, bilakis uzaklaştırdığını ifade ederek,
"Arap toplumunun sesi olarak hükümetin yargı sis-
temi aleyhinde sunduğu yasalara karşı Meclis'te oy
kullanmamıza rağmen, gösterilere katılmıyoruz"
diye konuştu.
Arap milletvekili Tıybi, "Göstericiler şimdiki İsrail
hükümeti kurulmadan yaklaşık yarım sene önceki
hale dönülmesini istiyor. Biz ise 1 sene, 5 sene, 10
sene hatta daha da önceki durumun Arap kitlelerine
yönelik tüm alanlarda net bir şekilde yapılan ırk ay-
rımcılığının, adaletsizliğin değişmesini istiyoruz"
dedi.

Yabancılaşma duygusu

İsrail Ulusal Güvenlik Araştırmaları
Enstitüsü tarafından temmuz ayında
yayınlanan araştırmaya göre, İsrail
vatandaşı Filistinlileri protestolardan
uzak tutan pek çok faktör bulunuyor.
"Coğrafi mesafe, tarih sürecinde ya-
şanan baskı deneyimleri, yabancı-
laşma duygusu, demokrasinin
kapsayıcılığına ilişkin şüpheler ve ki-
şisel güvenlik korkuları" bu faktörler
arasında yer alıyor. Bunlar da Arap
vatandaşların, yargı düzenlemesine
karşı yapılan protestolara sınırlı şekilde katılması se-
beplerini güçlendiriyor. Araştırmada, kapsayıcılığı
artırmak, yargı düzenlemesi arayışında Arap vatan-
daşların maslahatının uygun şekilde temsil edilme-
sini sağlamak için bu endişelerin ve sıkıntıların ele
alınması gerektiği belirtildi. İsrail vatandaşı Filistinli-
lerin ise, Yahudi yerleşimciler ve işgalin göstericilerin
bugünkü çabalarının ortak noktası olmadığını anla-
maları gerektiği de kaydedildi. Arap vatandaşlarının
protesto konusunda çabalarının temelindeki konu-
ların neler olduğu ile bu hedeflere ulaşmak için Ya-
hudi protestocularla ve İsrail toplumunun
unsurlarıyla nasıl daha etkili çalışabilecekleri konu-
ları üzerinde açıkça düşünmesi gerektiği vurgulandı.

Diyalog benimsenmeli

Araştırmada, "İsrail vatandaşı Filistinlilerin,
yargı düzenlemesi protestolarına sınırlı katılımı,
siyasi farkındalık eksikliği veya kayıtsızlık olarak

yanlış şekilde yorumlanmamalı" ifadesine yer
verildi. İsrail'in daha kapsayıcı olmak, gösteri-
lerdeki Arap vatandaşlarının eksikliğini gider-
mek istiyorsa İsrail vatandaşı Filistinlilerin
seslerinin duyulduğu ve spesifik konuların ele
alındığı kapsamlı diyalog yaklaşımını benimse-
mesi gerektiği aktarıldı. "İsrail vatandaşı Filistin-
lilerin, protestolara daha fazla katılımının
İsrail'de daha kapsayıcı bir demokratik sisteme
yol açacağı" görüşüne yer verildi. Bu hedefe
ulaşmak için etnik veya kültürel kökenlerine ba-
kılmaksızın herkes için sosyal uyum ve eşit fır-
satların desteklenmesine odaklanan çabaların
gerektiği kaydedildi. Bu çabaların sadece pro-
testolarda daha fazla Arap vatandaşı temsilini
sağlamayacağı aynı zamanda tüm vatandaşla-
rın maslahatının ve taleplerinin toplum doku-
suyla daha fazla bütünleştiği bir geleceğin
tohumlarını da atabileceği belirtildi. AA
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İsrail'de yaklaşık 35 haftadan bu yana devam eden ve 7 milyona yakın kişinin
katıldığı kaydedilen "yargı reformu" protestolarına İsrail vatandaşı Filistinlilerin
katılmadığı görüldü. İsrail Meclisindeki Arap Milletvekili Ahmed et-Tıybi, 
gösterilerin, özellikle Siyonist ve askerî nitelikte olduğunu, gösterileri 
düzenleyenlerin "silah arkadaşları" isimli grup olduğuna dikkati çekti

İsrail'de Yüksek Mahkeme'nin hükümet üzerin-
deki denetimini kaldıracak yasa tasarısı ülke
çapındaki kitlesel protestolar ve yoğun ka-
muoyu tartışmalarına rağmen, 24 Temmuz'da
Mecliste muhalefetin boykot ettiği oturumda
kabul edilmişti. Yüksek Mahkeme, yargı düzen-
lemesi kapsamında Meclisten geçen iki yasayı
eylülde görüşeceğini açıklamıştı. İsrail'de siya-
set, ordu, güvenlik, ekonomi ve yargıda üst
düzey görevlerde bulunmuş isimler, hükümetin
yargı düzenlemesine karşı olduklarını açıkla-
mıştı. Binyamin Netanyahu hükümetinin yargı
düzenlemesine karşı protesto hareketi, yakla-
şık 8 aydır gösterilerine devam ediyor. 

TARTIŞMALI YARGI 
DÜZENLEMESİ

Can çıkar 
huy çıkmaz!
Belçika'da polis 9 yaşındaki siyahi çocuğa, okulunda zorluk
çıkardığı gerekçesiyle ellerini arkadan bağlayıp yere
yatırarak müdahale etti. Çocuğun annesi, “Aklıma Georges
Floyd'un görüntüsü geldi" ifadesini kullandı

Belçika basınında yer
alan haberlere göre, Nalin-
nes kentinde polis, 5 Ey-

lül'de Nalinnes Özel Eğitim İlköğretim
Okulunda bir arkadaşıyla okul giri-
şinde tartışma yaşayan 9 yaşındaki
Mathis isimli siyahi çocuğa sert müda-
halede bulundu. Annesinin çektiği gö-
rüntülerde, polisin siyahi çocuğun
ellerini arkadan bağladığı ve yere yatır-
dığı görüldü. Anne Rita, okuldan oğ-
lunu almak için acil bir çağrı aldığını
ve gittiğinde ise söz konusu müdaha-
leyle karşılaştığını belirterek, "Aklıma
Georges Floyd'un görüntüsü geldi"
ifadesini kullandı.

Soruşturma başlatıldı

Oğlunun bir öğrencinin ırkçı hakaret-

lerine maruz kaldığı için sinir krizi ge-
çirdiğini, öğrencinin oğluna "kirli
siyah" dediğini anlatan anne, bunun
bir haftada ikinci kez yaşandığını, bir-
kaç gün önce futbol oynadığı sırada
başka bir öğrencinin yine aynı tabiri
kullandığını belirtti. Öte yandan bölge-
den sorumlu polis memuru Alain Bal
da kendilerini okulun çağırdığını belir-
terek "Okullara öylece girmiyoruz.
Çocuk zorluk çıkarıyordu ve annesi
okuldan gelen çağrılara yanıt vermi-
yordu" dedi. Bal, ayrıca annenin polise
saldırdığını söyledi. Görüntüde konu-
şan polis, çocuğun kendilerine bir şey
fırlatması ve el hareketi yapması üze-
rine yere yatırıldığını söyledi. Çocuğun
annesinin şikayeti üzerine soruşturma
başlatıldı.  AADramatik kurtarma

Casey Araştırma İstasyonu, Avustral-
ya'nın yaklaşık 3 bin 380 kilometre gü-
neyinde yer alıyor. Avustralya'ya en

yakın kalıcı Antarktika istasyonu. Burada yaz ayla-
rında yaklaşık 150 araştırmacı yaşarken, kışın yal-
nızca 15 ila 20 civarında bulunuyor. Zorlu koşullar
ve sürekli karanlık nedeniyle araştırmacıları oradan
kurtarmak son derece zor. Bu nedenle gönderilen
tüm araştırmacılar önce tepeden tırnağa uzun tıbbi
muayenelerden geçiriliyor. Ancak bir araştırmacının
beklenmedik bir şekilde hastalanması, tedavi için
mutlaka Avustralya’ya getirilmesi ortaya çıkınca ülke
seferber oldu. Şiddetli kış aylarında yakındaki Wil-
kins Havaalanı pistinin tamamen buzla kaplı olup
uçuşlar mümkün olmadığı için farklı bir yol arandı.

Günlerce yol aldı

RSV Nuyina adlı buzkıran Avustralya'nın Tazmanya
adasındaki Hobart'tan yola çıkması kararlaştırıldı.
Hastayı almak için yaklaşık 3 bin 500 km uzaklıktaki
istasyona buzları kıra kıra gitmesi kararlaştırıldı.
Buzkıran günlerce süren bir yolculuktan sonra Ca-
sey'den 144 kilometre uzaktaki bir konuma ulaştı.
Buzkırandaki iki helikopter bir saatlik bir uçuşun ar-
dından Casey'ye ulaşıp hastayı alıp gemiye getirdi.
Saatte 16 mil sürat yapabilen buzkıran şimdi dönüş
yolunda. Hasta gemiyle giden kutup doktorlarının
kontrolü altında ve gelecek hafta Hobart’a ulaşması
bekleniyor. Hastanın kimliği ve hastalığı hakkında
bilgi verilmiyor, ancak hasta araştırmacının geliş-
mekte olan bir hastalığı olduğu açıklandı. 
HABER MERKEZİ

Dünyanın en ücra yerlerinden biri Antarktika'daki Casey Araştırma İstasyonundaki bir
araştırmacının beklenmedik bir şekilde hastalanması üzerine imdadına buzkıran gemisi yetişti

Zafer kazanacağız
Ukrayna'da Savunma Bakanlığı görevine gelen
Kırım Tatar Türkü Rüstem Umerov, Rusya'ya
karşı zafer elde etmeyi planladıklarını bildirdi.

Umerov, sosyal medya he-
sabından yaptığı açıkla-
mada, Ukrayna Devlet

Başkanı Volodimir Zelenskiy'e, kendi-
sine gösterdiği güvenden dolayı minnet-
tar olduğunu ifade etti. Tarihi bir
dönemde Savunma Bakanı olmanın
kendisi için "büyük onur" olduğunu vur-
gulayan Umerov, şu ifadeleri kullandı:
"Bakanlığımızın 5 önceliği: Askeri mer-
keziyetçilik, bakanlığın öznelliğinin olu-
şumu, uluslararası koalisyonun
güçlendirilmesi ve genişletilmesi, yol-

suzluğa sıfır tolerans ve dijitalleşme,
Ukrayna'nın askeri sanayisinin geliştiril-
mesi. Zaferi kazanmak planımızdır. Za-
feri elde etmek için elimizden geleni
yapmalıyız." Ukrayna Devlet Başkanı
Zelenskiy, 3 Eylül'de, Kırım Tatar Türkü
Rüstem Umerov'u Savunma Bakanı
olarak atama kararı aldığını açıklamıştı.
Umerov'un adaylığı Ukrayna Parla-
mentosu (Verkhovna Rada) tarafından
dün onaylanmıştı.  AA

Letonya'da nikah işlemleri-
nin şahit bulunmaması 
durumunda da sürdürülme-

sine karar verildi. Letonya Kamu Ya-
yıncısı LSM'nin haberine göre, ülke
meclisi Medeni Kanun'da birtakım de-
ğişikliklere gitti. Buna göre, şahitlerin

bulunmamasının evlenmeye engel
teşkil etmeyeceğini öngören değişiklik
kabul edildi. Evlilik için geçerli ve ge-
rekli belgeleri ilgili kurumlara sunan
çiftlerin başvuruları kabul edilecek. 
Kanundaki değişiklikler, 1 Temmuz
2024'ten itibaren geçerli olacak.

Artık şahit olmayacak!
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HAZIRLAYAN: 
MEHMET AKİF ERSOY / SEMANUR POLAT

tv

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
04:40 Seksenler
06:00 Adını Sen Koy
07:15 Kalk Gidelim
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Seksenler
16:20 Diriliş Ertuğrul
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Hayatımın Neşesi
21:45 Türkiye - Ermenistan
23:45 Benim Güzel Ailem

07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Akıl Çemberi

00:30 Korkunç Salgın

02:00 Korkunç Salgın

03:30 Erkenci Kuş

05:30 Hayat Bazen Tatlıdır

07:00 Kiralık Aşk

09:45 Sabahın Sultanı Seda Sayan

13:30 Yüksek Sosyete

16:00 Yalı Çapkını

19:00 Star Haber

20:00 Deliha 2

22:30 Dizi

12:00 Gün Ortası
12:45 Spor Bülteni
13:00 Gün Ortası
13:45 Haber Bülteni
15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
16:30 Spor Bülteni
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:45 Ana Haber
21:00 Medya Kritik
23:00 Orkun Yazgan ile Son Nokta

01:00 Dilek Taşı
03:00 Çemberimde 
Gül Oya
04:45 Kavak Yelleri
07:00 Küçük Ağa
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Arka Sokaklar

00:20 Safir
03:20 Ben Bu Cihana 
Sığmazam
06:00 Mutfak Bahane
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Ateş Kuşları

01:15 Bu Tabak Kimin?

03:30 En Hamarat Benim

05:45 Kefaret

08:30 Çalar Saat

10:00 Çağla ile Yeni Bir Gün

12:00 Mucize Doktor

13:45 En Hamarat Benim

16:30 Bu Tabak Kimin?

19:00 FOX Ana Haber

20:00 Sil Baştan Kaynanam

22:30 Sil Baştan Kaynanam

00:15 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
03:30 Doğduğun Ev Kaderindir
05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
08:30 Doğduğun Ev Kaderindir
11:15 Masterchef Türkiye All Star
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 Masterchef Türkiye All Star

01:00 Eşit Ağırlık
04:30 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:30 10'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
17:00 Akşam Raporu
19:30 Ece Üner ile 
Ana Haber Bülteni
20:30 Özgür İfade

03:15 Aslı Hünel ile 
Gelin Evi
05:30 Yeni Gelin
08:00 Bu Sabah
10:00 Yeşil Vadi'nin Kızı
12:15 Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan Yılmaz'la
Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Atla Gel Şaban
21:45 Av
23:45 Atla Gel Şaban

01:15 Nedir 
Ne Değildir?
04:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
11:00 Güne Bakış
14:00 Haber Hattı
17:00 HT 360
19:00 Ana Haber
20:45 Enine Boyuna

07:00 Güne Başlarken
09:20 Geri Sayım
10:45 Lifestyle
12:00 Fıba Dünya Kupası Yarı Final
Maçı Canlı
14:00 Öğle Bülteni
14:30 Finans Kafe
15:40 Fıba Dünya Kupası Yarı Final
Maçı Canlı
18:30 Dünyanın Haberi
19:15 Ceyda Düvenci İle Bambaşka
Sohbetler
21:00 Mete Çubukçu İle Pasaport
22:00 Yaşasın Hayat

MARMARA Urban Forum
(MARUF) ve MARUF on the
Go etkinlikleri kapsamında 21

Ağustos- 23 Eylül 2023 tarihleri arasında
düzenlenen Marmara’yı Hayal Etmek:
Şehirde Yaşam Atölyeleri ile Marmara
Bölgesi’nin 11 şehrinde yaşayan çocuklar,
yaşamak istedikleri çevreleri hayal ediyor.
Akademik süreçler dahil, farklı platform-
larda sürdürülebilir projeler üretmeye
devam eden Kalebodur’un da destekçileri
arasında yer aldığı, “Marmara’yı Hayal
Etmek: Şehirde Yaşam Atölyeleri” aracılı-
ğıyla bölgede yaşayan çocuklara, yaşadık-
ları çevreyi farklı perspektiflerden
algılama ve kent mekânını tasarım bakış

açısıyla değerlendirme becerisinin kazan-
dırılması amaçlanıyor. Atölyelerin ardın-
dan çocukların geleceğin şehirlerine
yönelik fikir ve tasarımları derlenerek bir
rapor oluşturulacak ve atölye çıktıları
MARUF23’te yer alacak özel oturum ve
sergi ile MARUF katılımcılarıyla
paylaşacak. NEŞE MERT

İ BB Şehir Tiyatroları Genel Sanat Yönet-
meni Ayşegül İşsever’in yeni sezon oyun-
larını ve çalışmalarını paylaştığı basın

toplantısına İBB Genel Sekreter Yardımcısı
Mahir Polat, Kültür Dairesi Başkanı Tolga Vol-
kan Aslan, Şehir Tiyatroları Müdürü İlyas
Ceran, Müdür Yardımcısı Oytun Askeroğlu,
Genel Sanat Yönetmeni Yardımcıları Can
Başak, Emrah Özertem, Tankut Yıldız’ın yanı
sıra birçok sanatçı ve gazeteci katıldı.

Saygıyla eğiliyoruz

İşsever, sözlerine Cumhuriyetimizin 100. yılına
saygı olarak sahnelenecek olan “Bu Memleket
Bizim” oyundan bahsederek başladı. İşsever,
“Bugün Türkiye Cumhuriyeti’nin kuruluşunun
100. Yılını kutlarken, bize bu toprakları vatan
yapan başta Mustafa Kemal Atatürk ve silah ar-
kadaşları olmak üzere neredeyse her evi cephe
kılan, yurdunu canı pahasına savunan, ismini
bildiğimiz ya da bilemediğimiz bütün kahra-
manlarımızın huzurunda saygıyla eğiliyoruz. İs-
tanbul Şehir Tiyatrosu ailesi olarak biliyoruz ki,
geçmişlerini bugünün gençlerine, gelecek ne-
sillere, iyi ve doğru anlatamayan toplumlar,
sağlıklı bir şekilde ayakta kalamazlar” dedi. 

Sorumluluk alacağız

“İşte bizler de böylesine önemli bir zaman dili-
minde, İstanbul Şehir Tiyatrosu olarak tarihi,
kültürel ve sanatsal sorumluluğumuzun da bi-
linciyle, üzerimize düşen görevi en iyi biçimde
yerine getirmek için, “Bu Memleket Bizim” di-
yerek sezonu açıyoruz” diyen İşsever, “Bizler
dün, bugün ve yarın, hangi zorluklarla karşıla-
şırsak karşılaşalım, “Bu Memleket Bizim” diye-
cek ve tıpkı ninelerimizin, dedelerimizin yüz yıl
önce yaptığı gibi gözümüzü kırpmadan sorum-
luluk almayı sürdüreceğiz. Darülbedayi’den İs-
tanbul Şehir Tiyatrosu’na, Osmanlı’dan

Cumhuriyet’e uzun bir sanat yolculuğunun mi-
rasını yüklenen ve bugün ülkemizin en köklü
sanat kurumunda bulunan bizler, bu sorumlu-
luğu hissederek, önce seyircimizin ve sonra ta-
rihin huzurunda perdelerimizi hep açtık,
açmaya da devam ediyoruz. Ustalarımızdan
gördüğümüz bu gelenek, yaşadığımız tüm zor-
luklara rağmen, bizi her zaman ayakta tuttu, ge-
leceğe güvenle bakmamızı sağladı. İBB Şehir
Tiyatroları olarak, bu yıl 2023-2024 tiyatro se-
zonunu, Cumhuriyetimizin 100. Yılını, 16 Eylül
Cumartesi ve 17 Eylül Pazar günü, Harbiye
Cemil Topuzlu Açık Hava Tiyatrosu’nda sahne-
lenecek olan “Bu Memleket Bizim” isimli oyu-
numuzla açıyoruz” ifadelerini kullandı. 

Başarıda payı büyük

Geçen yıl toplamda bin 535 seans gösterim so-
nucu, 506 bin seyirci rakamına ulaştıklarını dile
getiren  Ayşegül İşsever, “Salonlarımız yüzde
90 doluluk oranıyla seyircimizi ağırladı. Açıkla-
dığımız 2 yıllık repertuvarın yüzde 75’ini ger-
çekleştirdik. Oyunlarımız oyuncularımızın,
teknik ekibimizin, idari personelimizin ve diğer
çalışanlarımızın tiyatro sanatına olan sevgisi ve
kurumumuza olan sorumluluğunun bir göster-
gesi olarak ödüller aldı. Bir oyuncu olarak sa-
mimi bir duyguyla ifade etmek isterim aldığımız
en büyük ödül, seyircimizin ilgisi, beğenisi ve

isteğidir. Onların alkışı bütün ödüllerin üzerinde-
dir. Biz bu repertuvarı yaparken ve seyircimizle
buluştururken elbette yalnız değildik. İstanbul
Büyükşehir Belediyesi ailesinin bir parçası ola-
rak, her zaman desteğini yanımızda hissettiği-
miz başkanımız Ekrem İmamoğlu’nun bir sanat
kurumuna karşı duyduğu samimi, içtenlikli ve
saygılı yaklaşımının da bu başarıda payı büyük-
tür” didye konuştu.

Seferber olduk

“Hepimiz, bir araya gelmesi kurmacanın bile sı-
nırlarını zorlayan büyük felaketlere, yıkımlara
tanık olduk” diyen İşsever, m”Özellikle Covid
salgını başta olmak üzere, ülkemizi ve dünyayı
derinden sarsan toplumsal olayları yaşadık.
İnsan olarak bu yaşadıklarımızdan etkilendik.
Etkileniyoruz. Henüz bunları atlatamamışken, 6
Şubat tarihinde 11 ilimizi derinden etkileyen,
yerle bir eden büyük bir depremi birlikte yaşa-
dık. Gün dayanışma günüydü. Depremden etki-
lenen kardeşlerimiz için seferber olduk.
Terzilerimiz depremzedeleri soğuktan koruya-
cak termal içlikler diktiler ve bu giysiler hızla
Yenikapı Koordinasyon alanından deprem böl-
gesine taşındı. Sonrasında ihtiyaca göre temiz-
lik malzemelerinden ilaçlara uzanan geniş bir
listede bütün personelimiz seferber oldu” 
ifadelerini kullandı. 

Çocuklar hayal
kuracaklar!
Marmara Belediyeler Birliği ve Arkki Türkiye iş birliği, Kalebodur desteği
ve belediyelerin ev sahipliğinde düzenlenen Şehirde Yaşam Atölyeleri ile
çocuklar daha yaşanabilir bir dünya için Marmara’yı hayal edecek. 

REPERTUVAR
PAYLASILDI
109 yıllık bir tarihi geride bırakan İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) Şehir 
Tiyatroları, yeni sezon repertuvarını, Harbiye Muhsin Ertuğrul Sahnesi’nde 
düzenlediği bir toplantıyla basın mensupları ve kültür-sanat camiasıyla paylaştı

COK GÜZELSİNCOK GÜZELSİNCOK GÜZELSİNCOK GÜZELSİNCOK GÜZELSİNCOK GÜZELSİN
ZEYNEP BASTIK!

Zeynep Bastık
Mersin’in Silifke 
ilçesinde konser
verdi. Şarkıcı ken-
disine “Çok güzel-
sin” diye seslenen
bir hayranına
“Hepsi aşktan”
cevabını verince
büyük alkış aldı.
Bir süredir işlet-
meci Ali Can Ayyıl-
dız ile birlikte olan
Bastık enerjisi ile
kendini izlemeye
gelenlerden tam
not aldı. Bastık
fanları konsere 
ellerinde Zeynep
Bastık’ın meşhur
şarkılarından 
sözler yazdıkları
dövizlerle geldi. 



Trabzonspor Kulübü Derneği, mevcut tüzüğünü 26
Nisan 2022’de yürürlüğe giren Spor Kulüpleri ve Spor Fe-
derasyonları Kanunu’na uygun hale getirilmek için Ola-
ğanüstü Genel Kurul’a gidiyor. Yasaya göre 26 Ekim
tarihine kadar uyarlanması zorunlu olan tüzük değişikliği
için 16 Eylül’de yapılacağı duyurulan Olağanüstü Genel
Kurul 27 Eylül tarihine ertelendi. Kulüpten yapılan açık-
lamada ertelemenin gerekçesi olarak, şeffaflık ilkesi ge-
reği üyelerin tüzük taslak metni hakkında daha fazla
fikir sahibi olabilmesini sağlamak ve üyelere süre tanı-
mak olduğu belirtildi.

Üyelere açıldı

27 Eylül’de KTÜ Atatürk Kültür Merkezi’nde saat
10.00’da gerçekleşecek Olağanüstü Genel Kurul ön-
cesinde kulübün yetkili organlarınca hazırlanan tüzük
taslağı, Yönetim Kurulu'na sunulduktan sonra online
olarak da üyelerle paylaşıldı. Spor kulüpleri ve fede-
rasyonların yapı, işleyiş ve harcamalarına belirli bir
standart getiren ‘Spor Kulüpleri ve Spor Federasyon-
ları Kanunu’na uygunluk çerçevesinde tasarlanan
yeni tüzükte önemli değişikliklere gidildi. Trabzons-
por eski Başkanı Ahmet Ağaoğlu döneminde 2018
yılında tüzüğe eklenerek hayata geçen İstişare Ku-
rulu, hazırlanan yeni tüzükten çıkarıldı. İlk başkanlı-
ğını Özkan Sümer’in yaptığı İstişare Kurulu,
Sümer’in vefatıyla kurulun işlevsiz hale gelmesi ne-
deniyle mevcut Yönetim Kurulu ve tüzük komisyo-
nunun kararıyla lağvediliyor.

Yasaya uyarlandı

Tüzükteki yer alan önemli değişikliklerden diğeri de,
49 yıllık geçmişe sahip Arşiv ve Müze Kurulu’nun
kaldırılması oldu. 1973 yılında kurulan ve ilk başkan-
lığını Ziya Şakar’ın yaptığı Arşiv ve Müze Kurulu,
1984 yılında kaldırıldıktan sonra 2004 yılında tüzüğe
eklenerek yeniden faaliyete geçmişti. Lağvedilecek
olan Arşiv ve Müze Kurulu’nun mevcut yönetiminin
görev süresi, kulübün 2024 yılında yapılacak Genel
Kurulu ile birlikte sona erecek, müzecilik faaliyeti ka-
nuna uyarlanarak profesyonel bir yapıya büründürüle-
cek. Spor Kulüpleri ve Federasyonları Kanunu’nun
hükümlerine uyarlanan yeni tüzüğe, kanunun hüküm-
leri uyarınca bağlı ortaklık veya iştirak halinde spor
anonim şirketi kurulabileceği, iştirak olunabileceği, yurt
içi ve yurt dışında spor kulüpleriyle birleşmek, spor ku-
lüpleri ve spor anonim şirketlerinden spor dallarını
bütün olarak devralıp devredebileceği maddesi eklendi.

20 yıla düşürüldü

Üyelik şartlarının da değiştirildiği yeni tüzükte, Divan Ku-
rulu için erkeklerde 25 yıl olarak belirlenen üyelik süresi
kadınlarda 20 yıla düşürüldü. Ayrıca, yabancı uyruklu kişi-
lerin oturma izni, ikamet belgesi ve kanunlarda yer alan
diğer belgeleri sunmak koşuluyla kulübe üye olabileceği de
tüzüğe eklendi. Taraftar ve genç üyelere yönelik maddeler
ise tüzükten çıkarıldı. Üyelik başvurusu reddinin sınırlarının
netleştirildiği yeni tüzüğe göre, kasten işlenen bir suçtan do-
layı 1 yıl ve daha fazla hapis cezası almış olma, anayasal dü-
zene ve devletin güvenliğine yönelik suçlar, bahis ve şans
oyunları, rüşvet, hırsızlık, sahtecilik, ihaleye fesat karıştırma,
terör finansmanı, görevi kötüye kullanma, nefret ve ayrımcılık,
uyuşturucu maddeler ve cinsel dokunulmazlığa yönelik suçlar-
dan mahkum olanlar üyeliğe kabul edilmeyecek.

Yüzde 300 artış

2018 yılında tüzüğe eklenen 'toplu üye başvurusu yapılamaya-
cağı' maddesi ise yeni tüzükte korundu. Tüzüğe ayrıca, üye hak-
kında Genel Kurul'da alınacak kararlarda 'alt ve üst soydan
kişilerin yer alamayacağı' maddesinin kapsamı genişletilerek baş-
kan, yönetim kurulu üyeleri ve temsilcileri de dahil edildi. Yeni tü-
zükte, 2 bin TL olan giriş ücreti 6 bin 6679 TL, 150 TL olan yıllık
aidat 495 TL olarak belirlendi. Aidatlarını geciktiren üyelerin Yöne-
tim Kurulu tarafından yapılan uzatma süresi de yeni tüzükte kaldı-
rıldı. Ayrıca, aidatlarını yatırmayan üyelerin Genel Kurul'daki
seçme ve seçilme hakları revize edilerek, aidatını ödemeyenlerin
seçme hakkı mahrumiyeti sürerken seçilme hakkına sahip olabile-
ceği maddesi eklendi. DHA
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iki kurul
kaldırılacak

Trabzonspor'un kulüp tüzüğünün yenileneceği
Olağanüstü Genel Kurulu öncesi, tüzük taslağı, 

üyelerle paylaşıldı. Taslağa göre, eski kulüp başkanı
Ahmet Ağaoğlu döneminde kurulan İstişare 

Kurulu’nun yanı sıra Arşiv ve Müze Kurulu kaldırılıyor

8 Eylül Cuma günü deplasmanda İrlanda
Cumhuriyeti ile oynayacağı 2025 UEFA
Avrupa U21 Şampiyonası eleme grubu ilk

maçı öncesi Ümit Milli Takım'da Teknik Direktör
Levent Sürme, Demirören Haber Ajansı'na (DHA)
açıklamalarda bulundu. Ümit Milli Takımı'nın ba-
şında yer aldığı için büyük onur duyduğunu ifade
eden Levent Sürme, "Milli duygu zaten apayrı bir
şey. Bundan çok büyük zevk alıyoruz. Burada
olmak hem bizim için hem de oyuncular için çok
büyük bir onur" şeklinde konuştu.

Havuzumuz geniş

Oyuncu bulmakta zorluk çekmediklerini ifade eden
Sürme, "Sırf Türkiye değil, Avrupa da dahil olmak
üzere büyük bir oyuncu havuzuna sahibiz. Oyuncu
bulmakta zorluk çekmiyoruz. Daha çok hangi
oyuncular süre alıyor, hangi oyuncu nasıl bir po-
tansiyele sahip, kariyer planlaması nasıl, hangi sevi-
yede, bütün potansiyelini ortaya koyabiliyor mu,
yüzde yüzde mü, değilse o yüzde yüzü nasıl sahaya
yansıtabiliriz sadece bu soruları düşünüyoruz" dedi.

2 hedefimiz var

Hedeflerinin Avrupa Şampiyonası olduğunu dile
getiren 40 yaşındaki teknik adam, "Bizim iki tane
büyük hedefimiz var. Mart'ta bu göreve geldiğimde
bunu bütün oyunculara ilettik zaten. Hedeflerden
bir tanesi Avrupa Şampiyonası'na katılmak. Ümit
Milli Takımı 23 yıldır Avrupa Şampiyonası'na katı-
lamamış. biz de hedef olarak Avrupa Şampiyona-
sı'na gitmek istiyoruz. Belki bundan daha önemli
bir hedef daha var o da oyuncuları geliştirmek ve
kariyer planlamalarında yardımcı olmak. Bu ko-
nuya hakikatten çok kafa yoruyoruz. Her oyuncuyu
bireysel konuda nasıl geliştirebiliriz bunları düşünü-
yoruz. Tabi bunları sırf kampa geldiklerinde değil
daha çok kulüplerine döndüklerinde onlara nasıl
katkıda bulunabiliriz diye düşünüyoruz" diye ko-
nuştu.

Milli duygu çok ayrı

Avrupa'da oynayan oyuncuların kafalarında soru

işaretlerinin olduğunu ifade
eden Sürme, "Türkiye'de
milli duygu apayrı bir şey.
O şeyi ilk etapta tabi ki de-
niyoruz. Ama aynı za-
manda oyuncuların
kafalarındaki soru işareti
kariyer planlamamdaki he-
defe doğru gidebilir miyim,
Türkiye'yi seçersem acaba
ne olur? Avrupa'da oynayan
oyuncuların kafalarındaki soru
işareti bu. Türkiye'yi seçersem
oradaki kariyerimde acaba ne olabilir.
Orada aksama olabilir mi, yoksa buraya geldi-
ğimde daha iyi yerlere gelebilir miyim. O soru işa-
retini yok etme amacıyla her zaman onların
dilinden konuşmaya bakıyoruz" dedi.

Almanya pes etmedi

Kenan Yıldız ve Can Uzun için Almanya'nın ıs-
rarcı olduğunu söyleyen Levent Sürme, "Kenan
Yıldız zaten son yıllarda bizi tercih etti. Can Uzun
da aynı. Ama şunu da biliyoruz ki Almanya bu ko-
nuda pes etmedi. Geçen hafta Kenan ve Can ile te-
lefonla konuştuğumda hala daha aradıklarını
öğrendim. Almanya için oynamaya ikna etmeye
çalışıyorlar. Ama sağ olsunlar oyuncularımız bu-
rayı seçtiklerinden çok eminler. Çok memnunlar.
Onun için kendileri de zaten burada kalacaklarını
iletmişlerdir" şeklinde konuştu.

Takip kolay değil

Türkiye ve Avrupa'da oyuncular izlediklerini söyle-
yen Levent Sürme, "Biz şu anda Türkiye ve Avrupa
bazında 60-65 tane oyuncu takip ediyoruz. Bunları
tabi ki her hafta takip etmek kolay değil. Elimizde
birkaç tane ikna etmek istediğimiz veya denediği-
miz oyuncular da var. Ama şu da var, bayrağın pa-
zarlığı olmaz. İkna etmek bazen yanlış bir cümle
oluyor. Kafamızdaki planlara inanacak, buraya
geldiğinde de yüreğini ortaya koyacak" diye 
konuştu. DHA
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BAYRAGIN 
PAZARLIGI 
OLMAZ!

En büyük avantajlarının oyuncuları kendi yaş kate-
gorilerinde bırakmamaları olduğunu ifade eden Le-
vent Sürme, "Biz tabi ki kendilerine burayı
seçtiklerinde apayrı bir şey göreceklerini söylüyo-
ruz. Burada elde ettikleri değer, orada oynamaktan
daha büyük bu kesin. Çünkü 7 gün 24 saat futbol ile
yatıp kalkan bir ülkeyiz. Buraya geldiklerinde kari-
yer planlamalarında kötü bir şey olacağını söylemi-
yoruz. İsterse burayı seçsin ya da başka ülkeyi
seçsin, aynı kariyeri burada devam ettirebilir. Bizim

en büyük avantajımız diğer ülkelere karşı bilhassa
Almanya, Hollanda, Avusturya ve Norveç olsun
oyuncuyu kendi yaş kategorisinde bırakmıyoruz. 18
yaşındaysa potansiyelinin yüzde yüzünü sahaya
yansıtabiliyor ise oyuncuyu Ümit Milli Takımı'na ça-
ğırıyoruz. Mesela Yasin 2006'lı ama Ümit Milli Takı-
mı'nda oynuyor. Can Uzun U19 ile oynayabilir ama
biz onu Ümit Milli Takımı'na çağırıyoruz. Bunun gibi
aşağı yukarı 5 tane oyuncumuz var. Cihan Çanak da
U19 oynayabilir ama biz onu o yaş grubunda bırak-

mayıp buraya çağırıyoruz. Bu tabi ki onlara apayrı
bir pencere açıyor" dedi. Amaçlarının A Milli Ta-
kım'a oyuncu yetiştirmek olduğunu söyleyen
Sürme, "Zaten Mart'tan beri görevdeyim. Bertuğ ve
Kazımcan A Milli Takım'a gitti. Bu tabi ki bizi çok
onurlandırıyor. Dediğim gibi bizim amacımız A Milli
Takım'a oyuncu yetiştirmek, aynı zamanda da Av-
rupa Şampiyonası'na gitmek. Ama ilk hedefimiz A
Milli olduğu için oraya oyuncu verdiğimizde çok se-
viniyoruz" yorumlarında bulundu.

FUTBOL İLE YATIP KALKAN BİR ÜLKEYİZ

Bittiği için üzgün değilim
Süper Lig ekibi Kayserispor'da teknik direktör Çağdaş Atan görevinden ayrıldığını açıkladı. Atan, “Bittiği için üzgün değilim,
yaşandığı için mutluyum. Kayseri bana ilk günden itibaren kucak açtı, hayatımda hiçs evilmediğim kadar sevildim” dedi
Çağdaş Atan, Kayserispor'dan ayrıl-
dığını kişisel sosyal medya hesabından
yaptığı paylaşımla duyurdu. 43 yaşın-

daki teknik adam paylaşımında, "Bit-
tiği için üzgün değilim, yaşandığı için
mutluyum. Kayseri bana ilk günden
itibaren kucak açtı, hayatımda hiçs
evilmediğim kadar sevildim. Birlikte
hayaller kurduk, başarılı olduk, gül-
dük, ağladık... Zorlukları paylaştık,
unutulmaz hatıralar yaşadık. Saha içi
ve dışında çok çalıştık, birlikte geliştik
ve büyüdük. Geride kalan süreçte çok
yıprandık, yorulduk. Artık veda za-
manı. Ayrılırken en mutlu olduğum
şey, bu oyuncu grubuyla da yapabile-
ceğimizi kanıtlamak. İnşallah transfer
tahtası açıldığında, Kayserispor yapa-
cağı takviyelerle bu oyuncu grubunu
da başarılı kılacak hamlelerle hak ettiği

yerde olacaktır” dedi. 

Ayrı ayrı vedalaşacağım

“Kayseri'de geçirdiğim süre boyunca
çok özel bir destek gördüm” diyen Atan,
“Kayseri için gecesini gündüzüne katan
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanımız Sayın Mehmet Özhaseki'nin
hamiliğinde, Milletvekillerimiz Sayın
Hulusi Akar ve Sayın Mustafa Baki
Ersoy, Kayseri Büyükşehir Belediye
Başkanımız Sayın Memduh Büyükkılıç
ve Sayın Valimiz Gökmen Çiçek zor
günlerimizde bize destek oldular. Yü-
rekten teşekkür ederim. Başkanımız
Sayın Ali Maçlı ile özel bir ilişkimiz
oldu. Kendisi kulüp için büyük bir şans.

Sportif Direktörümüz Murat Duman
da dert ortağımız olarak ger anımda
bana destek olan kişiydi. Kulüp perso-
nelimizden, yönetim kurulumuza her-
kese içten teşekkür ederim. Byük
Kayserispor taraftarı, sizlerden ricam
bu muhteşem desteğinizi eksik etmeme-
niz. Bu kulübün esas gücü sizlersiniz.
Oyuncularım, benimle kader birliği
yapan evlatlarım. Sizlerle ayrı ayrı veda-
laşacağım. Namağlup bir takım bırak-
manın huzuruyla ayrılıyorum şehirden.
İçim buruk olsa da, hepinizi çok seviyo-
rum değerli Kayseri halkı. Sofranızda
her zaman bir tabağım olduğunu bile-
rek ayrılıyorum bu şehirden. Hakkınızı
helal edin" ifadelerini kullandı. DHA
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B eşiktaş'a geldiği için mutlu oldu-
ğunu belirten Bailly, ''Buraya gel-
diğim için iyi hissediyorum.

Beşiktaş’a geldim ve İstanbul’dayım.
Şimdi iyi bir başlangıç yapmam gerek.
Futbol tutkum ailemden geliyor. Ben ço-
cukken babam tam anlamıyla bir futbol
aşığıydı'' diye konuştu.

Zaha’yla konuştum

Galatasaray'ın yaz transfer döneminde
kadrosuna kattığı Wilfried Zaha ile Beşik-
taş'a transferinin öncesinde konuştuğunu
belirten Fildişili oyuncu, ''Buraya gelmeden
önce Zaha’yla konuştum. Onun Galatasa-
ray’a gittiğini biliyordum, o da beni Galata-
saray’a getirmek istiyordu. Şenol Güneş’le
Trabzonspor’da beraber çalışan Zokora’yla
daha çok konuştum. Bana Şenol Güneş
hakkında çok güzel şeyler söyledi. Daha
sonra Şenol Güneş’le konuştuğumda da
güven duydum. Bu yüzden burayı tercih

ettim. Onun hakkında hep iyi şeyler duy-
dum. Manchester United’ta daha önce be-
raber oynadığım Fred’in Fenerbahçe’ye
gittiğini gördüm, Zaha da yine aynı şekilde
karşılıklı oynadığım bir oyuncuydu. Burada
oynamak benim için farklı bir deneyim ola-
cak. Ligin önemi büyük. Deneyimlerimi bu-
raya taşımak ve burada kupalar kazanmak
istiyorum. Benim futbola bakışım bu şe-
kilde" ifadelerini kullandı.

İyi bir iletişimim var

Beşiktaş'ın kadrosunda yer alan bazı isim-
leri tanıdığını aktaran Eric Bailly, ''Masua-
ku’yla iyi bir iletişimim var,
arkadaşlarımdan birisi de o. Aboubakar’ı
biliyorum, iyi bir futbolcu. Onların dışında
iletişimde olduğum veya bilgi aldığım
başka oyuncular da oldu elbette. Beşiktaş'a
Fildişi Sahili'nden gelen ilk oyuncuyum. Bu
çok iyi. Çünkü bunun ülkemiz hakkında iyi
bir izlenim sağlayacağını düşünüyorum.
Amacım ülkemiz hakkında olumlu bir imaj
yaratmak. Bu sene neler olacağını hep bir-
likte göreceğiz. 30 numarayı seçtim çünkü
Espanyol’da profesyonel futbolcu olduğum
zaman seçtiğim numaraydı. Benim için
özel bir anısı var. Bu yüzden de bu numa-
rayı almak istedim'' şeklinde konuştu.

İyi bir rekabet var

Beşiktaş'taki hedefleriyle ilgili de konuşan
tecrübeli oyuncu, ''Beşiktaş’a deneyimlerimi
getirebilirim. Böylece takım arkadaşlarım
ve teknik kadroyla birlikte önemli şeyler ya-
pabiliriz. Bence bu sene iyi şeyler olacak,
ben de iyi bir mantalite sunmak istiyorum.
Galatasaray, Fenerbahçe ve Beşiktaş’a ba-
kınca iyi bir rekabet görüyorum. Bu sezon
benim için önemli olacak. Geçen sene ligi
Galatasaray kazandı, bu sene neden Beşik-
taş şampiyon olmasın? Buraya kazanma
mantalitesiyle geldim, şampiyon olmak ve
daha fazlasını yapmak istiyorum" açıkla-
masında bulundu. DHA

Beşiktaş'ın son transferi Eric Bailly, siyah-beyazlı ekibin sosyal medya kanalına açıklamalarda bu-
lundu. Zaha'nın kendisini Galatasaray'a getirmek istediğini ama Şenol Güneş'le konuştuktan sonra
tercihini Beşiktaş'tan yana kullandığını söyleyen Bailly, “Şenol Güneş’le konuştuğumda da güven
duydum. Bu yüzden burayı tercih ettim. Onun hakkında hep iyi şeyler duydum” diye konuştu

HOCAMA COK
GUVENDIM!

2-0 KAZANIRIZ!
A Milli Futbol Takımı oyuncularından Zeki Çelik ve Cenk Özkaçar, Eskişehir valilik meydanında kurulan
alanda taraftarlarla bir araya geldi. İki oyuncu da Ermenistan’ı 2-0’lık skorla yeneceklerini ifade etti
EURO 2024 Elemeleri D Grubu
5'inci maçında 8 Eylül Cuma günü A
Milli Futbol Takımı ile Ermenistan,
Eskişehir Yeni Atatürk Stadyu-
mu'nda karşı karşıya gelecek. Maç
öncesi milli oyunculardan Zeki
Çelik ve Cenk Özkaçar, valilik mey-
danında kurulan alanda taraftarlarla
bir araya geldi. Taraftarların yoğun
ilgi gösterdiği Ali Tınaz’ın da sunu-

culuk yaptığı etkinlikte millilere sos-
yal medya üzerinden gelen sorular
yönetildi.

Destek çok önemli

Milli oyuncu Zeki Çelik, taraftar des-
teğini arkalarında görmek istedikle-
rini ifade ederek, “Taraftarımızın
desteği kesinlikle önemli. Olumsuz
bir durum da olabilir ama Allah’ın

izniyle o da olmayacak. Onların
desteğini görmek istiyoruz, onlara
inanıyoruz. Yarınki maç skoru için 2-
0 kazanırız diyorum” dedi. İlk kez
milli takıma çağrıldığında neler his-
settiğinin sorulması üzerine de Zeki
Çelik, “Ben o zaman İstanbuls-
por’da oynuyordum, 2'inci Lig’de.
21 yaşındaydım. O gün de deplas-
mana gidiyorduk, milli takıma çağı-

rılacağımı beklemiyordum. Çağırı-
lınca tabii ki çok mutlu oldum, ne
yapacağımı bilemedim. Bütün
ailem, arkadaşlarım mesaj atmaya
başladı. Nereden geldiysem bütün
arkadaşlarım mesaj attı. Çok mutlu
olmuştum yani. Çok keyifliydi” kar-
şılığını verdi.

Kaliteli bir maç olacak

Cenk Özkaçar da Ermenistan’ı 2-
0’lık skorla yeneceklerini belirterek,
“Galibiyete ulaştığımız dakikalar
bazen maçın son dakikaları olabili-
yor. Onun için Eskişehir’deki ve tüm
taraftarlardan maçın son dakikasına
kadar bizi desteklemelerini istiyo-
ruz. Biz de onlara kaliteli bir maç iz-
leteceğiz. Ben de maçı 2-0
kazanacağımızı düşünüyorum” şek-
linde konuştu. Milli takıma ilk kez
davet edildiğinde İzmir’de olduğunu
anlatan Özkaçar, “Ben o zaman İz-
mir’deydim. Belçika’da sezon biti-
minden sonra aslında böyle biraz
tatil modundayken, dışardayken ha-
beri almıştım. Tabii ki benim için
daha özel olan daha önce ki milli
takım yaş kategorilerine çağırılma-
mıştım. Sadece Ümit Milli Takım ar-
dından A Milli Takıma çağırıldım. O
anda Zeki Çelik’in dediği gibi ailem-
den, arkadaşlardan gelen mesajlar
karşısında tüylerim diken diken ol-
muştu. Gözlerim dolmuştu. Aşırı
mutluluğun getirdiği sıcaklık hissi-
yatına kapılmıştım. Ama tabii ki o ilk
başta ki mutluluğumu unutamıyo-
rum” ifadelerini kullandı. DHA

Umarım turu 
biz geçeriz!
2023 CEV Erkekler Avrupa Şampiyonası
son 16 turunda Slovenya ile karşılaşacak
A Milli Erkek Voleybol Takımı'nda orta
oyuncu Faik Samet Güneş, "Onlarla çok
maç oynadığımız için artık tanıyoruz.
Seyir zevki yüksek bir maç bizi bekliyor.
Umarım turu geçen taraf biz oluruz" dedi

türkiye Voleybol Federasyonu'nun resmi internet
sitesine değerlendirmelerde bulunan 30 yaşındaki
oyuncu, "Grubumuzu dördüncü olarak tamamlaya-
rak Slovenya ile eşleştik. Son 16 turundaki maçımız
için dün Varna’ya geldik. Avrupa’nın en önemli ta-
kımlarından, gümüş madalya sahibi Slovenya ile
yüksek seviyede bir maç oynayacağımıza inanıyo-
ruz. Büyük bir çekişmeye sahne olacak. Toplantıları-
mız, antrenmanlarımız, hazırlıklarımız sürüyor.
Rakibimizi iyi analiz edeceğiz, onları iyi tanıyan bir
hocamız var. Onlarla çok maç oynadığımız için
artık tanıyoruz. Seyir zevki yüksek bir maç bizi bekli-
yor. Umarım turu geçen taraf biz oluruz" ifadelerini
kullandı. 'Filenin Efeleri' son 16 turunda 9 Eylül Cu-
martesi günü saat 17.30’da Bulgaristan’ın Varna
şehrindeki Palace of Culture and Sports‘ta 
Slovenya ile karşı karşıya gelecek. DHA

Yılın en büyük 
organizasyonu
Türkiye Bilardo Federasyonu Başkanı
Ersan Ercan, "Bundan önceki yıllarda bir
çok dünya şampiyonumuz var ve bu
şampiyonada da kendi ülkemizde, kendi
şehrimizde madalyaları toplar, inşallah
dünya şampiyonlukları yaşayarak 
ülkemize bu gururu yaşatırız" dedi

3 Bant Dünya Bilardo Şampiyonası, Ankara'da
devam ediyor. Türkiye Bilardo Federasyonu ev sa-
hipliğinde 06-23 Eylül 2023 tarihleri arasında ger-
çekleşecek olan şampiyona erkekler, kadınlar,
gençler ve artistik kategorilerinden oluşuyor. 3 Bant
Bilardo Dünya Şampiyonası'nda Türkiye'yi Erkekler
kategorisinde; Tayfun Taşdemir, Berkay Karakurt,
Tolgahan Kiraz ve Ömer Karakurt, Kadınlar kate-
gorisinde Gülşen Degener, Güzin Müjde Karakaşlı
ve Gençler kategorisinde Burak Haşhaş, Denizcan
Akkoca, Abdullah Kaya, Alptekin Canözkan,
Hakan Görgüç temsil ediyor. Artistik Bilardo
Dünya Şampiyonası'nda ise Barış Cin, Mehmet
Sezer, Serdar Gümüş, Hacı Arap Yaman ve Tuncay
Gülay temsil ediyor.

128 sporcu katılıyor

75'incisi yapılan Dünya Bilardo Şampiyonası'na iliş-
kin Demirören Haber Ajansı'na (DHA) özel açıkla-
malarda bulunan Türkiye Bilardo Federasyonu
(TBF) Başkanı Ersan Ercan, toplam 25 ülkeden 128
sporcunun katılım sağladığını söyledi. Yılın en
büyük bilardo organizasyonu olduğunu kaydeden
Ercan, "Bundan önceki yıllarda bir çok dünya şam-
piyonumuz var ve bu şampiyonada da kendi ülke-
mizde, kendi şehrimizde madalyaları toplar, inşallah
dünya şampiyonlukları yaşayarak ülkemize bu gu-
ruru yaşatırız. Şampiyonanın erkekler kategorsinde
maçları dün başladı, Pazar gününe kadar devam
edecek. Pazartesi günü de saat 16:00'da finalimiz
var. Geçen senenin şampiyonu Türkiye'ydi, bu sene
de inşallah altın madalyayı ve şampiyonluk kupasını
Türkiye'de bırakırız" dedi.

Dünya takdir ediyor

Turnuvanın gerçekleştirildiği tesisin dünyanın en
büyük ve modern uluslararası bilardo tesisi oldu-
ğunu belirten Ercan, "Bu nedenle dünya şampiyo-
nasının buraya alınmasında en büyük faktörlerden
biri. Tüm dünyanın beğendiği ve takdir ettiği bir
tesis. Bu tesiste daha önce dünya kupaları oynandı
ama dünya şampiyonası ilk defa oynanıyor. Bu gu-
ruru yaşamak ve başarılarla dolu bir şampiyona ge-
çirmek en büyük hedefimiz" diye konuştu. DHA

ERİC
BAİLLY İLK 
İDMANINA
ÇIKTI
Beşiktaş, Süper Lig'in 5'inci 
haftasında Trabzonspor ile
deplasmanda oynayacağı
maçın hazırlıklarına başladı.
Nevzat Demir Tesisleri’nde
teknik direktör Şenol Güneş
yönetiminde üç günlük iznin
ardından toplanan siyah-
beyazlılarda yeni
transfer Eric Bailly ilk an-
trenmanına çıktı. Beşiktaşlı
oyuncular, günün ilk idma-
nına salonda aktivasyon ça-
lışmasıyla başladı. Sahada
koordinasyon ve 5’e 2 çalış-
masının ardından devam
eden antrenman, dar alanda
yapılan pas ve koşularla
tamamlandı. 

Maç öncesi milli oyunculardan Zeki Çelik ve Cenk Özkaçar, valilik meydanında kurulan alanda taraftarlarla bir araya geldi. Taraf-
tarların yoğun ilgi gösterdiği Ali Tınaz’ın da sunuculuk yaptığı etkinlikte millilere sosyal medya üzerinden gelen sorular yönetildi.
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İ stanbul’da kurak geçen yaz ay-
larının ardından barajlardaki
su seviyesi her geçen gün biraz

daha azalmaya devam etti. İstan-
bul’da önceki gün etkili olan aşırı
yağışlar can ve mal kaybına neden
oldu. İstannbul'da etkili olan yağış-
lar baraj doluluk oranını az da olsa
olumlu yönde etkiledi. Yağışlardan
önce yüzde 27.88 olarak ölçülen
doluluk oranı İSKİ verilerine göre
bugün yüzde 28.03 olarak ölçüldü.
Böylece aylardır barajlardaki su se-

viyesi ilk defa artış yaşanmış oldu.

Doluluk oranları

İstanbul'a su sağlayan 10 barajdaki
doluluk oranı son yağışlarla artış gös-
terdi. İSKİ verilerine göre, doluluk
oranı Alibeyköy'de yüzde 16.98,Ter-
kos'ta yüzde13.83, Elmalı'da yüzde
17.9, Darlık Barajı'nda yüzde 42.13,
Ömerli'de yüzde 59.47, Büyükçekme-
ce'de yüzde 6.65, Sazlıdere'de yüzde
12.67, Istrancalar'da yüzde 34.5, Ka-
zandere'de yüzde 9.92 ve Papuçde-

re'de yüzde 5.49 olarak kayıtlara geçti. 

3 baraj kritik seviyede

İSKİ verilerine göre İstanbul'un ba-
rajlarından 3'ünde doluluk oranı
yüzde 10'nun altına indi. 4 barajda
ise doluluk oranı yüzde 20'nin al-
tında kaldı. İstanbul'un en dolu ba-
rajı yüzde 59.96 ile Ömerli barajı
oldu. Doluluk oranı en düşük Baraj
ise yüzde 4.11 doluluk oranıyla
adeta kuruyan Papuçdere baraj 
gölü oldu. DHA

Tülin Şahin, geçen gün Ams-
terdam Fashion Week’in açılış
defilesinde baş manken olarak
yer aldı. Hollandalı genç tasa-
rımcı Tess van Zalinge’nin de-
filesinin kapanışını yapan
ünlü model, dev bir elbise
giydi. Şahin’in taşıdığı kıya-
fet Hollanda’da büyük ilgi
gördü. Dünyaca ünlü
Vogue ve Harper’s Ba-
zaar dergileri Tülin
Şahin ile özel röportaj-
lar da yaptı. Ünlü
model, “Moda hafta-
ları modeller için
olimpiyatlar gibidir”
dedi. Şahin, geçen ay da
Kopenhag Moda Haftasın’da
5’inci kez podyuma çıkmıştı.

KüçüKçeKmece Belediyesi ekip-
leri, eğitim- öğretim sezonunun
başlamasına sayılı günler kala ilçe-
deki anaokul, ilkokul, ortaokul ve
lise düzeyindeki devlet okullarında
boya, badana, tadilat, tamirat,
bakım, onarım ve ilaçlama işlem-
leri gerçekleştiriyor. Temizlik İşleri
Müdürlüğü ekipleri okulların dış
boyama işlemlerini gerçekleştirir-
ken, okul bahçelerinde yıkama ve
okul içlerinde temizlik çalışmala-
rını yürütüyor. Fen İşleri Müdür-
lüğü ekipleri okulların iç dış cephe
boyamalarını yaparak, konferans
salonlarının bakım onarımını sağ-
lıyor. 

Revize çalışması

Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekip-
leri ise tüm okullarda çim biçme,
dalları budama, bakım-onarım iş-
lerini hummalı bir şekilde tamam-
lıyor. Spor salonlarındaki
basketbol, voleybol potalarındaki
kırıkları onaran ekipler, masa,
bank gibi kent donatılarındaki re-
vize çalışmalarını da yapıyor. Vete-
riner İşleri Müdürlüğü ekipleri de
ortak kullanım alanlarında dezen-
feksiyon, bodrum kat ve zemin
katlarda ise haşerelere karşı ilaç-
lama çalışması yürütüyor. Okul-

lardaki atık pil ve geri dönüşüm
kutularının eksikleri ise İklim Deği-
şikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü ta-
rafından tamamlanıyor.

Destek veriyoruz

Yeni eğitim döneminde tüm öğ-
rencilere başarılar dileyen Küçük-
çekmece Belediye Başkanı Kemal
Çebi, “Yarınımızın teminatı öğ-
rencilerimizin daha temiz, kon-
forlu ve hijyenik bir ortamda

eğitim almalarına olanak sağla-
mak için her sene olduğu gibi bu
yıl da ihtiyaç duyulan okullara
boya badanadan, tadilata, temiz-
likten, ilaçlamaya gerekli desteği
veriyoruz. Çocuklarımıza ve genç-
lerimize yaptığımız her yatırım
bizim için ayrı bir önem taşıyor.
Küçükçekmece Belediyesi olarak
eğitime sağladığımız katkıdan hiç-
bir zaman tasarruf etmedik, etme-
yeceğiz" diye konuştu. DHA

İhtiyaçlar karşılandı
Küçükçekmece Belediyesi, yeni eğitim ve öğretim dönemi önce-
sinde okulların tadilat, boya, bakım ve tamir gibi ihtiyaçlarını 
karşılamak için 155 okulda çalışmalarına devam ettiğini duyurdu

DOLULUK ORANI
AZ DA OLSA ARTTI
İstanbul’da Başakşehir, Arnavutköy ve Küçükçekmece'de etkili olan, can ve mal 
kaybına yol açan aşırı yağışlar barajlardaki doluluk oranını olumlu yönde etkiledi.
Aylardır azalmaya devam eden İstanbul'a su sağlayan barajlardaki doluluk oranı
yüzde 28.03 olarak ölçüldü. Yağışlardan önce doluluk oranı 27.88 olarak ölçülmüştü

İstanbul'da etkili olan yağışlar baraj doluluk oranını
az da olsa olumlu yönde etkiledi. Yağışlardan önce
yüzde 27.88 olarak ölçülen doluluk oranı İSKİ 
verilerine göre bugün yüzde 28.03 olarak ölçüldü

TATİLE 2
GÜN ARA

Okullar sil baştan
Beyoğlu Belediyesi, yeni eğitim ve öğretim yılının başlamasına sa-
yılı günler kala ilçede bulunan okullarda çalışma gerçekleştirdiğini
duyurdu. Okulların tamirat işlerinden boyasına, çevre düzenleme-
sinden temizliğine kadar her türlü ihtiyacın giderildiği aktarıldı

Beyoğlu Belediyesi, 2023-2024 eği-
tim öğretim yılının başlamasına sayılı
günler kala, ilçedeki bütün okulları
eğitime hazır hale getirdi. Öğrencile-
rin daha iyi ve daha sağlıklı koşul-
larda eğitim almalarını sağlamak
amacıyla okullardaki sıra ve masalar
tamir edilerek temizlendi. Spor salon-
larının, kapıların, pencerelerin, tuva-
letlerin, lavaboların bakım ve onarımı
yapıldı. İç ve dış cephe boyası, ça-
tıların tamiratı, bahçe duvarla-
rının onarımı ve engelli
rampalarının düzenlenmesi
gibi birçok çalışma da
tamamlandı.

Pırıl pırıl bir ortam

Beyoğlu’ndaki okulları
yeni eğitim yılına hazır
hale getirdiklerini be-
lirten Beyoğlu Belediye
Başkanı Haydar Ali yıl-
dız, “Her yıl olduğu gibi
bu yıl da okullarımızı yeni
eğitim yılına hazırladık.
okullarımızın tamirat işlerin-
den boyasına, çevre düzenleme-

sinden temizliğine kadar her türlü ih-
tiyacını giderdik. Geleceğimizin temi-
natı olan pırıl pırıl gençlerimize pırıl
pırıl bir eğitim ortamı hazırladık. Öğ-
rencilerimiz sadece derslerine odak-
lansınlar. Biz belediye olarak her
zaman onların yanındayız. yeni eğitim
ve öğretim yılında tüm öğrencilerimize

başarılar diliyorum”
dedi. DHA
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